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AŞA VORBEŞTE DOMNUL ! 
 
 

Extrase din Mesajul, 

fratelui nostru şi profet, 

 

WILLIAM MARRION BRANHAM 
 
INTRODUCERE   

 
        Scopul acestui volum este de a aduna într-o singură carte, 

afirmaţiile prin care fratele Branham a profeţit cu- AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL - de la primul an al slujbei sale pînă la plecarea sa. Cartea le 
prezintă în ordine cronologică, una după alta.   

       Pentru o mai bună înţelegere a citatelor, fiecare Mesaj este 
disponibil, şi ar putea fi revăzut într-un mod mai amănunţit, fiind susţinut 
şi de Sfînta Scriptură. Este scris: Cel ce crede în Mine, aşa cum Scriptura 

a spus, din inima lui vor curge râuri de apă vie. (Ioan 7:38) Acei care 
cred în El, şi în Mesajul Orei, aşa cum spune Scriptura, din inima lor va 
curge din abundenţă Apa Vie a Duhului Sfînt. Amin ! 

       “ Ei au AŞA VORBEŞTE DOMNUL, sau păstrează tăcerea.” 
(Cuvîntul Vorbit este Sămînţa Originală ) De fapt acest Cuvânt al 
Duhului Sfînt, dat fratelui Branham ,ar trebui să determine pe fiecare să 

vorbească cu chibzuinţă despre Mesaj, şi să spună doar ceea ce El 
spune. Aceasta ar lua laoparte orice interpretare, gândiri şi doctrine 
nebiblice, de la poporul lui Dumnezeu.(Eclez.7:29, 2Tim.2:14-16 ) 

 Ca întotdeauna ,citirea Cuvîntului şi rugăciunea sunt cel mai bun ajutor 
prin care un credincios poate să ceară de la Dumnezeu, şi răspunsul divin 

cu siguranţă va veni.  
    Eu nădăjduiesc ca aceasta să fie un beneficiu pentru fiecare, prin care 
să ne devină mai clar timpul măreţ, în care noi trăim, şi prin aceasta să 

ne dedicăm pentru Venirea iminentă a lui Isus Cristos. 
  Fie ca Dumnezeu să binecuvînteze din belşug, pe fiecare cititor! 
                                                    

 Fratele Pietro D'Aloisio 
www.branham.it 
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THUS SAITH THE LORD... 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL...  
 

    Hagai, trimisul Domnului, a zis poporului, după porunca Domnului: ’ 
Eu sunt cu voi, zice Domnul !’ 

 (Hagai 1:13) 
 
PORUNCA A UNSPREZECEA  -  Capitolul 2 

 
Pag.21  "Da zice Domnul la poporul meu, acesta este slujitorul Meu pe 
care Eu l-am trimis, chiar la tine, chiar la această generaţie. El trebuie să 

vorbească curajos chiar ca Pavel, să-i convingă pe aceştia că Eu l-am 
trimis. 
 

Pag.22  "Da, pentru că Eu l-am trimis pe el, slujitorul Meu Branham. Eu 
am pus cuvintele Mele în gura Lui. Chiar cum am trimis Fiul Meu să 
moară, şi poporul Meu l-a respins, chiar aşa .Eu am trimis fiul Meu 

Branham, chiar în ziua ta, la aceştia a venit el. 
 
  "Da, ei s-au adunat împreună, ei s-au întâlnit în camerele lor secrete. 

Conducătorii poporului Meu s-au sfătuit împreună. Ei au adus judecată 
chiar peste el. Ei au spus în camerele lor secrete,: "Noi îl vom 
respinge...Noi vom căuta greşeală la el. Noi vom găsi multe greşeli la el, 

şi noi vom învăţa oamenii noştri. Le vom spune lor că acesta este 
Belzebub. Da, nu este Duhul Domnului care l-a trimis." 

  "Aşa că Eu îi voi judeca pe ei chiar prin slujitorul Meu Branham, pe care 
l-am trimis la tine." 
             

  "Pentru că Eu voi pune Duhul Meu în slujitorii Mei şi dacă tu nu te vei 
preda Duhului Meu vei fi zdrobit. Dar dacă va cădea peste tine, dacă 
Cuvântul Domnului va cădea peste tine, vei fi zdrobit, şi casa ta îţi va fi 

lăsată pustie. Aceasta este stânca, da, dacă vei cădea peste ea vei fi 
zdrobit. Dar dacă va cădea peste tine vei fi spulberat. 
             

  "Şi AŞA VORBEŞTE DOMNUL chiar către aceia care s-au adunat 
împreună, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, către aceia care se numesc ei 
însâşi aceia care au fost umpluţi cu Duhul Meu: Pentru că tu ai fost 

poporul Meu, Eu te-am binecuvântat, Eu te-am uns, dar tu te-ai adunat 
împreună şi ai respins slujitorul Domnului Dumnezeu pe care Eu l-am 
trimis la tine. Şi chiar prin trimiterea lui te voi judeca pe tine, şi casa ta 

va rămâne pustie , chiar în această zi, şi în această oră. Pentru că tu vei 
striga pentru trezire dar urechea Domnului nu te va auzi, pentru că 

atunci când Eu te-am chemat pe tine tu nu m-ai cunoscut. Tu vei fi un 
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popor străin pentru Mine când Eu îţi voi vorbi ţie .Da, tu ai devenit chiar 
ca poporul Meu când Eu am stat şi am alungat diavoli, şi am vindecat 
bolnavii, şi am frânt pîinea şi am înmulţit-o în faţa ochilor tăi, şi ai spus," 

El are diavol". 
Pag.23   "Dar către cel care are o ureche să audă ce zice ce zice Duhul 

către biserici, pentru că Eu îţi voi vorbi ţie. Eu voi trimite slujitori la tine şi 
ei te vor binecuvânta şi tu te vei aduna la Mine. Tu vei fi binecuvântat 
puternic cum tu n-ai fost niciodată. Aruncă de la tine gândirea omului şi 

căile omului şi întoarce-te la Domnul."            
 
Pag.27  "Iată, zice Duhul Domnului la acest popor...Nu am promis Eu să 

fiu cu tine chiar până la sfârşitul lumii ? Nu ţi-am promis Eu că voi 
confirma Cuvântul Meu cu semne şi minuni urmând slujba ? Da ,Eu spun 
către tine poporul Meu, dacă îţi înalţi inima sus şi doar vei crede că 

promisiunea Mea este pentru tine, vei vedea Gloria pe care ţi-am promis-
o de la întemeierea lumii. Este Duhul Meu care va merge înainte şi va 
face lucrarea pe care Tatăl a poruncit-o. Da, vă spun poporul Meu, 

priveşte la Mine şi fii salvat. Eu spun poporul Meu, priveşte la Mine şi fii 
salvat. Vă spun poporul Meu priveşte la Mine şi fii vindecat. 
 

CREZI TU CĂ POT SĂ FAC ACEASTA ? - Los Angeles CA 51-0509  
  
E-54   Ei au avut o hârtie veche, îngălbenită. Ei erau evanghelici, 

aparţinând la Adunările lui Dumnezeu. Şi 22 de ani, aceasta ar fi 
cam...aceasta a fost acum patru ani, deci acum 26 de ani în urmă. 22 de 

ani înainte de atunci, şi ei au spus că unul avea un dar al vorbirii în limbi, 
şi un altul a avut darul tălmăcirii. Şi când ei erau...erau jos rugându-se, 
cu 22 de ani în urmă, a venit tălmăcirea. Şi acesta era unul din mesajele 

pe care ei le-au avut, spunând astfel, "AŞA VORBEŞTE DOMNUL, în 
zilele din urmă, înaintea Venirii Domnului, Eu voi trimite pe slujitorul 
Meu, William Branham, sus pe coasta de vest cu...Şi acolo era scris pe 

acea hârtie veche. 
 
  

ÎNGERUL MEU VA MERGE ÎNAINTEA TA - Tallahasse FL 53-0213 
 
E-10 Acum, voi luaţi-o oriunde vreţi voi, oricine vrea, oricând, care au 

auzit vreodată, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, sau " În Numele Domnului" 
că un anumit lucru se va întâmpla, şi a fost doar în acel fel. Vedeţi ? Sau 
voi puteţi urmări orice urmă a mea de-a lungul naţiunii şi să vedeţi dacă 

vreodată s-a spus, "AŞA VORBEŞTE DOMNUL", şi prezicînd ceva şi să 
nu fi fost doar exact în acel fel. Niciodată nu a eşuat. 

  



                                                                                              AŞA VORBEŞTE DOMNUL 

 4 

ISRAEL LA MAREA ROŞIE 2 - Jeffersonville  IN  53-0327 
 
44  Aşa cum vorbeam de Abraham, cum Dumnezeu a luat pe Sarah şi 

Abraham când ei erau de 100 de ani, şi i-a schimbat înapoi într-un bărbat 
şi o femeie tânără, şi le-a dat acel copil. Aceasta a fost greu de văzut de 

la început. Dar după ce privim la Scripturi, privind acolo aflăm ce s-a 
întâmplat, voi vedeţi că este adevărul. Ce făcea El ? Confirma Cuvântul 
Său, că într-o zi noi vom fi bătrâni şi încărunţiţi, dar ne vom schimba într-

un om tînăr sau o femeie tînără din nou. Dumnezeu ne-a dat viaţă, şi 
cum noi venim la maturitate ,moartea se aşează înăuntru, luîndu-ne. Dar 
tot ce moartea poate, este să ne ducă, apoi este gata. Apoi toată acea 

îndoială veche... aşa cum viaţa omului acolo era dusă, atunci nu mai este 
nimic altceva rămas decât desăvârşirea. Ceea ce acest trup a fost când 
era în perfecţiune, ce a intenţionat Dumnezeu când îl va învia la înviere, 

va fi desăvârşirea. Amin. O, când mă gândesc la asta, inima mea doar 
tresaltă. Da.Nu este doar un vis mistic. Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
Dumnezeu a spus aşa, eu îmi pun toată viaţa mea acolo. Da, domnule, 

Dumnezeu a spus aşa, aceasta este stabilit pentru totdeauna. Vedeţi ? 
Este stabilit în Ceruri, şi dacă o mică porţiune din Cer este în inima ta, s-
ar cuveni să fie stabilit şi acolo. Asta-i totul. Aceasta o face în regulă. 

Dumnezeule, Tu ai spus aşa. Eu o cred, şi asta-i doar tot, asta este 
destul.   
 

ISRAEL LA CADESH-BARNEA - Jeffersonville  IN  53-0328 
 

133 Cineva a spus, "Ce crezi tu despre acel preot în cealaltă zi, fugind cu 
acea femeie şi căsătorindu-se cu ea ?  
  Eu am spus, "El are un drept să o facă. El are tot aşa de mult drept să 

se căsătorească ca mine sau ca oricine altcineva. Tu nu poţi găsi aceea 
în Biblie. Ceva băiat catolic a spus, "Este aceea corect Billy ? Am spus," 
Este adevărul." El a spus," Arată-mi şi mie !" Şi eu am spus,"Ei bine, eu 

ţi-o voi arăta în Biblie, căsătoria este onorabilă pentru toţi. Aleluia. Pavel 
a spus,"Fiecare bărbat să aibă soţia lui." Aceasta este exact corect. Am 
spus," Aceea este o momeală romană, şi nu este nici un adevăr în ea ca 

şi groapa fără fund a iadului. Aleluia. Eu cred Cuvântul lui Dumnezeu. Eu 
trebuie să cred ceva şi aceasta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL.   
  

DUMNEZEU ÎNSĂRCINÂNDU-L PE MOISE- Jonesboro -53-0508 
 
E-28  Frate, de fiecare dată când el urlă, "Buu" şi tu sari înapoi, el doar 

va creşte mai mare, dar când tu iei Cuvântul lui Dumnezeu şi stai acolo şi 
spui, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, este scris."El va fugi de la voi",el se va 
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face mic. Privind acolo va spune,"Ei bine, uită-te, în ce fel de condiţie eşti 
tu !" "Dar eu privesc la Aceasta, eu privesc la ce El a spus." Amin. 
 

  
EU ÎNŢELEG CĂ TU EŞTI UN PROFET-Connersville  IN  53-0614E 

 
E-7  Şi orice om, sau orice persoană care vine cu ceva care nu poate fi 
susţinut de Aceasta, care este astăzi, Urim şi Tummim-ul lui Dumnezeu, 

Cuvântul, este greşit.Trebuie să fie în Biblie, AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, vedeţi, trebuie să fie absolut în Scripturi. 
   

CREDINŢA FĂRĂ FAPTE ESTE MOARTĂ - Chicago  IL  53-0905 
 
E-7  Isus a spus,"Este scris..." înapoi la Cuvântul Tatălui din nou, nici o 

altă putere de-a Lui, doar folosind Cuvântul, arătând că cel mai slab 
dintre Creştini poate să-l învingă pe satan prin AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, luându-l pe Dumnezeu pe Cuvântul Lui. Este aceasta corect ? 

  
RAPORTUL CĂLĂTORIEI DIN AFRICA - Owensboro  KY  53-1109 
 

E-35   El s-a oprit, şi fraţii au venit sus. Acum, dacă cineva poate să-şi 
amintească în Shreveport, Louisiana, stând şi vorbind ca acum, într-o zi 
Duhul Sfânt a venit înainte, şi a spus,"AŞA VORBEŞTE DOMNUL",către 

mine, "fii atent, este o cursă pentru tine în Africa. " 
  

ÎNVIEREA LUI LAZĂR - Evansville  IN  53-1122 
 
E-28  El nu mi-a răspuns până astăzi. El nu a putut, dealtfel. Oh, eu vă 

spun, oamenilor, unii oameni sunt aşa de înguşti la vedere, îi orbeşte 
doar. Acesta-i adevărul. Ei sar pentru orice doar la o concluzie...Voi nu vă 
opriţi şi să încercaţi să o chibzuiţi. Aceasta este singura Carte ştiinţifică 

care este în lume. Aici este singura Carte care vă spune de unde veniţi şi 
unde mergeţi. Este singura Carte care există, este această Bblie.Şi eu 
cred fiecare cuvânt din Ea, doar, eu  o cred doar în felul cum este scris 

acolo. Eu sunt gata să-mi leg sufletul de fiecare frază şi să spun este 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Da, domnule. 
  

CREDINŢA DATĂ SFINŢILOR ODATĂ PT. TOTDEAUNA- 53-1129A 
 
E-59   Noi metodiştii mergem în prohibiţie pentru şase luni, dar acolo nu 

este Scriptură în Biblie pentru ea. Dar Biblia spune," Când ziua 
Cincizecimii a venit, a venit un sunet din Cer ca un vânt puternic, şi a 

umplut toată casa unde stăteau ei." Şi puterea lui Dumnezeu a uns acei 
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oameni, până ei au ieşit în stradă strigând şi dansând, şi acţionând ca un 
grup de oameni beţi. Aceasta-i Scriptura, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
  

ÎNVIEREA - W. PALM Beach  FL  53-1205 
 

E-8    Dumnezeu este un Dumnezeu al varietăţii. El are flori albe, 
albastre, flori roze, roşii. Priviţi ce a făcut El, priviţi ce a făcut El de la 
început. Apoi voi puteţi vedea ce este El. 

Când noi vom învia, vom fi roşcaţi, şateni, blonzi, doar exact cum noi am 
fost aici, dar într-o înviere a desăvârşirii. Vă spun, aceasta s-ar cuveni să 
ne facă pe toţi cei bătrâni să începem să strigăm, nu-i aşa ? S-ar cuveni 

cu siguranţă, deoarece acesta este adevărul. Aceasta-i AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Da, domnule, şi nu va cădea. 
    E-21  Să citim acum, ceva din Cuvântul Său şi să-l rugăm să ne ajute, 

şi aş vrea acum... Eu cred că mulţimea este adunată şi aşezată. Şi eu nu 
vă voi vorbi prea mult sper. Eu vreau să citesc o Scriptură, pentru că eu 
ştiu căci Cuvântul Lui nu va cădea niciodată. Şi eu sunt un mare 

credincios în Cuvânt, voi nu ? Acesta este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
Eu îl cred. Îmi leg sufletul de fiecare frază din El, este corect. 
  

CE CREDEM DESPRE CRISTOS - Chicago  IL  53-1213M 
 
E-11   Eu pot auzi Îngerii dându-se înapoi şi aplecându-şi capetele. 

Privesc, venind afară din spatele acelor uşi, acolo vine El, Regele regilor, 
Domnul domnilor, mergând de-a lungul mesei şi ştergând fiecare ochi 

înlăcrimat şi punând braţele Lui în jurul lor, spunînd,"Acum, nu plângeţi, 
totul este terminat." Vedeţi, toţi sunt aici. Niciunul nu lipseşte, toţi sunt 
aici. Acum intraţi în bucuria Domnului". 

Oh, inima mea, tresaltă când mă gândesc la aceea. Acestea nu sunt 
acele mici ficţiuni de sfântul Nicolae. Aceasta-i AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Aceasta-i Sămânţa care este acum devenind materializată 

chiar acum, se întâmplă.   
  
ÎNTREBĂRI ŞI RĂSPUNSURI - Jeffersonville  IN  54-0103E 

 
130-127  Eu ştiu voi doamnele astăzi, purtaţi pălăriuţe. Voi spuneţi că 
aceasta este acoperitoarea voastră. Aceasta-i fals. Biblia spune că 

acoperitoarea femeii este părul ei. Şi dacă ea îşi taie părul, este ceva de 
nimic pentru ea să se roage. Asta-i corect. Asta-i Scriptura. Vedeţi ? 
Femeile s-ar cuveni să poarte părul lung, indiferent ce vreţi voi să gândiţi 

despre aceasta. Aceasta este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Dacă puteţi 
să-mi arătaţi vreun loc... 
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PRIVIND LA ISUS  - Phoenix  AZ  54-0228E 
 
E-15  Acum, slujitorilor, aici este baza şi temelia la toată creştinătatea. 

Stă aici în Biblie. Orice altceva din afară este neadevărat. Asta-i corect. 
Trebuie să fie bazată pe AŞA VORBEŞTE DOMNUL.  

  
INVAZIA STATELOR UNITE  - Jeffersonville  IN  54-0509 
 

198   Acum, în loc ca biserica, încercând să facă biserica frumoasă, 
contruind o biserică mai mare, punând turnuri mari pe ea, mari orgi, şi 
încercând ca totul să semene cu biserica catolică...Voi nu trebuie să vă 

potriviţi cu biserica catolică, pentru că ea este judecată să meargă spre 
pierzare. Aceasta este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, ea este sortită să 
meargă la pierzare. Şi dacă te potriveşti după ea, vei merge cu ea. 

205 Lumea politică este dusă. Naţiunea noastră este frântă. Amintiţi-vă, 
că fratele Branham a spus aceasta, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
Naţiunea noastră este devastată. Nu se va mai ridica vreodată. Este 

dusă, ca şi tot restul naţiunilor. 
 
SEMNUL FIAREI - Jeffersonville  IN  54-0513 

 
137 Acum, dacă îmi mai acordaţi încă o seară, dacă Domnul o face, vă 
voi dovedi că comunismul lucrează drept în mâinile lui Dumnezeu să 

distrugă romano...Amintiţi-vă, eu o spun ca profetul Domnului: imperiul 
Rus va arunca o bombă atomică de vreun fel pe oraşul Vatican şi îl va 

distruge într-o oră. AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Şi Biblia spune că 
Dumnezeu a luat pe oamenii fără inimă şi ia pus în mâinile Lui, şi ei sunt 
instrumente în mâinile Lui să împlinească Voia Lui, şi să aducă înapoi 

peste ea exact ce vine la ea. Asta-i exact. Acesta-i Cuvântul.  
  
PECETEA LUI DUMNEZEU - Jeffersonville  IN  54-0514  

 
   78 şi apoi, la sfârşit, ea era "MAMA PROSTITUATELOR". Ea a dat 
naştere la biserici, după ea, pentru că ele nu puteau fi fii, ele trebuiau să 

fie fice. Şi noi aflăm că biserica protestantă este un produs al bisericii 
catolice, prin cercetarea Scripturilor şi uitându-ne în cărţile noastre de 
istorie. Noi vedem că biserica protestantă este produsul. Şi protestanţii 

nu pot striga la catolici, pentru că amândouă, este spus că sunt 
prostituate. Asta-i clar, şi este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Asta-i corect. 
283 Fără Pecetea lui Dumnezeu, care este botezul Duhului Sfânt, 

confederaţia apostaziei este semnul fiarei. Aceasta este AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL.  
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MĂRTURII DIN AFRICA DE SUD  - New York  NY  54-0902 
 
    E-48 Şi eu am mers acolo. Şi el a spus,"Ei bine tu să te rogi acum." 

Am mers înăuntru şi ne-am rugat până la două sau trei. Billy a mers la 
culcare. Şi eu am stat în cameră şi am văzut Lumina aceea. Aici venea 

învârtindu-se prin cameră, şi am ştiut că era aproape. El a venit chiar 
aproape unde eram eu, şi a spus," Mergi cu ei, dar tu vei plăti pentru 
aceasta." Spunând ,"Mergi înainte." El a spus,"Dar mergi şi scoală-l pe 

băiatul tău şi spune-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL." Spunea,"Apoi să le 
spui şi celorlalţi." "Mâine dimineaţă va fi senin din nou şi cald." Va fi 
duminică dimineaţa, desigur, aceasta era sâmbătă seara. El a spus," 

Duminică dimineaţa ei vor veni la tine, şi îl vor trimite pe Billy după tine, 
şi el va aduce un om tânăr. El va lua un alt tânăr îmbrăcat în negru. Pe 
drum va fi un băştinaş îmbrăcat în haine de safari stând lângă un 

eucalipt lângă un pod,lovind pe altul cu un băţ. Spunând, "Prin aceasta 
vei cunoaşte că ţi-am dat voia îngăduită să mergi pe ea, dar ţine minte, 
vei plăti pentru aceasta."  

 
DOMNILOR VOM VEDEA PE ISUS - Binghamton  NY  54-1205 
 

E-26 Amintiţi-vă, urmăriţi fiecare cuvânt, pentru AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Vedeţi ? Când voi auziţi aceasta, acolo este probabil o bandă 
care înregistrează. Este cumva ? Dacă cineva se întreabă ce a spus El, 

puneţi banda din nou, şi o veţi avea. 
  

EL A JURAT PE EL ÎNSUŞI - Jeffersonville  IN  54-1212  
 
89 Aici Pavel a ia din nou prin Evrei, să se refere la ea din nou.Oh, ei au 

luat-o în Galateni, Efeseni, prin tot, referindu-se la ea, că temelia noastră 
este tare. Amin. Nu ceva mitic sau ceva superstiţie păgână. Dar este 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL, printr-un jurământ. Amin. Dumnezeu a 

jurat pe Sine. Ce temelie sigură,o sfinţi ai Domnului.  
  
MELHISEDEC MARELE PRINŢ - Jeffersonville  IN  55-0109M 

 
E-65   Sunt trei elemente pe care omul le urmează. Primul este umanul. 
Al doilea este revelaţia divină. Al treilea este viziunea care este AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL. 
De multe ori noi suntem jos aici şi niciodată nu urcăm în aceasta. Dacă 
nu sunteţi jos în aceea ,aruncaţi-vă nădejdea voastră prin acea perdea 

sus aici la AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Chiar dacă voi nu aveţi nici o 
viziune, prin descoperire nu vine, prin rugăciune voi spuneţi,"Aş fi dorit 
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doar să cred." Aceasta nu face nici o diferenţă. Aruncaţi-vă ancora acolo 
înăuntru şi pretindeţi-o oricum.   
  

TEMELIA FUNDAMENTALĂ PT. CREDINŢĂ - Chicago  IL  55-0113 
 

E-67  Vă amintiţi, seara trecută, umanul, descoperirea, viziunea ? 
Aceasta este nădejdea. Aceasta este credinţa, şi aceasta este 
perfecţiunea. AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Chiar acum eu simt pe acest 

tărâm că Dumnezeu va face ceva. Eu simt destul de bine ceva. Eu nu 
ştiu ce este, dar eu simt că El va face ceva. Fie ca binecuvântarea Sa să 
vină la noi acum. 

  
ISUS ESTE ACELAŞI - Chicago  IL  55-0116E 
 

E-22 Apoi, al trei-lea element este o viziune, sau Cuvântul Domnului 
manifestat. Când voi vedeţi asta, este AŞA VORBEŞTE DOMNUL.  
  

PECETEA LUI ANTICRIST - Los Angeles  CA  55-0311 
 
E-56 Şi cînd o trezire vine în oraş, cu un mare efort unit, fiecare merge şi 

ajută. Aşa este felul. Apoi voi vedeţi slujitorii împreună în părtăşie şi în 
dragoste unul cu altul, lucruri pe care voi niciodată nu le-aţi văzut se vor 
întâmpla. Amin. Eu îl iubesc, pentru că ştiu că acesta este adevărul. O 

pot spune în Numele Domnului. Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Asta-i 
corect, acesta este adevărul. 

  
PĂRTĂŞIE PRIN RECONCILIERE - Macon  GA  55-0605  
 

E-8 Acum, cineva într-o seară a venit şi a spus,"Ei bine, eu văd aceasta 
întâmplându-se ,sau aceea întâmplându-se." Dar, dacă nu are suport 
Scriptural, noi putem cu greu crede că este adevărat. Dar când noi aflăm 

AŞA VORBEŞTE DOMNUL, aceea o aşează pentru mine. Când 
Dumnezeu spune aşa, aceea este unde este adevărat etern. Şi noi iubim 
Cuvântul. 

  
VENIŢI SĂ NE JUDECĂM - Chicago  IL  55-1004 
 

E-85  Dar când voi auziţi pe casetă, pe acolo, pentru că noi ascultăm la 
înregistrări. Noi auzim totul ce a fost spus. Vedeţi ? Şi când voi auziţi că 
spune, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, o vedenie vine. Acesta nu sunt eu. 

Eu nu intru în aceasta. El mă ia în aceea El Însuşi. Apoi o viziune vine, şi 
cînd vine, eu văd jos pe linie, ce El a spus. Apoi le spune lor doar despre 

aceasta.  
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DUHURI ADEMENITOARE - Jeffersonville  IN  55-0724 
 

142 Am spus,"un micuţ, neştiutor, băiat de la ţară, nu va face aceasta 
niciodată. Este Harul lui Dumnezeu." Amin. Oh, cine va merge ? Eliberaţi-

vă de aceasta, lăsaţi la o parte orice povară. Nu ascultaţi la aceste duhuri 
ademenitoare. Veniţi, ascultaţi la Cuvântul lui Dumnezeu, AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL. "Ferice de cei care flămânzesc şi însetează după 

neprihănire, pentru că vor fi săturaţi."  
  
ISUS ESTE ACELAŞI  - San Fernando  CA  55-1113 

 
E-17 Deci la dus pe El pe streaşina Templului. Şi el putea cita Scriptura 
deasemeni: citi Scripturile, mai degrabă, recita. Este o diferenţă între cita 

şi recita. Deci El a zis,"Este scris, El a poruncit Îngerilor să te păzească, 
să nu te loveşti de vreo piatră. Doar sari de pe acest Templu. Doar 
înainte să ajungi jos, Îngerii te vor lua sus". Dar El l-a mustrat din nou cu 

Cuvântul. La dus sus pe munte, la aşezat jos. Dar la mustrat din nou cu 
Cuvîntul.Învingându-l pe satan cu Cuvântul lui Dumnezeu, arătând că cel 
mai neputincios creştin poate să-l învingă pe satan cu AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Este scris. Este scris.  
  
CALEA RÂNDUITĂ DE DUMNEZEU - Jeffersonville  IN  56-0108 

 
E-20 Şi acesta este felul de astăzi. Dumnezeu a făcut o cale să distrugă 

cancerul. Dumnezeu a făcut o cale să ia orbirea din ochii lor. Dumnezeu 
a făcut o cale. Şi ce încercăm să facem noi cu Cuvântul în această 
dimineaţă ? Zidim ceva pentru voi să mergeţi spre victoria voastră. 

Cuvântul lui Dumnezeu, AŞA VORBEŞTE DOMNUL...Vedeţi ? Mergând 
pe Cuvântul Lui. Dumnezeu a spus aşa. 
  

VIAŢA ASCUNSĂ CU CRISTOS - Minneapolis  MN  56-0213 
 
E-37 Vedeţi, aceasta este argumentare. Vă aduce în probleme de fiecare 

dată. Nu contează ce vă spune concepţia voastră intelectuală, nu o 
credeţi dacă este contrară la Cuvântul lui Dumnezeu. Luaţi AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL mai întâi. Staţi chiar cu aceasta, nu contează--

sufletul vostru întotdeauna va fi de acord cu acel Cuvânt. Asta-i corect. 
  
CEL MAI PĂCĂTOS DIN ORAŞ - Minneapolis  MN  56-0218E 

 
E-73 Dar lăsaţi-mă să vă spun ceva. Multe femei dintre voi în seara 

aceasta veţi avea un timp teribil făcând aceasta, voi trebuie să vă 
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împotriviţi capului vostru făcând aceasta. Ruşine să vă fie. Biblia 
spune,"Părul este dat femeii ca slava ei."Şi Biblia dă dreptul la orice 
bărbat să părăsească sau să divorţeze de soţia lui, dacă-şi taie părul. 

Aceasta este Biblia. Aceasta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Rău destul că 
va-ţi îndepărtat de la vechile căi, nu-i aşa ? 

  
PĂSTOR LA STÂNĂ - Chicago  IL  56-0403 
 

E-6  Eu m-am gândit în această seară, că ar fi bine pentru noi să fim 
atenţionaţi din nou, având părtăşie din nou în jurul Cuvântului, să vă cer 
un mic favor, dacă am putea avea doar adunări de rugăciune pentru o 

noapte sau două. Eu m-am întors doar de curînd din Mexico, şi vreau să 
vă spun despre adunări. M-am gândit, venind direct aici, şi mergând 
acasă duminică,eu nu aş mai avea niciodată acelaşi fel de adunări. Dar 

inima este aşa de emoţionată. câţi aţi citit viziunea ? Să vedem !Desigur, 
cu toţii. Şi inima tânjeşte după asta. Acum, însemnaţi cuvântul meu, este 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Vedeţi ? Aceasta va fi cea mai mare dintre 

toate, chiar acolo când Domnul, când vom face serviciile în acel fel. Eu 
tânjesc ca un copil cu anticipări să ajungem acolo. 
E-15 Acum, aceste lucruri nu sunt mistice. În contact cu Duhul Sfânt, eu 

sunt o persoană simplă. Asta-i adevărul. Nu este nimic de la mine, dar 
când vin sub ungerea Lui, şi El mă ia şi îmi arată lucruri, eu am încredere 
perfectă că este exact corect, pentru că niciodată nu a greşit. El 

niciodată nu va spune un lucru înafară de ce este scris în Biblie. Asta-i 
corect. Urmăriţi-o. Prin ani El nu a spus vreun lucru vreodată, fără să fie 

absolut bazat scriptural pe Biblie, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
  
CUVÂNTUL INFAILIBIL A LUI DUMNEZEU - Chicago  IL  56-0406 

E-25  Astăzi când omul cu semne de cuie pe mâini, poze luate să 
dovedească personalitatea cuiva...Ascultaţi, dacă Isus ar lăsa Cerul, 
Biblia spune, "Când vor spune,: Iată,este în pustie, iată, este aici, să nu 

credeţi. Pentru că aşa cum fulgerul vine de la răsărit şi străluceşte până 
la apus, tot aşa Fiul Omului va fi când El vine. Şi fiecare genunchi se va 
pleca, şi fiecare limbă va mărturisi.."?  

Toate aceste idei despre uleiul curgând pe mâini, şi sînge venind prin 
mâini, ce s-a întâmplat atunci cu Sângele lui Isus Cristos ? Dacă orice 
altceva este divin...Eu vă spun, orice dar adevărat a lui Dumnezeu vă va 

îndrepta la lucrările terminate a Cuvântului Etern a lui Dumnezeu din 
Biblie. Amin. Ascultaţi-mă, eu spun AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Asta-i 
corect. 

Mergeţi la Cuvânt. Staţi în Cuvânt. Şi priviţi, Biblia vorbeşte că în zilele 
din urmă se vor ridica proroci falşi care ar înşela pe cei Aleşi dacă este 

posibil. Ţineţi-o în Cuvânt. Lăsaţi-o să fie din Cuvântul lui Dumnezeu. 
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Dacă nu este din Cuvântul lui Dumnezeu, nu o credeţi. Doar depărtaţi-
vă. Nu o criticaţi, doar depărtaţi-vă. Asta-i corect. Nu asculaţi la aceea. 
  

IZABELA FAŢĂ VOPSITĂ - Chicago  IL  56-1005 
 

E-38 Acum, eu mă întreb astăzi, dacă voi gândiţi, pentru că voi aveţi o 
denominaţiune mare la care aparţineţi, sau ceva biserică mare cu o cruce 
deasupra, sau o orgă de un milion de dolari, dacă voi puteţi bea oricând 

voi vreţi. Eu vă spun, izvorul se deschide, doar la AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. 
  

IEHOVA - JIRE - Cleveland  TN  57-0106  
 
E-44   Îţi aminteşti, mamă, când ai venit jos la altar, cât de drăguţă 

arăta-i, şi cum tatăl arăta cu părul lui aranjat pe spate ? Într-o dimineaţă 
te-ai trezit şi ochii mamei frumoşi aveau un rid sub ei. Tată, ceva păr 
cărunt a apărut. Ce s-a întâmplat ? După 25 de ani moartea se aşează 

înăuntru treptat. Asta-i ce face moartea. Într-o zi vă va lua. Dar nu vă 
poate ţine. Şi în înviere totul ce moartea a făcut vreodată va fi luat 
înapoi, şi veţi veni ca un om nou, tânăr ,frumos, şi o femeie frumoasă. 

Asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL, prin Cuvântul lui Dumnezeu. 
  
DUMNEZEU ÎŞI ŢINE CUVÂNTUL - Jeffersonville  IN  57-0120E 

 
E-56   Mie nu-mi pasă de senzaţii, eu vreau AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

Aceea-i corect, ce spune Cuvântul . 
  
EVREI CAP. 7 PT 1 - Jeffersonville  IN  57-0915E 

 
326-214 Aş vrea ca voi să fiţi stabili în Cuvânt. Dacă este AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL , staţi cu el, trăiţi cu el. Acesta este Urim şi 

Tumim-ul acestei zile, şi Dumnezeu vrea ca voi să trăiţi prin Aceasta. 
Dacă nu este în cuvânt, atunci uitaţi-o şi trăiţi pentru Dumnezeu, trăiţi 
pentru Cristos. 

  
VORBEŞTE MUNTELUI ACESTA - Brooklyn  NY  57-1215 
 

E-35 Amintiţi-vă, vor fi milioane de americani care-şi vor afla 
judecata...Ce ar opri ca această naţiune să fie distrusă în cinci minute ? 
Ce a spus ştiinţa în altă seară, la posturile naţionale despre aceasta ? Noi 

suntem cu cinci ani înapoia Rusiei. Ei au un sputnik şi pot pot pune un 
om în el, o duzină de ei, să-i trimită în spaţiu, şi să se mişte deasupra 
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acestor State Unite şi să spună," Predaţi-vă sau o să fiţi pulbere în câteva 
minute !". Desigur noi ne vom preda să salvăm vieţi. 
Ce se va întâmpla ? Soldaţii ruşi revărsându-se cu milioanele, alergând 

pe străzi, forţând femeile, luând fetele tinere, iubiţii noştri, orice ar fi. Nu 
face nici o diferenţă pentru ei. Desigur. Ei sunt comunişti, fără inimă. Ce 

ar fi ? Intrând drept într-o casă plăcută, şi aruncându-vă afară din ea. Ei 
o vor folosi pentru ei. Este Rusia atunci şi noi suntem un satelit. 
 Lăsaţi-mă să vă spun, Biserica nu va vedea asta. Ea va fi dusă când 

aceasta se va întâmpla. Asta este AŞA VORBEŞTE DOMNUL...Va fi 
dusă la timpul acela. Isus vine, şi aceasta este de ce aceste semne... 
 

CHEMAŢI AFARĂ - Chicago  IL  58-0109 
 
E-16 Asta este cum Îngerii apar la oameni, este când voi staţi pe Cuvânt, 

nu pe teologie făcută de om, dar pe Cuvânt, AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Astfel este când Îngerii apar. 
  

SCRISUL DE MÎNĂ PE PERETE - Jeffersonville  IN  58-0309M 
 
E-99  El va trimite Mesajul oricum. El a făcut-o în oricare epocă trecută. 

El o va face acum, şi El o face. 
Şi trezirea este terminată. Amintiţi-vă că este AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Vă spun, America şi-a făcut decizia ei finală în 1956. Priviţi de 

atunci. Ea este dusă, nu a mai rămas nimic decât judecata şi haosul. 
Priviţi ce s-a întîmplat în acest timp. Doar observaţi, cum o va ţine mai 

repede şi mai repede. Noi suntem la sfârşit. Trăim în umbra Venirii Lui. 
  
ISUS CRISTOS ACELAŞI - Middletown  OH  58-0323 

 
E-6 Şi dacă un profet proroceşte, predicatorul predică, un visător visează, 
evanghelistul vorbeşte, ceva care este contrar la acest Cuvânt, noi avem 

un drept să ne îndoim de acel om. Dar totul trebuie să vină absolut pe 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL, afară din Biblie. 
  

AVEŢI CREDINŢĂ ÎN DUMNEZEU - Pittsfield  MA  58-0510 
 
E-8  Mânia lui Dumnezeu este împotriva naţiunii. Voi veţi primi pedeapsa 

şi judecata. Scrieţi pe pagina Bibliei voastre aceasta, "Fratele Branham a 
spus aşa. "Dacă nu se va împlini, sunt un profet fals. Eu am AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL.  

  Cum veţi scăpa de mânie. Este o singură cale..Am observat pe stăzi, şi 
aici în jur, voi aveţi adăposturi de bombe. Nu vă va face nici un bine. Ce 

se va întâmpla cu o bombă, care poate exploda o gaură în sol de o sută 
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şaptezeci şi cinci de picioare adâncime, şi trei mile în jur. Dacă aţi fi la 
cinci sute de picioare adâncime în pămînt, ar fi aşa o zguduire, că nu ar 
mai rămâne un os în voi... 

  
REGINA DIN SUD - Dallas  TX  58-0613 

 
E-72  Când El i-a spus lui Natanael,"Te-am văzut când erai sub pom..."  
El a spus," Tu eşti Fiul lui Dumnezeu, Împăratul lui Israel." Vedeţi ? 

Acum, dacă El mi-ar spune un lucru despre voi, pe care voi ştiţi că eu nu-
l cunosc, eu ar trebui să vin sub supranatural, desigur. Veţi spune voi 
atunci,"Dacă El ştie ce a fost, El va şti desigur ce va fi." Acum, Duhul 

Sfânt este aici. Acel Înger pe care-l vedeţi în poză, este la două picioare 
de unde eu stau chiar acum. Asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
Amintiţi-vă, ne vom întâlni cu regina din Sheba, în prezenţa lui Isus 

Cristos în acea zi. 
  
 

UNUL MAI MARE CA SOLOMON ESTE AICI - Southern . 58-0625 
 
E-73 Duhul lui Dumnezeu este peste mine, ca umilul Său slujitor, să 

slujesc în Numele Fiului Său, Isus. Îngerul Domnului, pe care-l vedeţi în 
poză, este aici la această platformă, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Faceţi 
cum vi s-a spus. Voi veţi vedea Gloria lui Dumnezeu. Fiţi reverenţi. 

  
DE CE NU SUNTEM O DENOMINAŢIUNE?- Jeffersonville 58-0927 

 
38  Voi doar să o notaţi, noi vom veni într-o persecuţie religioasă cu 
aceleaşi lucruri pe care le-au făcut în Roma păgână cu mulţi ani în urmă, 

este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Acum, ce este aceasta, "stând pe o 
fiară, o putere." 
136 Şi eu am spus,"Ţine-ţi minte în acea zi, înainte să vină sfârşitul, că o 

femeie...Acum, voi toţi ţineţi aceasta scrisă jos. Va fi o mare şi puternică 
femeie ridicându-se, ori preşedinte, ori dictator, sau ceva femeie 
puternică în aceste State Unite. Ele se va scufunda sub influienţa 

femeilor. Ţine-ţi minte, este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
  
OMUL CHEMAT DE DUMNEZEU - Jeffersonville  IN  58-1005E 

 
27-4 Voi oamenii din Jeffersonville ,sunteţi oamenii mei. Eu am crescut 
cu voi. Şi eu vă iubesc. Să nu mă credeţi un fanatic. Credeţi că prezicerile 

sunt...Priviţi înapoi la inundaţia din 37, voi oamenilor, când voi aţi râs 
chiar aici în biserică când eu am spus că vor fi 22 de picioare deasupra 

străzii Spring, cu şase luni înainte să se întâmple. Spuneţi-mi o singură 
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dată când a fost spus AŞA VORBEŞTE DOMNUL şi nu a fost exact 
adevărul. Spuneţi-mi un singur lucru pe care El l-a spus vreodată. 
Niciodată, este adevărul. Şi încă rămâne adevărul, şi întotdeauna va fi 

adevărul.  
  

STRĂJERULE CÂT MAI E DIN NOAPTE - Jeffersonville  58-1130 
 
E-17 Cu cât vulturul se înalţă mai sus, cu atât mai departe vede. Şi 

Dumnezeu îşi aseamănă profeţii Lui cu vulturii. Ei sunt străjerii care se 
urcă sus ca să poată vedea departe. Şi ochii lor sunt făcuţi spirituali ca să 
poată vedea pericolul care se apropie. 

 Dumnezeu la pus pe Isaia să avertizeze că este un pericol care se 
apropie, dar ei nu l-au ascultat. 
Şi astăzi Dumnezeu are vulturi, trimişi, omul nostru din turn, care se urcă 

în Duhul mult departe de mecanisme, şi bombe atomice, şi de cercetările 
ştiinţifice. El are oameni făcuţi special pentru acest scop ,se urcă la 
Calvar în Numele Domnului, şi stă pe vârful crucii, şi poate trimite 

mesajul înapoi, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
E-29 Oh, prieteni, ascultaţi AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Dacă mă 
consideraţi slujitorul Lui, este chiar înainte de lumina zilei. De aceea este 

această oribilă întunecime peste pământ. Nu mai este speranţă rămasă 
în nimic ,doar venirea Lui. 
Naţiuni împotriva altor naţiuni, şi ei s-au băgat prin laboratorul lui 

Dumnezeu până au obţinut praful să se explodeze unii pe alţii în cenuşă 
atomică. Şi ei sunt răi ,şi fără religie, şi fără asemănare cu Cristos. Şi 

singurul motiv şi obiectiv pe care ei îl au este să distrugă. Ei sunt inspiraţi 
de îngerul distrugerii care a fost trimis din Cer să inspire aceşti oameni. 
Lăsaţi-mă să spun în Numele Domnului Isus, Duhul Sfânt a fost trimis ca 

un Străjer pe turn. 
Aşa cum oamenii strigă," Cât mai este din noapte ?" Eşti tu îngrijorat de 
această viaţă ?Eşti tu îngrijorat de procesiunile funerare, şi boală, şi 

neevlavie peste tot ? Cât mai este din noapte? El a spus, "Vine 
dimineaţa." Vedeţi mângâierea. "Şi noaptea de asemeni vine. " Ce este 
noaptea ? 

  
BOTEZUL ÎN APĂ - Jeffersonville  IN  59-0329M 
 

5  Deaceea, toate lucrurile pe care noi le facem, după părerea mea, ca 
un credincios al Bibliei, trebuie să fie bazate pe Scripturi. Toate 
descoperirile, toate viziunile, totul, trebuie să fie bazate solemn pe 

Scriptură, pentru că aceasta este temelia pe care ne odihnim noi pe AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL.  
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CREDINŢA MARIEI - Los Angeles  CA  59-0409 
 
E-70 Amintiţi-vă, acesta este sfârşitul dispensaţiei neamurilor. Ţine-ţi 

minte este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Este timpul pentru epoca 
neamurilor să se termine. Şi când epoca neamurilor se termină, atunci 

Evanghelia merge la Evrei, şi totul este gata atunci. Intraţi în Împărăţie 
repede, copii. Veniţi ,metodişti, veniţi ,baptişti, veniţi, presbiterieni, 
singurul lucru care vi se cere să faceţi este veniţi la Isus. 

  
PRIVIND LA CE NU SE VEDE - Los Angeles  CA  59-0410 
 

Prorocie :  E-60 Eu sunt Domnul care l-am înviat pe Cristos din mormânt. 
Eu sunt Acela care am trimis Duhul Sfânt. Eu sunt Acela care a dat 
promisiunea. Fratele Branham nu are nimic de a face cu aceasta. El şi-a 

predat viaţa lui Mie. Eu îi folosesc duhul Lui. Eu vorbesc prin buzele lui. 
Acesta sunt Eu, Eu sunt Domnul. 
  

EL SHADDAI - Los Angeles  CA  59-0416 
 
E-25 Dacă aş putea vreodată să am un mesaj care să scuture oamenii de 

la acest evanghelism de Hollywood şi să-i aducă jos la Biblie la AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL, atunci ceva se va întâmpla. Asta este ce tînjesc 
eu să văd. Noi am avut o scuturare aici în Templu. Dar mi-ar place să 

văd o trezire în Templu. 
  

IEHOVAH-JIREH - Los Angeles  CA  59-0417 
 
E- 70 Este ciudat că aceasta nu face prea mult bine pentru America. 

Dacă în Africa, India, Australia, s-ar întâmpla, mii de mii ar striga şi ar 
fugi la altar să se pocăiască...Dar aici nu se pare să meargă. De ce, 
prieteni ? Noi suntem la capătul drumului ? Suntem la capătul drumului.  

 Amintiţi-vă, eu spun asta cu Biblia peste inima mea, cu Duhul care 
cunoaşte inimile voastre, şi toate lucrurile...Nu pot face asta după 
abilitatea mea. El este Acela care mi-o descoperă. Vedeţi ? Eu nu aş 

putea-o face. Isus nu a ştiut care era problema cu femeia. El a 
spus,"Cine s-a atins de Mine ? Cineva l-a atins, şi El a privit în jur până El 
a aflat. Şi El a spus că la slăbit. Câţi ştiţi că este Scriptura ? Nu spune 

Scriptura că Isus Cristos este Acelaşi ieri, azi şi întotdeauna ? Atunci, 
Acesta este El, dacă El este Acelaşi... El trebuie să fie acelaşi în principiu, 
acelaşi în putere, acelaşi în atitudine. Poate aţi auzit multe în viaţa 

voastră, prieteni, dar ţine-ţi minte, este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, voi 
staţi sub ungerea Duhului Sfânt. Ţine-ţi minte, AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. 
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ÎNTREBĂRI ŞI RĂSPUNSURI - Jeffersonville  IN  59-0628E 
 

376-73 Diavolul este pe pământ astăzi încercând să lucreze în biserică, 
să obţină acelaşi scop pe care l-a început înainte de întemeierea lumii. El 

a fost aruncat din Cer. În regulă.  
Eu cred că mai este un lucru aici, Ezechiel, capitolul 28, versetul 12. Să 
vedem ce spune în Ezechiel 28:12. Sunt sigur prin studierea acesteia, şi 

privind la ea, vedem AŞA VORBEŞTE DOMNUL, apoi noi ştim dacă el a 
căzut cu adevărat din Cer sau dacă era doar o vedenie; 28 cu 12. În 
regulă. Eu cred că aceasta este ce am scris jos, 28:12. Aici vom începe. 

  
REACŢIE LA ACŢIUNE - Chatauqua  OH  59-0810 
 

E-57 Câţi dintre voi de aici sunteţi slujitori ai Evangheliei ,aici în clădire, 
ridicaţi-vă mîinile. Noi nu vă întrebăm de denominaţiunea voastră, noi vă 
vrem aici. Veniţi aici, toţi slujitorii. Avem nevoie de voi aici. Acum este 

timpul. Toţi Eliseii veniţi aici.Aici sunt oamenii care amestecă uleiul şi 
făina împreună. Ei sunt aici să primească. Sunt aici să o aibă. Haide-ţi să 
arătăm că avem AŞA VORBEŞTE DOMNUL.  

  
DE CE STRIGI VORBEŞTE - Clarksville  IN  59-1004E 
 

E- 28 Cum o acceptă oamenii ? Acum, Duhul Sfînt are un 
Mesaj,"Vorbeşte Cuvîntul,şi  mergi înainte." Asta-i corect. Nu strigaţi la 

Mine, acolo este Cuvântul. Vorbiţi-l şi mergeţi înainte. AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, acesta-i Mesajul Duhului Sfânt. 
  

POSEDÂND PORŢILE VRĂJMAŞULUI - Jeffersonville  IN  59-1108 
 
1   Dacă aveţi oameni în jurul coastei de vest acolo este aceea...Noi 

credem că poate este ora, pentru care am aşteptat atât de mult, 
schimbarea în slujba mea. Şi este aşa de aproape. Eu m-am gândit că se 
v-a întâmpla deja ,ieri. Dar cred că va fi chiar acum. Va fi cu mult 

departe de orice noi am văzut sau auzit vreodată. Acum, amintiţi-vă, este 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL, prieteni. 
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UN PROFET CA MOISE  - San José  CA  59-1120 
 
E-36 Noi vom merge în această săptămână, dacă Domnul va permite...Eu 

cu adevărat aştept o mare schimbare în slujba mea chiar acum. Până 
când aceea vine...Se va întâmpla odată, dar până vine ,voi rămâne la 

slujirea mea obişnuită. Dar, oh, dacă se va întâmpla în această 
săptămână, va fi o scuturare prin această ţară. Eu vă promit, voi nu aţi 
visat niciodată la aşa ceva. Şi Biserica lui Dumnezeu va lua o mişcare 

înainte. Amintiţi-vă eu vă spun, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Dacă doar 
se va întâmpla acum...  
  

VORBEŞTE LA ACEST MUNTE - San José  CA  59-1123 
 
E-61 Acolo stătea sora ei schioapă, tatăl ei în vârstă. Ea era săracă, ea 

putea cere bani. Ea putea cere orice ea vroia. Eu am spus," Cere orice 
este în inima ta, orice vrei tu, să o ceri şi AŞA VORBEŞTE DOMNUL, eu 
o voi spune şi tu o vei avea." Ea a spus,"Mântuirea celor doi băieţi ai 

mei." 
  
DE LA ÎNCEPUT NU A FOST AŞA - San José  CA  59-1125 

 
E-42 Eu ştiu ce lumea are nevoie. Eu ştiu ce spune Scriptura. Eu ştiu că 
acesta este Adevărul. Speranţa mea este absolut pe AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Ce El spune, eu cred. 
  

MĂRTURII – WILLIAM BRANHAM  -  San Juan PR 60-0210 
 
Eu am auzit din nou,”Priveşte în sus!.” Şi mi-a fost frică să mă uit. 

Fiecare de pe mal se mira de ce eu ezit. Şi mulţi oameni, sus şi jos pe 
malul râului...Fotografi de ziare...Apoi a spus din nou, ‘Priveşte în sus !’. 
Şi eu m-am uitat în sus, şi cum m-am uitat, aici venea jos acea Lumină.  

Oamenii au început să leşine, căzând, şi o Voce a venit şi a zguduit peste 
tot în jur acel loc, spunând, ’ Aşa cum Ioan Botezătorul a premers prima 
Venire a Domnului, Mesajul tău, care îţi este dat ţie,  va fi un 

premergător a celei de-a doua Veniri a lui Cristos.’ Nu că eu eram un 
premergător, dar Mesajul era premergătorul. Eu nu ştiu mai mult decât 
oricine altcineva. Este Cristos despre care noi vorbim. Acele vedenii au 

început să vină la mine, mai mult şi mai mult.  
Acum ,acele veşti au mers la presă. Până în Canada, şi peste tot...Noi 
avem extrasele din ziare, încă. Spunând, ‘O Lumină mistică a apărut 

peste un slujitor local baptist, în timp ce...’ 
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RECUNOAŞTE LUCRĂRILE ÎN CUVÂNT - Jeffersonville  60-0221 
 

215 215 Acum, viaţa bisericii este la sfârşit, biserica normală, biserica 
care...Acum, aceasta poate loveşte puţin. Dar biserica normală, biserica 

lui Esau, vine la sfârşitul ei. Ce face ea ? Se îndreaptă spre confederaţia 
bisericilor, care în final se va uni cu Romanismul să se lupte cu 
Comunismul. Papa Ioan a chemat toate bisericile să vină înapoi, şi ei o 

vor face. Ei se vor uni pe ei împreună, este exact AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. 
 

 
  
DU-TE SPUNE-LE - Jeffersonville  IN  60-0417M 

 
148 Eu am mers înăuntru. Aceea m-a mustrat un pic, voi ştiţi. Deci , am 
mers înăuntru şi m-am întins în pat, iar Ea a venit înăuntru să schimbe 

aşternuturile. Şi ea avea lucrurile pe braţele ei, şi când a început, eu m-
am uitat, iar acolo era...  
 Eu am văzut o clădire mare, veche, de armament, pe care soarele 

strălucea jos, explodată la pământ, în bucăţi, soarele strălucind jos din 
Ceruri. Şi acolo veneau trei femei şi un bărbat, şi ei aveau ceva micuţ, ca 
nişte arme. Şi el a spus,” Aceasta bate cuiele.” Spunea,”Ei, bine, tu ţine 

bucăţile astea sus, frate Branham, şi noi vom construi fabrica de 
armament din nou pentru tine.” 

Eu am spus, “În regulă, eu voi face asta.” 
Dar ceva a spus,”Nu o fă” .Ei bine, m-am aplecat să i-au o bucată, ca 
aceasta, să o construim astfel. Şi chiar atunci o Voce mi-a vorbit mie, 

spunând,”Acum ei sunt pe cale să te aducă înapoi. Nu o crede.” 
Spunea,”Ei sunt mereu aşa de sinceri, şi ei vin la tine cu AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL, dar ei sunt greşiţi.” Vedeţi ? 

151 Fred Sothman, mulţi dintre ei, au fost acolo când le-am spus despre 
aceasta. În mai puţin de o oră oamenii au venit chiar la uşa mea. Am 
spus,”Sunt trei femei şi un bărbat.” 

Asta-i exact corect. 
“Ei vin cu AŞA VORBEŞTE DOMNUL.” 
“Da ,domnule.” 

Am spus,”Desigur, voi ştiţi ce să le spuneţi lor. Sinceri greşiţi. Vedeţi ? 
Oameni buni, dar sinceri greşiţi. Vedeţi ? 
Apoi m-am gândit,”Ei bine, ce pot să fac ?” Apoi Meda a intrat, şi a ,mers 

înapoi. Şi fratele Freddy a mers şi le-a spus oamenilor. Apoi, după un 
timp, eu era acolo pe pat, şi m-am gândit,”De ce s-a întâmplat astfel ?De 
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ce nu pot eu vorbi ?De ce nu pot eu vorbi cu cineva ? Eu doar stăteam 
acolo. Şi Meda a intrat, şi a mers înapoi afară din cameră. 
 

 ÎNFIEREA PT. 4 - Jeffersonville  IN  60-0522E 
 

104 AŞA VORBEŞTE DOMNUL, este nevoie de Dragoste perfectă să vă 
pună în acel loc, asta era totul ce era acolo. Nu conta cât de multe, cât 
de mari demonstraţii religioase, câte fapte aţi făcut, sau orice aţi făcut, 

nu va însemna nimic în acea zi. Va fi nevoie de Dragoste perfectă. Deci 
,orice faceţi voi, lăsaţi la o parte orice altceva, până voi sunteţi umpluţi 
cu Dragostea lui Dumnezeu, până puteţi iubi pe cei care urâţi.  

 
NU TE TEME - Chatauqua  OH  60-0609 
 

E-31  Apoi diavolul, a privit jos, şi a zis ,”Acum am o şansă, ei au mers 
fără El.” 
Şi dacă ar putea face biserica penticostală să înceapă să se gândească la 

clădirile lor şi la adunările lor bine îmbrăcate, să termine cu: adunările de 
rugăciune de modă veche şi de aşteptare ,şi de botez cu Duhul Sfânt, şi 
o viaţă evlavioasă, să-şi curăţească femeile lor şi bărbaţii lor, să-i facă să 

trăiască sfânt, să aibe semnul sau să iasă afară, şi să nu pună atât de 
mult pe bani, şi mai mulţi bani, şi ridicand…Primul lucru pe care-l aflaţi, 
voi vă veţi afla mergând fără Cristos din nou. 

Frate ,soră, ţine minte asta: AŞA VORBEŞTE DOMNUL, (Vedeţi ? 
),biserica mai bine s-ar curăţi ! Voi v-aţi abătut prea departe. Veniţi 

înapoi la Domnul, veniţi înapoi la adunările de rugăciune adevărate. 
 
DE LA ACEL TIMP - Klamath Falls  OR  60-0716 

 
E -92 Eu nu am timp în această adunare să vă spun. Dar din 1933, 
aceasta este o naţiune a femeii. Este numărul 13. Apare în capitolul 13 al 

Apocalipsei, 13 stele, 13 dungi, 13, totul este 13. Totul este o femeie. Şi 
amintiţi-vă, AŞA VORBEŞTE DOMNUL va fi o femeie care va stăpâni 
înainte de sfârşit. Ea va fi preşedinte, vice-preşedinte, ori va fi biserica 

catolică ca o femeie. Eu am văzut-o :o femeie mare, naţiunea s-a aplecat 
în faţa ei. Va fi una înainte de timpul sfârşitului. AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Scrieţi jos şi aflaţi, voi oameni tineri. Vedeţi dacă se întâmplă. 

Dacă nu, sunt un profet fals. 
  E-130  Oamenilor, nu puteţi voi realiza ? Nu daţi atenţie la acest om cu 
umerii lăsaţi, chel, stând aici şi încercând să vă spună aceste lucruri. Nu 

priviţi la mine, needucat, stângaci, nu priviţi la aceasta. Priviţi natura 
Duhului, care lucrează aici. Credeţi în Domnul Isus Cristos ! Nu sunt eu, 
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eu nu vă cunosc, nu ştiu nimic despre voi. Este El, Cristos, împlinind 
Cuvântul Lui pe care l-a spus că îl va face. 
Ţine-ţi minte, sfârşitul se apropie. Căutaţi adăpost, până mai puteţi, până 

uşile Harului mai sunt deschise pentru neamuri. Căutaţi adăpost, este 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

 
CONDAMNARE PRIN REPREZENTARE - Jeffersonville  60-1113 
 

5-3  Aş vrea să vă citesc ceva, vouă. 
1933 : Ascultaţi la aceasta. Aşa cum eram pe drumul meu…Sau eram să 
merg  către biserică, în acea dimineaţă, şi s-a întâmplat că am intrat într-

o viziune. Adunările noastre se ţineau pe bulevardul Meigs la vechiul 
orfelinat, unde Charlie Kern trăia într-o parte de clădire. El locuieşte 
acum ,doar peste drum , voi ştiţi. 

Şi s-a întâmplat ,pe când eram în viziune, am văzut câteva lucruri teribile 
întâmplându-se. Eu vorbesc aceasta în Numele Domnului.  
Preşedintele care este acum, preşedintele Franklin D. Roosvelt…(Amintiţi-

vă era acum 28 de ani în urmă)va cauza ca lumea întreagă să intre în 
război, şi noul dictator al Italiei, Mussolini, va invada Etiopia, şi va lua 
Etiopia, dar acesta va fi sfârşitul lui. El va veni la sfârşitul lui. 

5-2El va fi în război cu Germania. Urmăreşte Rusia...Comunism, nazism şi 
fascism...Urmăreşte Rusia. Dar acesta nu este principalul lucru de 
urmărit. 

De asemeni se va face un lucru rău în această ţară, ei vor permite 
femeilor să voteze. Aceasta este o naţiune a femeii, şi ea va polua 

această naţiune cum Eva a făcut în Eden. 
Acum, vedeţi de ce eu o bat în felul acesta. Eu am, AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. 
În votul ei, ea va alege persoana greşită. Americanii vor lua o mare 
bătaie la un loc pe care Germania îl va construi, care va fi un mare zid de 
beton-linia Maginot, cu 11 ani înainte de a se construi. Dar în final vor fi 

victorioşi.  
Apoi ,aceste femei vor ajuta să aleagă persoana greşită. Apoi am văzut o 
femeie măreaţă ridicându-se în Statele Unite, bine îmbrăcată şi 

frumoasă, dar crudă în inimă. Ea va conduce această naţiune la 
distrugere. Eu am pus în paranteze - poate biserica catolică. 
De asemeni, ştiinţa va progresa, în special în lumea mecanică. 

Automobilele vor continua să fie ca forma unui ou. În final vor construi 
una care nu are nevoie de volan. Ei o au acum. Va fi controlată de ceva, 
altă putere. 

 Apoi, am văzut Statele Unite ca un fum înăbuşit, un loc arzând. Va fi 
aproape de sfârşit. 
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30-6  Fumând ţigări, hibrizi, ei nici măcar nu ştiu dacă mai sunt bărbat 
sau femeie. Asta-i corect. Este greu de spus la ce aparţin, privind la ei, 
sau ascultând la ei. Asta-i adevărat prieteni. Eu nu o spun aceasta despre 

voi, femeile creştine. Vocea mea merge în jur la multe naţiuni. Dar este o 
hibridare. America este condamnată. 

Şi ce a făcut ea, conform cu vedenia ? Ea a ales persoana greşită. Eu nu 
ştiu cât va lua până atunci, dar odată va fi. AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
Va fi. Ea este pe drumul ei în jos, chiar acum. Ea nu se va mai întoarce 

vreodată. Este dusă. Asta-i corect. Este dusă din 1956 când ea a fost 
condamnată şi s-a întors de la Dumnezeu în ora marii treziri. 
 

 CONFERINŢĂ - Shreveport  LA  60-1125 
 
E-62 Aţi observat voi ? Ştiţi voi ce înseamnă numele Krushchev în Rusia ? 

Noroi sau lut. El conduce acele împărăţii. Ştiţi ce înseamnă Eisenhower, 
liderul acesteia ? Fier. Fierul şi lutul nu se amestecă împreună. El a luat 
pantoful său şi l-a bătut de masă. Nu se unesc împreună. Nu o pot face. 

Ele nu se vor lipi una de alta. 
Vedeţi voi prieteni ? Următorul lucru rămas este Piatra să fie tăiată afară, 
venirea Domnului, să se rostogolească în acest chip şi să-l zdrobească în 

bucăţi, şi toate aceste împărăţii vor fi puse la pământ şi suflate ca pleava 
în timpul verii, când se vântură pleava. Noi suntem la sfârşit, frate, soră. 
Nu puteţi voi vedea unde ne aflăm ? 

Ascultaţi, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, pocăiţi-vă. Eu prezic, trei Cortine, 
în Numele Domnului. Una numită Cortina de Fier, care va fi Rusia. 

Urmăriţi China roşie. Aceea va fi Cortina de Bambus. Ele sunt groaznice, 
dar priviţi acea Cortină Purpurie, care se ridică în Statele Unite şi în jurul 
lumii, Imperiul Roman, cea mai crudă din toate. 

Ţine-ţi minte în Numele Domnului. Depărtaţi-vă de ea. Veniţi la o parte 
de la orice este ataşat de ea. Fugiţi la Stâncă. Venirea Domnului este 
aproape. Avem nevoie de o conferinţă..Am nevoie de o conferinţă să 

vorbesc aceste lucruri cu Dumnezeu. Biserica este la sfârşitul drumului. 
Să ne rugăm. 
 

DE CE ? - Shreveport  LA  60-1126 
 
E-86 Veniţi acum. De ce? De ce nu veniţi voi? De ce? Voi 

spuneţi, “Biserica mea crede în stropire, biserica mea crede ceva diferit.”  
Eu vă întreb despre prescripţia pe care a dat-o Dumnezeu. Nu este o altă 
prescriere în Biblie contrară cu ea. Dacă cineva poate să arate o 

prescripţie contrară la aceea pentru salvare, veniţi să o faceţi. Dar nu 
este. Este prescrierea lui Dumnezeu. De ce voi nu …? Câţi dintre voi l-aţi 

urmat pe Dumnezeu în Această ordine ? Ridicaţi-vă mâinile.   
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Dacă nu, atunci veţi fi chemaţi la judecată. Amintiţi-vă, acelaşi 
Dumnezeu care este peste mine, acelaşi Duh spunând-mi mie să vă 
întreb aceasta, şi să fac această provocare, îmi spune acum, “El vă va 

întreba la judecata, la care veţi veni înainte de dimineaţă, de ce nu faceţi 
aceasta ?” AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

E-92  Noi am văzut marile adunări şi conferinţe despre care a fost spus 
de 25 de ani în urmă doar acum două săptămâni. Noi vedem epoca 
atomică. 

Eu am citat seara trecută o prorocie care a fost dată de mine în 1933 a 
şapte lucruri care s-au întâmplat: Germania, linia Siegfried, alegerea 
preşedintelui, şi toate aceste lucruri. Cinci dintre ele deja s-au întâmplat, 

două au rămas : venirea la control a unei femei în Statele Unite, să preia, 
poate o biserică să preia, să stăpânească...Urmăriţi. Este AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL. 

Apoi i-am văzut creind un automobil care nu avea un volan în el. Am 
văzut linia Maginot, cu unsprezece ani înainte şi am spus oamenilor. Este 
scris pe hârtie. Eu provoc orice persoană în prezenţa Divină, sau în lume, 

să-mi spună odată când Duhul Sfânt a vorbit aceste lucruri şi nu s-au 
întâmplat. Vedeţi ? Asta-i corect. Oh, în ce oră trăim noi. Ce moment 
chiar acum . O tăcere ca moartea peste tot. Vedeţi ?  

 
APOCALIPSA CAP. 1 - Jeffersonville  IN  60-1204M 
 

42  Înainte de aceasta, o femeie s-a ridicat în adunare, o femeie baptistă 
venind acolo ,neştiind ce-ar putea să facă. Şi ea stătea în mijlocul 

adunării, şi Duhul Sfânt a căzut peste ea, şi ea a început să vorbească în 
limbi, o baptistă de la Prima Biserică Baptistă din Shreveport, şi apoi ea 
nici nu a mai ştiut ce a făcut. Apoi, înainte de a putea spune ceva, Duhul 

Sfânt a dat interpretarea, spunând, “AŞA VORBEŞTE DOMNUL, în trei 
luni acolo va fi Duhul lui Moise , Ilie şi Cristos, slujind în acest 
Tabernacol.” Acolo s-a întâmplat, perfect. 

 
  
VIZIUNEA DIN PATMOS - Jeffersonville  IN  60-1204E 

 
57    Şi aşa va fi o sindicalizare între biserici, şi ele se vor uni împreună, 
formând conducerea confederaţiei bisericilor, pe care ei deja o au în 

clădirea mare a U.N. şi fiecare denominaţiune este în ea. Şi voi ori veţi 
aparţine la unele din aceste denominaţiuni sau veţi fi puşi afară. Şi 
acesta este timpul când noi va trebui să ne arătăm culorile şi să fim 

siguri de ce ştim, nu un lucru presupus, dar să ştim AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL unde stăm noi. Micuţa biserică întotdeauna a fost în 
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minoritate, este un micuţ grupuleţ, un micuţ fir, ca un fir roşu care trece 
prin Biblie, dar este Biserica, întotdeauna. Şi noi vrem să ţinem minte. 
 

EPOCA BISERICII DIN SMIRNA  - Jeffersonville IN 60-1206 
 

181. O soră vorbeşte într-o limbă, un frate dă o interpretare: ‘Da,Eu îţi 
zic poporul Meu:’Aşa cum slujitorul Viului Dumnezeu v-a adus înainte 
Cuvântul, în această seară, Eu vă spun, că este ceasul lumii. Da, Eu vă 

vorbesc poporul Meu, ca tu să poţi fi pregătit. Da, ca tu să poţi să-ţi 
cercetezi inima ta, da, zice Domnul. Eu vă spun ,că în această oră a 
lumii, vor fi multe duhuri rele, lucrând în locurile cereşti. Da, au fost 

lucruri acum pregătitte, zice Dumnezeul Cel Atotputernic, care vor aduce 
aceste lucruri la împlinire, despre care a vorbit slujitorul Meu. 
Şi eu vă vorbesc poporul Meu, când ceasul acela are să vină pe deplin, 

da, când Eu voi aduce aceste lucruri la îndeplinire, tu vei fi nevoit să faci 
deciziile în inima ta, cu privire la ce vrei să faci, Eu vă spun, în această 
noapte, vrei tu să stai pentru Adevăr? Da, vrei tu să Mă crezi, zice 

Dumnezeul Cel Atotputernic ?Vrei tu cu scopul din inima ta să mă 
urmezi, chiar aşa cum Eu am pregătit terenul pentru tine ? 
Şi Eu vă spun, fii şi fiicele Mele în seara aceasta, nu fiţi descurajaţi, căci 

Eu vă spun că sunt zile întunecate, care stau înaintea ta. Dar Eu îţi 
vorbesc, încât tu să poţi să iei curaj, căci Eu te voi vizita poporul Meu cu 
putere mare. Eu voi adeveri Cuvântul Meu, zice Domnul. (Glorie !)Eu voi 

dovedi poporul Meu, căci Eu îţi zic, că Eu îi voi încerca, şi Eu îi voi 
perfecţiona, şi ei vor cunoaşte că Eu sunt Marele Dumnezeu Cel 

Atotputernic, care i-a răscumpărat, zice Domnul.’ Amin. 
Fratele Neville proroceşte: Eu îţi zic poporul Meu în această noapte, că 
aşa cum Eu ţi-am vorbit din nou în această seară, tu trebuie să-ţi 

cercetezi inima. Tu trebuie să mă recunoşti în această seară, căci Eu vin 
în mijlocul tău să-ţi aduc această ştire, nu să te sperii. Căci eu sunt 
Dumnezeul lui Abraham, Isaac şi Iacob, şi eu umblu printre voi în 

această zi.’ ( Amin, Glorie.) 
‘Eu îţi spun poporul Meu, că tu ar trebui să persişti în credinţă. Că tu 
trebuie să abandonezi aceste fantezii şi acele simţiri pentru emoţii 

personale. Tu trebuie să-ţi pui inima ta în Dumnezeul tău. ( Amin.) Tu 
trebuie să te îndepărtezi de nebunie. (Da. )Trebuie să pui acele căi 
omeneşti laoparte de la tine. Tu trebuie să te întorci la Duhul Meu, şi să-

mi permiţi şi să glorifici Numele Meu prin fiinţa ta.  
Eu îţi spun ,în această noapte, fii zelos şi întoarce-te din nebunia ta. 
Scoate afară frica din tine, căci Eu sunt Domnul Dumnezeul tău care 

veghează asupra ta în această noapte, şi ochii Mei vor privi încoace şi 
încolo. Aşa cum Eu am vorbit, tot aşa voi săvârşi aceasta chiar până la 

sfârşit. 
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 De aceea, priveşte la Mine şi crede-Mă, şi pocăieşte-te din ticăloşia ta, 
de necredinţa ta şi de temerile tale, şi vino la Mine, şi slujeşte-Mă. AŞA 
VORBEŞTE DUHUL VIULUI DUMNEZEU.’ Amin, da ,glorie ! 

182. Amin. ‘Cel ce are urechi, să audă ce zice Duhul către biserici.’ 
 

EPOCA BISERICII SARDES – Jeffersoville – 60 -1209 
 
207 Slavă lui Dumnezeu ! să ne ridicăm. Doar un minut. ( O soră 

vorbeşte în altă limbă. Un frate dă interpretarea: ‘Da, poporul Meu, Eu îţi 
vorbesc în seara aceasta, aşa cum tu te-ai adunat împreună, chiar aşa 
cum Eu m-am mişcat peste inima ta în seara aceasta ,şi am pătruns 

sufletul tău prin Duhul şi prin Cuvântul Meu. Eu îţi vorbesc încă o dată, 
copilul Meu. Da, zilele care stau înaintea ta, vor fi zile măreţe pentru cei 
care vor declara să mă urmeze, zice Domnul. Căci Eu zic, îţi voi lumina 

calea ta cu multe lucruri din Cuvântul Meu. 
 Şi Eu îţi spun ţie poporul Meu, că dacă te vei hotărâ să mă urmezi, 
atunci eu îţi voi da înţelepciune de înţelegere în aceste lucruri adevărate. 

(Da. )Căci aşa cum eu privesc jos în mijlocul tău, în această seară, Eu 
văd că acolo este ceva în inimi, zice Domnul, acolo este ceva în această 
seară, Eu îţi spun că sunt necăjit, cu privire la ce ar trebui să se creadă.  

‘Dar ,poporul Meu, ţie îţi vorbesc în această seară, tu nu fi descurajat, şi 
să nu mergi din acest loc cu o inimă tristă ,şi cu păreri referitor la aceste 
lucruri. Căci Eu îţi spun, dacă vei privi spre Domnul, îţi zic că Eu îţi voi da 

înţelegere şi Eu mă voi ocupa de tine, chiar aşa cum Eu o fac cu un copil, 
şi Eu îţi voi aduce lumina acestor lucruri adevărate.( Da.) 

‘Şi Eu îţi zic că te voi desăvârşi pe tine, poporul Meu, şi Eu vă vorbesc, fii 
şi fiicele Mele, în seara aceasta, aşa cum pleci din acest loc. Şi aşa cum  
mergi în locurile de unde tu vii, vei lua tu această Lumină despre care Eu 

am spus, şi să fie o mărturie a acesteia la mulţi oameni? Căci Eu vă 
spun, că în jurul acestei lumi, în seara aceasta, sunt întunecimi şi 
confuzii.Dar Eu vorbesc slujitorilor Mei, zice Dumnezeul Cel Atotputernic, 

ceasul este peste tine. Da, eu vă spun, Slujitorii Mei, în această noapte s-
a ridicat Lumina adevărului Evangheliei Mele. Da, vă declar Cuvântul Meu 
sfânt la poporul Meu, ca ei să poată fi eliberaţi de toate aceste lucruri, 

zice Domnul.’ 
209 Oh, sunt aşa de bucuros. Vedeţi, Duhul Sfânt venind, confirmând 
acel Cuvânt ? O lumină. Primiţi-o. Nu vă îndoiţi de asta.  Doar primiţi-o şi 

El se va comporta cu voi ca şi cu un copil, şi vă va duce drept sus...Duhul 
Sfânt peste noi. 
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CECE ZECE FECIOARE ŞI CEI 144.000 – 60 - 1211 
 
Fratele Neville proroceşte:’Da, ţie ,poporul Meu, îţi spun în această 

dimineaţă, slujitorul Meu, eu te-am acceptat în a da Cuvântul Meu. Te 
voi urmări şi îţi voi vorbi în particular, da, îţi voi arăta drumul.Da, eu voi 

fi cu tine şi te voi binecuvânta. 
Da, poporul Meu, îţi spun în această dimineaţă, eu sunt Dumnezeul Cel 
Atotputernic, Eu folosesc acest vas prin care am venit la tine în această 

dimineaţă. Îţi zic, nu te abate de la Duhul Meu. Nu părăsi acest Glas care 
îţi vorbeşte. Eu sunt cu tine, aşa cum vei fi tu cu Mine. 
 Întoarce-te de la căile tale şi întoarce-te de la gândirea ta şi crede-mă, 

pentru că eu sunt cu tine. Dacă vei veni la Mine şi să mă urmezi în botez, 
te voi binecuvânta şi te voi apăra. Mă voi arăta ţie în plinătatea 
desăvârşirii. Da, eu am vorbit. Nu voi împlini Eu aceasta ? Da, zice 

Domnul.’ 
 
EPOCA BISERICII LAODICEA – 60 - 1211 

 
305 Un frate vorbeşte într-o altă limbă. Un frate dă interpretarea : 
‘Da, Eu am venit la tine în această seară, poporul Meu, da,ca focul 

curăţilor...Da, Eu îţi spun, Aşa cum Eu iubesc, Eu mustru şi 
pedepsesc. 
Eu îţi spun, pocăieşte-te, da,pocăieşte-te şi fi convertit, ca tot păcatul 

tău să fie şters. Timpul de Înviorare a sosit acum din prezenţa 
Domnului. Da, Eu îţi spun poporul Meu, Ascultă glasul poporul Meu, 

pe care Eu l-am trimis la tine, să-ţi declare această prezenţă 
adevărată. Da, Eu îţi spun, fi întemeiat în Adevărata Prezenţă, da, pe 
acest Cuvânt,făcut mai sigur, de profeţie, da, căci trebuie să vină la 

tine din Cuvântul Meu. Eu îţi spun, Eu îţi voi confirma acest Cuvânt, 
aşa cum zilele trec, ZICE DUHUL DOMNULUI.’ ( Aleluia !)  

 

EPOCA BISERICII TIATIRA - Jeffersonville  IN  60-1208 
 
227  Am spus,”Apoi m-am uitat din nou, şi am văzut Statele Unite doar 

explodate în bucăţi. Nu a mai fost lăsat nimic din ea.” 
228  Şi eu am prezis atunci. “Acum, aceasta a fost AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL.” 

229  Şi gândiţi-vă. Cinci din aceste şapte preziceri s-au împlinit. 
230. Biserica care va prelua, biserica Catolică. Şi venirea sfârşitului. 
231  Şi eu am spus,” Am văzut, arătând doar ca resturi arzând, pietre 

explodate, şi toate Statele Unite doar arătând dezolant, stând astfel, atât 
cât am putut vedea de unde stăteam eu.” 

 



                                                                                              AŞA VORBEŞTE DOMNUL 

 27 

APOCALIPSA CAP. 4 - TRONUL DE HAR - Jeffersonville  61-0108 
 
87  Aceasta-i teribil, dar asta este America. Canada, voi oameni preţioşi 

din Canada, dacă America încă o ţine înainte, Canada va fi tot aşa de jos 
ca America după un timp. Mergeţi în jurul graniţilor Canadei , şi veţi avea 

aceeaşi atmosferă ,a Americii. Această Americă este prostituata 
naţiunilor. Este exact ce este ea, şi va fi chiar mai rău ca acum. Ea vine 
la sfârşitul ei. Biblia vorbeşte de judecata ei, şi spune cum va fi: America, 

josnică, putredă, murdară, rea. Este exact corect. Ea a fost o naţiune 
mare. Ea a purtat Mesajul Evangheliei. Ce o face pe ea în felul cum este 
? Pentru că ea s-a întors de la mesajul Evangheliei şi a respins Adevărul. 

Este oribilă. Ea o va primi, nu vă temeţi. Eu am văzut-o într-o vedenie ca 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Vine. Ea va plăti pentru păcatele ei.   
174 Acum, fratele meu preţios, eu ştiu că este pe casetă deasemeni. 

Lăsaţi-mă să vă spun cu dragoste evlavioasă. Ora s-a apropiat când eu 
nu mai pot ţine aceste lucruri; este prea aproape de Venire. Vedeţi ? 
“Trinitarismul este de la diavolul.” Eu o spun ca AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Priviţi de unde vine. Vine de la Consiliul de la Niceea când 
biserica catolică a venit la conducere. Cuvântul trinitate, nici măcar nu 
este menţionat în întreaga Carte a Bibliei. Şi aşa ceva ca trei dumnezei, 

este din iad. Este UN singur Dumnezeu. Asta-i exact corect.  
 
AŞTEPTĂRI - Tucson  AZ  61-0205M 

 
E-25 Acum, aşteptări, trebuie să fie zidite pe ceva care are o credinţă în 

spatele lor. Voi aşteptaţi ceva, deoarece ceva a fost promis, sau ceva în 
acel fel. Deci dacă vreţi să aveţi aşteptări reale, trebuie să fie zidite pe 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Priviţi la Noe. 

  
 
ÎL VOM VEDEA PE ISUS - Long Beach  CA  61-0208 

 
E-56 Voi mă numiţi un fanatic. Mă numiţi un maniac dacă vreţi, dar la 
ziua judecăţii voi veţi afla că este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Corect. 

Nu-i de mirare că avem o biserică care moare, nu moare de fapt, ci 
moartă. Corect. Duhul Domnului este întristat şi dus de la ea. Căile 
noastre l-au supărat. Diferenţele noastre şi indiferenţa noastră către El, 

este ce a făcut-o. Eu nu vreau să vă rănesc. Eu nu sunt aici să vă rănesc. 
Eu sunt aici să vă trezesc. Dumnezeu să aibă milă. 
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IEHOVA - JIRE - Long Beach  CA  61-0209 
 
E-9 Unul dintre lucrurile cela mai emoţionale pe care le-am văzut în 

Biblie, pe care Biblia le-a prezis, a fost această epocă. Este cea mai 
oribilă epocă dintre toate epocile. Fiecare epocă a bisericii...Priviţi în 

Apocalipsa, în Laodicea, epoca bisericii penticostale, cum Cristos a fost 
scos afară din propria Lui biserică, stând afară bătând, încercând să intre 
în propia lui biserică. Acum, pare ca o chemare la păcătoşi, dar aceasta 

este o epocă a bisericii, epoca Laodicea. El a fost scos afară de 
organizaţii. Ei l-au pus pe El afară ,şi au luat lucrurile lumii. Şi El a spus, 
”Iată, Eu stau la uşă ,şi bat.” Afară din propria biserică, nici o altă epocă 

nu a făcut-o, doar aceasta. Deci, voi vedeţi, unde stăm noi. Orice, 
adevărată, bună, spirituală minte poate prinde aceasta, şi să meargă cu 
ea, pentru că voi vedeţi cum este. 

Foarte, foarte puţini din această epocă vor fi luaţi, aşa cum noi ştim. 
Mulţi oameni se uită după mari creşteri, revărsări şi lucruri. Doar amintiţi-
vă, notaţi-o în Bibliile voastre, voi nu veţi vedea aşa ceva. Asta este AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL. Vedeţi ? Voi nu veţi vedea aceasta. Epoca 
bisericii se termină acum. Aceasta este Ora. Ea este terminată, şi 
Dumnezeu îşi atrage biserica Lui. Şi El a prezis că acei Laodiceni, căldicei 

destul să-i scuipe din gura Lui. Aceasta este exact epoca în care noi 
trăim, totul stând doar corect pentru timpul din urmă.   
   

LEGĂMÂNTUL LUI ABRAHAM CONFIRMAT  -Long Beach 61-0210 
 

E-69 Isus l-a învins pe diavol cu Cuvântul. El a spus, “ Dacă ai fi Fiul lui 
Dumnezeu, porunceşte la aceste pietre să se facă pâini.”  
El a spus,”Este scris, omul nu va trăi numai cu pâine.” El l-a învins cu 

Cuvântul lui Dumnezeu, cu AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Corect. Era o 
prezicere atunci, de ce Dumnezeu a spus,”Dacă va fi printre voi unul 
duhovnicesc sau profet, când el va vorbi, şi ce a spus se va împlini, să 

ascultaţi de el, pentru că Eu sunt cu el.” Cum toate aceste Scripturi vin 
jos la aceaste zile din urmă !” 
 

 
NU TE TEME - Tulare  CA  61-0224 
 

E-51 Nu este o simţire acolo, este o încredere acolo. “Acel care crede,” 
chiar unde eşti. Eu nu spun că voi nu simţiţi ceva. Eu ştiu că voi aţi simţit 
câteva sentimente ciudate, dar eu niciodată nu-mi sprijin credinţa mea 

pe un sentiment. Eu nu-mi pot zidi doctrina mea pe o senzaţie. Eu 
trebuie s-o zidesc pe AŞA VORBEŞTE DOMNUL, pe Cuvântul lui 

Dumnezeu. 
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CREDINCIOSUL ABRAHAM - Richmond  VA  61-0312 
 

E-74 Acum, priviţi. Sodomiţii erau păcătoşi. Ei erau pervertiţi, chiar cum e 
lumea astăzi. Mare parte din această naţiune este complet dusă. Şi eu vă 

spun, “Noi suntem amestecaţi cu comunism.” Orice ism, este… 
Mulţi dintre voi ,dacă aţi pune un preşedinte neprihănit în fiecare stat în 
toate Statele Unite, încă este dusă. Ea nu se va mai ridica din nou, AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL. În 1956 ea a făcut greşeala ei fatală. Ea a luat-o 
bine pe calea ei, cam cu trei ani în urmă.  
 Acum este dusă. Scrieţi-o în Bibliile voastre, vedeţi dacă nu este aşa. În 

1933, într-o dimineaţă mergând la tabernacolul Baptist, am intrat într-o 
transă, şi am văzut o viziune. L-am văzut pe preşedintele Roosevelt că va 
ajuta ca lumea să fie condusă în războiul mondial. Ei erau să mă închidă 

pentru aceasta. Şi eu am spus, “Ei vor merge în război cu Germania.” 
Unsprezece ani înainte ca linia Maginot să fie construită. În aceeaşi 
vedenie am văzut Germania fortificată în beton. Şi America luând o 

bătaie teribilă acolo, şi mulţi dintre voi ştiţi ce s-a întâmplat acolo. 
 
 

 
BISERICA ALEGÂND LEGEA ÎN LOCUL HARULUI -  OH  61-0316 
 

E-59 Marele Iosua, Duhul Sfânt care a primit promisiunea de la 
Dumnezeu, care a venit jos să ne conducă pe noi, El nicidată nu s-a 

îndoit. Iosua niciodată nu s-a îndoit, el era generalul lui Dumnezeu.Asta-i 
exact corect, el era generalul lui Dumnezeu. Şi el era acela care a condus 
copiii. Şi este acelaşi Duh Sfânt, Generalul lui Dumnezeu, Căpitanul Şef, 

care a stat la porţile Ierihonului când Iosua a venit. Acelaşi Căpitan Şef, 
Generalul nostru, vrea să ne conducă pe noi în ţara promisă, şi El este 
singurul care o poate face.  

Organizaţiile noastre nu o vor face: AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Notaţi 
aceasta jos. Puneţi-o în cărţile voastre şi vedeţi dacă este corect sau nu. 
Nici o organizaţie nu vă va duce dincolo. Vă va ţine drept pe munte. Dar 

Duhul Sfânt vă va lua în ţara promisă.  
 
LEGĂMÂNTUL LUI ABRAHAM CONFIRMAT - OH  61-0318 

 
E-14 De asemeni luna însăşi este un câine de pază. Dumnezeu a aşezat 
hotarele mării şi a pus luna să o vegheze. Şi marea, cât de mânioasă 

sare pe mal. I-ar place să distrugă totul de pe pământ, pentru că a mai 
făcut-o odată, voi ştiţi.  
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Şi marea păcatului, acumulează…Valurile bat, aceste mari valuri 
împotriva malului. Şi ţineţi minte, în zilele din urmă ,au fost prezise valuri 
tzunami. Marea urlând, inimile oamenilor îngrozite, teamă, haos între 

naţiuni, necaz. Acesta va fi semnul timpului de sfârşit. Noi am mers prin 
toate acestea, de-a lungul drumului. Acum, aici suntem, chiar la ultimul 

semn la copiii lui Abraham, şi numele mesagerilor spuse, doar cum a fost 
în timpul lui Abraham ca să arate că nu este nici o greşeală, nicăieri în 
Biblie: AŞA VORBEŞTE DOMNUL.  

Şi apoi biserica stă, moartă. Jocuri cu mingea, atracţiile oraşului, şi cu 
lucruri lumeşti este biserica momită. Biblia spune că ei vor fi 
încăpăţânaţi, iubitori mai mult de plăceri decât de Dumnezeu, având o 

formă de evlavie. Camere de hotel, pline de beţivi, voi nici nu puteţi 
dormi. Educatori de şcoală duminicală, oameni mergând la biserică, 
membri de biserică, având doar o micuţă distracţie. Păcătoşi, oh, această 

lume se clatină ca un om beat, venind acasă dimineaţa. 
E-54 Oh! Aceasta pune foc…aceasta vă dă ceva pe care să staţi. Aceasta 
nu este unul din aceste poveşti de Moş Nicolae, de ceva lucruri fictive, 

ceva ce nu s-a întâmplat niciodată. Asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL, 
IEHOVA. Amin.  
 

RELIGIA IZABELEI - Middletown  OH  61-0319 
 
63  Acum, vedeţi de ce glasul meu va fi oprit curând, cineva va şti. Da. 

De ce ? Apocalipsa 2 :20, ea se numeşte o prorociţă. Doar priviţi valul de 
păcat de acum. Priviţi, mergeţi la miez. Priviţi modernismul, lucrurile 

neevlavioase care se petrec în biserică. “Şi în final va veni o persecuţie,” 
Biblia spune aşa, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Cu siguranţă acolo va fi. 
66. Va veni o închinare la o femeie în Statele Unite, şi aceasta va fi 

Maria. Eu am văzut-o în 1933. Şapte lucruri s-au întâmplat. Le am chiar 
pe hârtie, aici cu mine, scrise în 1933. Cum am spus,” Acest preşedinte 
Franklin Roosevelt, va cauza ca toată lumea, va ajuta, ca lumea să intre 

în război.” 
Nu a venit războiul în timpul recesiunii. Am spus, “Un alt lucru..”Şi mama 
mea o democrată, dacă ea nu se uită la mine urât când spun asta. Am 

spus,” Nu-mi pasă dacă este un republican sau un socialist, sau orice 
este, aceasta este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
Eu am spus,”Prin aceasta, ei vor permite femeii să voteze. Şi când ei fac 

aceasta, ei vor face una dintre cele mai mari dizgraţii pe care această 
naţiune le-a făcut vreodată. Într-o zi ei vor plăti pentru aceasta..” Şi ei au 
făcut-o la ultima alegere. Aceasta-i ce l-a ales pe el: femeile.  

93. Eu ştiu că voi spuneţi,”Asta-i denominaţiunea mea.” Frate ,tu eşti 
greşit. Ioan a venit ca un sistem un-singur-om să-l introducă pe un-

singur-om Isus Cristos. Şi Ilie nu va fi un sistem, va fi un om, Isus a spus 
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aşa. El va fi un om uns cu Duhul Sfânt. Şi el nu va prezenta nici un trei 
dumnezei sau patru dumnezei, el va prezenta Unul: Domnul Isus Cristos. 
Mesajul lui va scutura copii penticostali înapoi la credinţa părinţilor, din 

nou. 
94 Amintiţi-vă, fraţilor, dacă eu spun aceste lucruri doar ca să fiu rău, aş 

avea nevoie să fiu la altar. Eu vă spun vouă, “Este AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL.” Dacă Dumnezeu nu a dovedit că v-am spus adevărul, în 
jurul naţiunii, în jurul lumii, atunci spuneţi-mi unde a fost greşeala. Eu vă 

spun adevărul. Întoarceţi-vă la Dumnezeu, repede. Ieşiţi din aceste 
sisteme, pentru că Biblia spune în cartea Apocalipsei, că ierarhia romano-
catolică era o curvă, şi o mamă a curvelor. Ce sunt acelea ? Biserici, 

sisteme.  
98 AŞA VORBEŞTE DOMNUL, priviţi ce vine. Priviţi ce va urma.” Acolo 
era o foamete, va fi o foamete, oh, poate nu pentru pâine, dar pentru 

auzirea Cuvântului lui Dumnezeu şi Adevărul lui. Toate bisericile se vor 
naţionaliza, şi vor merge chiar în aceea, doar la fel, doar cum au fost 
înghiţiţi deja . 

102 Apoi, într-o zi după ce păcatul şi-a luat birul, şi Dumnezeu şi-a adus 
oamenii lui pe genunchi...Izabela a luat totul, ea a şters totul, şi ea o va 
face din nou. Este AŞA VORBEŞTE SFÂNTA BIBLIE A LUI 
DUMNEZEU. Ea o va face din nou. Ea este chiar pe tron acum, în 
spatele marionetelor, răsucind oricum vrea ea, şi nimeni nu o va opri. Cu 
siguranţă, nimeni nu o va opri pe ea acum, pentru că ceea ce ei nu au 

reuşit în cercurile religioase, ei o vor face prin politică, şi acolo o vor 
avea. Este exact ce fac ei.  Şi prin politică se va face un boicot chiar 

exact înapoi la semnul fiarei, tot aşa de sigur cum stau aici. Biblia o 
spune. 
107 Dar într-o zi, Dumnezeu la chemat din nou. Aici a venit el. Ascultaţi 

îndeaproape, şi nu fiţi mânioşi pe mine. Eu vă spun, AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Când el a venit afară, ce a făcut Dumnezeu ? El l-a trimis la o 
văduvă. Ea odată avea puterea unui om asupra ei, dar era nevoie de 

moarte să o elibereze ca ea să creadă Cuvântul profetului. Aţi observat 
aceasta ? Ea a avut un soţ care a condus-o pe ea prin secetă, dar 
moartea l-a luat. Ea nu a mai fost agăţată în nici o organizaţie, ea era 

gata acum să audă Cuvântul Domnului. Femeia, simbolizând biserica, o 
văduvă,la care soţul ei, organizaţia, a murit, iar ea abia se gândea că 
putea să trăiască. Şi Dumnezeu a spus,”Du-te jos la ea acum, ea te va 

asculta. Eu i-am poruncit. «  
  
NU A FOST AŞA DE LA ÎNCEPUT - Bloomington  IL  61-0411 

 
E-102 Eu pretind că El nu este mort. El trăieşte. Şi eu vă spun că Duhul 

Lui este aici. Acelaşi Stâlp de Foc pe care l-au urmat copiii lui Israel, care 
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l-a uns pe Isus Cristos, este acelaşi Duh în această clădire în această 
seară. AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Va lucra ? 
E-108 Toţi care nu-l cunoaşteţi pe El ca Salvatorul vostru, nu aţi primit 

Duhul Sfânt, de ce nu veniţi voi ?Ce mai mult..Ţineţi minte, lăsaţi-mă să 
vă spun, AŞA VORBEŞTE DUHUL LUI DUMNEZEU ,care este peste mine, 

acesta este ultimul semn către  biserica neamurilor înainte de Răpire. 
AŞA VORBEŞTE CUVÂNTUL LUI DUMNEZEU, AŞA VORBEŞTE 
DUHUL SFÂNT, care vorbeşte, aceasta, care cunoaşte tainele inimilor, 

AŞA VORBEŞTE DOMNUL, voi vă primiţi ultima voastră chemare. 
 
DE CE ? - Bloomington  IL  61-0413 

 
E-4  Dar voi vedeţi, noi am fost învăţaţi greşit despre punerea mâinilor, şi 
senzaţii, şi...Niciodată nu vă zidiţi speranţele mântuirii voastre pe 

senzaţii, pentru că voi aveţi tot felul de senzaţii. Dar zidiţi pe Cuvântul lui 
Dumnezeu. Acolo este unde voi puteţi să-l bateţi pe satan oricând, prin 
Cuvânt. Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL.  

 
NU VĂ TEMEŢI, EU SUNT - Bloomington  IL  61-0414 
 

E-71 Necazul cu aceasta este, voi oameni penticostali, voi baptişti, voi 
metodişti, voi aţi eşuat să recunoaşteţi privilegiul dat de Dumnezeu. 
Ascultaţi-mă. AŞA VORBEŞTE DOMNUL, credeţi-o cu toată inima 

voastră. El a promis-o în zilele din urmă. Nu a mai fost de două mii de 
ani, pentru că Biblia a spus că nu va fi. Dar Isus a spus...Cum a fost în 

zilele Sodomei, când Îngerul a venit, întorcându-şi spatele către cort, şi 
întrebând despre Sarah, şi spunând ce a spus ea...Câţi ştiţi aceasta ? 
Isus a spus, “Cum a fost în zilele Sodomei, aşa va fi la Venirea Fiului 

Omului.” Când ? Chiar înainte ca Sodoma să ardă. Aceasta-i doar înainte 
ca lumea să ardă. Toată lumea necredincioasă va merge în haos şi va 
arde cu căldură mare. Noi ştim asta. Şi chiar înainte acelui timp… 

Amintiţi-vă AŞA VORBEŞTE DUHUL SFÂNT, acesta este ultimul vostru 
semn. Scrieţi-o în Bibliile vostre. Şi dacă ceva se ridică pe lângă aceasta, 
şi mai mare decât aceasta, numiţi-mă un profet fals. 

Asta-i o afirmaţie… Eu am grijă ce spun. Eu sunt în legătură cu mai mult 
de zece milioane de oameni din jurul lumii, deci trebuie să spun aceasta, 
şi ştiu că nu o spun eu însumi. 

 
 SUNETUL NESIGUR - Bloomington  IL  61-0415E 
 

E-84 Biblia spune, că Isus Cristos este acelaşi ieri, astăzi şi pentru 
totdeauna. Eu stau pe aceasta. “Duhul Sfânt este pentru oricine vrea.” 

Eu stau pe aceasta. Eu cred că Isus Cristos este înviat din morţi. Noi 
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trăim în ultimele zile. Isus a spus,”Lucrările pe care le fac Eu, le va face 
şi acela care crede în Mine.” Şi în aceste ultime zile, este că acel semn 
Mesianic se va întoarce la biserică. 

Teologilor, fiţi diferiţi dacă vreţi, eu vă voi indica la AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Seară după seară, eu am făcut-o. Eu stau pe Acesta, 

Cuvântul lui Dumnezeu. Amin. Îmi vine să strig. Eu mă bazez pe el, pe 
Cuvântul lui Dumnezeu. Eu cred că este pentru oricine doreşte, lăsaţi-l să 
vină… 

E-97 Şi voi aţi auzit pentru ultimele dăţi, pentru că eu părăsesc ţara. Şi 
nu va fi altul pe câmp cât timp sunt plecat. AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
Acolo nu a fost, şi nu va fi. Veniţi până puteţi. 

 
ABRAHAM ŞI SĂMÂNŢA LUI PENTRU EL - Chicago  IL  61-0423 
 

E-91 Amintiţi-vă, după acest mesaj de după-amiază, eu sunt liber de 
sângele oricărui om. Adunarea a fost ţinută în Chicago. Eu v-am spus 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL, v-am dovedit-o cu Scriptura, că noi suntem 

la sfârşit. 
Acum, nu mai sunt vinovat de sângele vreunui om de acum înainte. Mă 
întreb câţi creştini de afară, vor merge la altar şi se vor ruga cu aceşti 

oameni, care stau în jurul altarului, şi se roagă.  
 
PROFETUL MICA - Chicago  IL  61-0426 

 
E-45 Acum, era de mult timp de când Ilie şi-a dat prorocia. El era de 

mult în Glorie. Dar el a făcut această prorocie, şi el a ştiut că se va 
întâmpla. Mica a ştiut că Ilie a fost un om a lui Dumnezeu, şi aici era 
Dumnezeu în Cer ţinând un Consiliu acolo sus, cum să facă cuvântul lui 

Ilie să se împlinească. Şi dacă voi aveţi Cuvântul lui Dumnezeu, şi veţi 
vorbi Cuvântul lui Dumnezeu, şi nu vă veţi îndoi de Cuvântul Lui, 
Dumnezeu va ţine o adunare de consiliu ca să facă Cuvântul vostru să se 

întâmple, pentru că nu este Cuvântul vostru, este Cuvântul Lui. Este 
Cuvântul Lui dacă este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, dacă este cu 
adevărat AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

E-79 Lăsaţi-mă să vă spun, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. “Tu mai bine 
te-ai pocăi Chicago. Ora ta este aproape, pocăieşte-te. Veniţi, credeţi, 
pentru că va fi un timp când voi veţi plânge pentru aceasta, şi nu va fi 

acolo. Voi nu veţi mai primi una reală, deci va fi una falsă care vi se va 
da. Isus a spus,”Eu am venit în Numele Meu, şi nu m-aţi primit. Altul va 
veni şi-l veţi primi. Ţineţi minte, eu citez Cuvântul Lui. Este pe benzi, pe 

înregistrare. 
E-83 Este Duhul Sfânt. Şi voi oamenii bolnavi, voi creştinii de afară, care 

vă rugaţi, şi l-aţi atins pe Isus Cristos. Şi printr-un dar Divin El este, eu 
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mă uit şi îi văd. Este o Lumină peste ei. Doar se răspândeşte înainte, şi 
eu văd ce sunt ei şi cine sunt ei, doar la fel cum mă uit la voi, aici. Eu îi 
văd undeva, făcând ceva, şi eu doar o spun. Şi apoi când vorbesc, eu nu 

ştiu ce spun. Este doar ca un vis care a trecut .Dar acolo este. Este exact 
ce Dumnezeu a spus că va face. Eu cer oricărui cleric să o nege. Voi nu 

puteţi, pentru că este chiar aici în Biblie, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
Aici este timpul.  
Acum, noi stăm aici pocăiţi. Voi vreţi să fiţi corecţi cu Dumnezeu. Eu 

vreau să vă întâlnesc într-o ţară mai bună decât aceasta într-o zi. Eu vă 
spun, fratele meu, sora mea, Cristos trăieşte, Cristos este aici. Este 
aproape sfârşitul timpului. Pentru mine, eu cred că El vine în această 

generaţie. Eu cred că această generaţie îl va vedea pe Isus venind.  
 
INTRÂND ÎN SPIRIT - Chicago  IL  61-0428 

 
E-64 “Ei bine, eu îţi spun…” Dar frate Branham, va însemna aceasta… 
Mie nu-mi pasă ce înseamnă. Voi mai bine aţi săpa sau muriţi. Voi toţi 

metodiştii din Chicago, săpaţi, baptiştii din Chicago săpaţi sau muriţi. 
Penticostalii din Chicago, săpaţi sau pieriţi. Săpaţi lucrurile afară. 
Aruncaţi-le afară. Eu vă voi spune AŞA VORBEŞTE DOMNUL, dacă nu 

săpaţi afară această corupţie care este acolo, veţi pieri şi roadele voastre 
şi biserica se va usca şi muri. Doar săpaţi. 
E-72 Luaţi tot lucrul afară din cale. Toţi caii morţi şi lucrurile bisericeşti 

care stau în calea voastră, arucaţi-le afară. Dumnezeu nu va veni astfel. 
Va polua apa. Şi apa va fi poluată, deci mai bine aţi lua poluarea voastră 

afară, a necredinţei, şi Dumnezeu va turna apa înăuntru.  
Este deja aici. Singurul lucru pe care îl aveţi de făcut este înlăturaţi 
cauza, şi vindecarea este deja făcută. Dumnezeu deja va vindecat. Voi 

trebuie doar să luaţi necredinţa voastră la o parte din cale. Aceasta-i 
viziunea. Eu o spun aceasta în Numele Domnului, la fel cum Elisei a spus 
în acea zi, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, luaţi necredinţa laoparte din 

cale. Priviţi ce se va întâmpla. 
Luaţi sistemele voastre afară din cale, priviţi ce trezire va lovi Chicago. 
Priviţi ce trezire va lovi lumea, dacă luaţi sistemele voastre afară din cale. 

Luaţi ideile voastre afară din cale şi lăsaţi... Stânca este deja lovită. 
Singurul lucru pe care-l avem de făcut este să luăm lucrurile afară din 
cale şi să lăsăm să curgă. 

Vreţi să vedeţi oamenii vindecaţi ? Vreţi să fiţi voi vindecaţi ? Doar luaţi 
toată îndoiala afară din cale. Şi vedeţi ce se va întâmpla. Va curge ca un 
râu. 
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ISUS ESTE ACELAŞI - Dawson Creek  BC  61-0519 
 
E-90 Acum, ţineţi-vă capetele aplecate. Doar staţi cu Dumnezeu. Voi v-

aţi făcut mărturisirea voastră. Cristosul care s-a ridicat în zilele din urmă, 
care a venit sus în dimineaţa de Paşte, este chiar acum între voi. Doar 

ţineţi minte ,AŞA VORBEŞTE DOMNUL, voi nu veţi vedea niciodată, 
nici o epocă a neamurilor nu va vedea vreun semn să urmeze aceasta, 
mai mare. Acesta este ultimul semn către biserică. 

E-94 Aşa cum voi toţi aţi văzut, Lumina, pe care Statele Unite au drepturi 
de autor în Washington, D.C. atârnând în Sala Religioasă a istoriei 
religioase, în Washington, D.C., este singura Fiinţă supranaturală care a 

fost vreodată fotografiată în toată lumea. Atârnă în sălile din Germania 
unde au luat-o şi ei. 
AŞA VORBEŞTE ACEL SPIRIT, este aici acum să vindece şi să salveze 

pe oricine va crede în El. Ţineţi minte... 
 
DE LA ACEL TIMP - Dawson Creek  BC  61-0520 

 
E-61 S-a spus, dacă ea îşi taie părul ei, îşi dezonorează capul ei, soţul ei. 
Şi cu o femeie dezonorabilă nu s-ar trăi. Mai bine aş tăcea. Eu am 

predicatorii chiar acolo... Eu vă spun doar adevărul. Voi vă veţi întâlni cu 
mine în acea zi a judecăţii. Asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL, în 
Cuvântul Lui.  

  
INSTRUCŢIUNILE LUI GABRIEL PENTRU DANIEL - IN  61-0730M 

 
122 Asta-i ce am încercat să-i spun acestui frate, stând aici,  cu care am 
vorbit despre plecarea în Israel. Staţi la oparte de Israel. Staţi la oparte 

de el, voi toţi oamenii care vorbiţi de convertirea evreilor. Înainte ca 
acest mesaj să fie terminat voi veţi vedea, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, 
prin Cuvânt şi prin Duhul. Israel va fi convertit ,toată naţiunea într-o 

noapte, Biblia spune aceasta.  
133 Şi Dumnezeu niciodată nu a lucrat cu Israel până s-au întors în ţara 
lor. Ascultaţi-mă. AŞA VORBEŞTE DOMNUL, Dumnezeu nu va lucra cu 

Biserica Lui până Ea se întoarce înapoi în ţara Ei, Mesajul Orei. Veniţi 
înapoi la original. 
 

 
SCOPUL ÎNŞESIT A VIZITEI LUI GABRIEL LA DANIEL - 
Jeffersonville  IN  61-0730E 

 
140 O confederaţie a bisericilor, se vor uni pe ei împreună şi vor aduce 

pe evrei în această confederaţie, şi îi vor aduce înapoi la propria lor 
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închinare la templu din nou, AŞA VORBEŞTE DOMNUL din Biblie, şi ei 
vor avea propria lor biserică. 
 

ADEVĂRATUL SEMN SCĂPAT DIN VEDERE - IN  61-1112 
 

17 Eu caut pe Domnul acum să aflu un adevărat mesaj direct de la 
Dumnezeu. Prin ajutorul lui Dumnezeu eu îmi propun să o ţin până El 
vine, până El îmi va vorbi, eu simt că aceasta s-ar cuveni..Este ceva 

hotărât să se întâmple aici. Şi eu vreau să ştiu ce este, şi vreau să ştiu 
direct de la Dumnezeu, ca eu să pot spune că este AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Vedeţi ?Şi voi veţi şti că nu sunt eu. 

126 Aşa că ,în acea zi ,dacă ei vor spune că te scot din biserică, ei vor 
face aceasta, dacă eşti botezat în numele lui Isus, şi toate lucrurile 
diferite ca aceasta…Fără sens. Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

157 AŞA VORBEŞTE DOMNUL, botezul folosind titlurile de Tată, Fiu şi 
Duhul Sfânt este fals. AŞA VORBEŞTE DOMNUL, vă poruncesc 
fiecăruia dintre voi de aici sau pe benzi, care nu aţi fost botezaţi în 

Numele lui Isus Cristos, să fiţi botezaţi din nou în Numele lui Isus Cristos. 
259  Judecata va lovi această ţară, în una din aceste zile. Sunt alte 
naţiuni care nu au auzit Evanghelia. Sunt locuri... 

Orice aţi face, nu uitaţi cuvintele mele. Nu lăsaţi această ancoră... 
Dumnezeu să ia un stilou de fier şi s-o graveze pe inimile voastre, ca să 
nu o uitaţi. Nu o uitaţi, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, întoarceţi-vă la 

Dumnezeu cu toată inima voastră, veniţi înapoi. Nu vă bizuiţi pe emoţii, 
senzaţii, sau orice. Căutaţi pe Dumnezeu cu tot ce este în voi până ceva 

vi se întâmplă, ce vreţi să îndreptaţi, să fiţi evlavioşi, să vă temeţi de 
Dumnezeu, să trăiţi corect. Faceţi aceasta. Nu o uitaţi, pentru că suntem 
la sfârşitul timpului. 

Amintiţi-vă, noi suntem la sfârşit. Ţine-ţi minte aceasta, cum eu închei cu 
rugăciune, într-un minut. Nu uitaţi. Ascultaţi-mă, tabernacol. Şi dacă 
această bandă încă va merge, ascultaţi-mă, lume, sau oriunde va merge, 

se va ridica un semn, un semn adevărat. Poate deja s-a ridicat şi a fost 
trecut cu vederea, un semn adevărat pe care Dumnezeu l-a dat 
întotdeauna, pierdut cu vederea. 

 
CREŞTINISM CONTRA PĂGÂNISM - Jeffersonville  IN  61-1217 
 

138 Şi eu vă pot dovedi prin Cuvântul scris din Biblie, exact zilele şi anii, 
cum Petru niciodată nu a părăsit Palestina, doar o singură dată, şi a mers 
în Babilon jos pe Eufrat. Niciodată nu a fost la Roma, după Scriptură, 

AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Totul este o idee păgână. 
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NECREDINŢA NU-L ÎMPIEDICĂ PE DUMNEZEU - AZ  62-0128M 
 
E-26 Necredinţa este veche ca Edenul. Acolo este unde a fost născută, în 

Eden. Şi necredinţa este să te îndoieşti de ce a spus Dumnezeu. Acum, 
aţi observat unde necredinţa s-a născut, acolo era mult din Cuvântul lui 

Dumnezeu luat în seamă, pentru că satan i-a spus Evei...Când ea a 
spus, ‘Dumnezeu a spus’, el nu a negat aceasta, că Dumnezeu a spus, 
dar el a spus,’Sigur, Dumnezeu nu ar face un lucru ca acela.’ Vedeţi, 

aceea era naşterea necredinţei, nu va trece o iotă din Cuvântul perfect a 
lui Dumnezeu. Noi trebuie să stăm chiar cu El, indiferent de unde sau ce, 
sau cum, vieţile noastre trebuie să se măsoare cu AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL.  
 
UNITATE - Jeffersonville  IN  62-0211 

 
47 El a repartizat bisericii acelaşi lucru. Aceasta nu este o răsucire a unui 
seminar, sau comentariu, sau o răsucire a unei şcoli biblice, dar este 

exact ce este scris, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Voi nu-L puteţi schimba. 
Dar bisericile se bizuie pe propria lor înţelegere. Ei se gândesc poate că 
este ceva hotărât să se întâmple cu ei, şi este o înşelare. 

127 Eu am o prorocie acasă, într-una din aceste zile am să v-o citesc. Şi 
voi vă gândiţi de ce eu lovesc în femei în felul acesta. Treizeci de ani în 
urmă... Eu am avut AŞA VORBEŞTE DOMNUL.  Treizeci de ani în urmă 

când am intrat în slujbă, El mi-a spus că schimbarea femeilor va fi aşa de 
imorală ,în zilele din urmă, că ele vor fi cel mai întinat lucru de pe 

pământ. Corect. Ea a început de la început ,şi satan o foloseşte şi la 
sfârşit. Priviţi ce se întâmplă, priviţi jos prin ani, spunând, ‘Ea va continua 
să se dezgolească.’ Spunând, ‘Va fi un micuţ grup, al celor Aleşi care sunt 

predestinaţi să scape de aceasta.’ 
128 Când acea vedenie a venit, am fost îngrijorat. M-am gândit, 
‘Femeile…’ Am întors la Biblie la Isaia, eu cred capitolul 3, care 

spune,’Fiicele Sionului în acea zi vor fi frumoase pentru Domnul.’ 
 
CEA MAI MARE BĂTĂLIE - Jeffersonville  IN  62-0311 

 
55-5 299 Isus Cristos a fost născut în împărăţia Romană şi persecutat, la 
prima Lui venire în împărăţia Romană. La a doua venire a Lui, Mesajul 

Lui este persecutat de denominaţiunile Romane, care este mama tuturor. 
Şi când El se întoarce, El va şterge acea împărăţie Romană, după care 
evreii au aşteptat întotdeauna, să o facă. Ierarhia catolică cu toate 

denominaţiunile din lume, chiar acum venind împreună ca o organizaţie, 
confederaţia bisericilor, organizându-se împreună. Nu este Rusia, este 

Roma. AŞA VORBEŞTE DOMNUL.  
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CUVÂNTUL VORBIT ESTE SĂMÂNŢA ORIGINALĂ - IN  62-0318M 
 
45 -1 201 Noi am auzit aşa de mult, şi aşa multe organizaţii şi orice 

altceva vorbind că noi suntem în ploaia târzie. Fără sens. Nu este aşa 
ceva. Ceva se întâmplă. Eu o pot vedea trecând înaintea mea. Este 

prinsă prin Duhul. Vedeţi ?Amin . Eu ştiu că este adevărul ,este AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL. Printr-o vedenie, doar mişcându-se şi venind…Cu 
greu pot privi acolo jos. De fiecare dată când mă uit, o văd mişcându-se 

înaintea mea, mişcându-se în acest fel, şi arătând astfel. Am încercat să 
urmăresc câţiva inşi stând aici. Privind înapoi, oriunde mă uit, este ca şi 
cum este acolo. Vedeţi ?În regulă, să ne întoarcem şi să încercăm din 

nou, dar sigur o am acolo. Nu ştiu exact ce s-a întâmplat în acea linie. 
Priviţi. 
 

CUVÂNTUL VORBIT ESTE SĂMÂNŢA ORIGINALĂ - IN  62-0318E 
 
120 Observaţi, ce armonie. Isus nu a făcut niciodată ceva până când 

Tatăl i-a arătat mai întâi. Armonia dintre Dumnezeu şi Cristos. Vedeţi ? 
Ioan 5:19. Aşa va fi Mireasa, El îi arată Ei Cuvântul Lui, a Vieţii, El îi arată 
Ei, şi Ea îl primeşte. Ea niciodată nu-L pune la îndoială. 

Nimic nu o poate răni pe Ea, nici măcar moartea, pentru că dacă 
Sămânţa este plantată, apa o va învia din nou. Amin. Acum, am un mare 
Aleluia. Aici este secretul: Cuvântul este în Mireasă, şi Gândul lui Cristos, 

ca să ştie ceea ce El vrea să facă cu Cuvântul, şi Ea o face în Numele Lui. 
Ea are AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

Apoi este germinizat, astfel Duhul Sfânt o udă până creşte şi slujeşte 
scopului ei. Ei fac numai Voia Lui. Amin. Eu cred asta. Nimeni nu poate 
să-i convingă diferit. Ei au AŞA VORBEŞTE DOMNUL, sau păstrează 

tăcerea. Apoi ei vor face lucrările lui Dumnezeu. Pentru că este El Însuşi 
în ei, continuând să împlinească Cuvântul Lui aşa cum a făcut-o El deplin 
în ziua Lui. El nu a împlinit totul când a fost aici, pentru că nu era timpul 

pentru ele, încă.  
123-4 Citiţi sau ascultaţi ‘ Religia Izabelei’. Cum această ţară, părinţii 
noştri, s-au închinat în felul cum au vrut, venind în această ţară, şi 

împingând băştinaşii şi preluând. Aşa cum Israel a preluat când au ieşit 
din Egipt. Noi am avut oameni evlavioşi ca Washington, Lincoln. Ei erau 
mari oameni ai lui Dumnezeu, ca David. Apoi ,ei au avut un Ahab pe tron 

cu o Izabelă, în spatele lui să-l conducă. Aşa avem şi noi. Deci este în 
acest timp, în această ţară, ca acea persoană să apară. Este în Scriptură, 
şi este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
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RIDICĂ CREIONUL ŞI SCRIE  - un Mesaj al DUHULUI SFÂNT 
către Mireasă  
 

Într-o seară ,aşa cum eu căutam pe Domnul, DUHUL SFÂNT A SPUS, să-
mi iau creionul şi să scriu. Aşa cum eu am luat creionul să scriu, Duhul 

Sfânt mi-a dat um Mesaj către Biserică. Acesta are de a face cu Cuvântul 
şi Mireasa. 

  274. Acum, fraţilor – voi toţi de pe benzi – dacă voi nu sunteţi de 

acord cu mine, eu mă voi ruga pentru voi. Dacă eu sunt greşit, voi 

rugaţi-vă pentru mine. Eu voi citi ceva acum doar … eu vreau ca voi să 

ascultaţi foarte atenţi la aceasta. Aici este unde Duhul a zis: “Ridică-ţi 

creionul.” Eu va trebui să las ca unele să se ducă, dar eu trebuie să aduc 

ceva din aceasta la voi. În ordine. 

  275. Acum, aici este ceea ce eu am încercat să vă zic. Legea 

reproducerii este că fiecare specie produce după felul ei. (Geneza 1:11). 

În aceste ultime zile, adevărata Biserică va veni la Piatra din Capul 

unghiului, va fi o Super Biserică, o Super Rasă. Aşa cum ea se apropie de 

marea Piatră din Capul unghiului. Ei vor fi atât de mult ca El, încât ei vor 

fi chiar în imaginea Lui, în ordine, să fie uniţi cu El. Ei vor fi Una. Ei vor fi 

tocmai manifestarea Cuvântului Viului Dumnezeu. Denominaţiunile 

niciodată nu pot produce aceasta. Acesta va fi … ei vor produce crezurile 

şi dogmele amestecate cu Cuvântul şi vor produce un produs hibridat. 

  276. Întâiul fiu era Sămânţa-Cuvânt vorbită de Dumnezeu. Lui (Adam 

) i s-a dat o Mireasă. (Eu doar revăd Duhul şi eu ridicam sus aceea . 

Vedeţi?) O mireasă să producă – să se reproducă pe sine însuşi. Ea a 

căzut  (Vedeţi, aceea-i de ce i-a fost dată lui mireasa, ca să se reproducă 

pe sine însuşi ,ca să producă un alt fiu al lui Dumnezeu. Dar ea a căzut 

prin încrucişare. Vedeţi?) Ca să se reproducă pe sine însuşi, dar ea a 

căzut, şi a cauzat ca el să moară. 

  277. Al doilea Fiu, o Sămânţă-Cuvânt vorbită de Dumnezeu căruia i s-

a dat o Mireasă aşa ca la Adam, dar înainte ca El să se poată căsători cu 

Ea, Ea de asemenea a căzut. Căci Ei îi era pdată la o alegre liberă aşa 

cum soţiei lui Adam ia fost dat, să creadă Cuvântul lui Dumnezeu şi să 

trăiască, sau să se îndoiască de acesta şi să moară. Şi ea a murit. 

  278. Apoi dintr-un grup micuţ de Sămânţă adevărată a 

Cuvântului, Dumnezeu va prezenta lui Cristos o Mireasă 

preaiubită, o fecioară, o fecioară a Cuvântului Lui. Şi prin ei şi 

prin ele va fi împlinită tot ceea ce a fost promis (de Dumnezeu) 

pentru Cuvântul Lui în fecioară, care nu va cunoaşte crezuri sau 
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dogme făcute de om. Cuvântul promis în sine însuşi, aşa cum 

era în Maria. Dumnezeu Însuşi făcut manifest … El v-a acţiona însuşi 

prin propriul Lui Cuvânt al promisiunii aşa ca să împlinească tot ceea ce a 

fost scris despre El. Aşa cum El a făcut când El a venit din pântecele 

virgin – simbol al pântecelui spiritual – aşa va fi fecioara acum, 

acceptând Cuvântul Lui: “Facă-mi-se aşa cum Tu ai spus,” totuşi aceea a 

fost spus printr-un înger în timp ce aceasta era totuşi Cuvântul scris. 

(Isaia 9:6) Ei Îl vor iubi pe El, şi vor avea potenţialele Lui, căci El este 

Capul lor şi ei sunt supuşii Lui, supuşi la Cap.  

  279. Observaţi, ce armonie. Isus niciodată nu a făcut nimic până ce El 

a văzut pe Tatăl, sau Tatăl îi arăta aceasta mai întâi Lui. Armonia dintre 

Dumnezeu şi Cristos. Vedeţi? Ioan 5:19. Aşa va fi Mireasa şi El. El îi arată 

ei Cuvântul vieţii Lui  – El îi arată Ei – şi Ea îl primeşte pe Aceasta. Ea 

niciodată nu se îndoieşte de El. 

  280. Nimic nu o poate vătăma pe Ea, nici chiar moartea. Căci dacă 

Sămânţa va fi plantată, apa o va ridica iarăşi sus. Amin. (Acum, eu am 

un mare “Aleluia.”)  Aici este secretul. Cuvântul este în Mireasă şi ea 

are gândul lui Cristos să cunoască ce vrea El să se facă cu Cuvântul şi Ea 

face aceasta în Numele Lui. Ea are gândul lui Cristos să cunoască ce vrea 

El să fie făcut cu Cuvântul şi Ea face aceasta în Numele Lui. Ea are: 

“AŞA VORBEŞTE DOMNUL.”   

  281. Atunci aceasta este germinizată. Astfel Duhul Sfânt udă aceasta 

până ce aceasta creşte si serveşte scopului ei. Ei fac numai voia Lui. 

(Amin! Eu voi crede aceasta.) Nimeni nu-i poate convinge pe ei diferit. Ei 

au: “AŞA VORBEŞTE DOMNUL,” sau ei îşi păstrează tăcerea. Apoi ei 

vor face lucrările lui Dumnezeu. Căci acesta este El Însuşi în ei, 

continuând să împlinească Cuvântul Lui aşa complet cum a făcut 

El în ziua Lui. Toate lucrurile când El era aici – El nu a făcut 

complet totul când El era aici, căci acesta nu era timpul încă. 

  282. Acum, să stăm ca Iosua şi Caleb. (Acum, priviţi atenţi, aceasta 

urmează să aibe o temelie spirituală.) Acum, să stăm ca Iosua şi Caleb, 

aşa cum noi vedem Ţara făgăduită apropiindu-se. Acesta-i aproape de 

timpul în care să fie dat. “Ioshuah” în evreieşte înseamnă “Salvator” şi 

reprezintă Conducătorul timpului de sfârşit promis să preia Biserica. 

Caleb reprezintă credinciosul adevărat care a stat cu Iosua. Dumnezeu a 

început cu Israelul ca şi cu o fecioară, cu Cuvântul Lui, dar ei au vrut 

ceva diferit. Tot aşa a făcut Biserica ultimelor zile. 

  283. Observaţi cum Dumnezeu nu a mişcat pe Israel până când era 
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timpul să vină Ungerea. (Acum ascultaţi. Aceasta urmează să însemne 

ceva.) Iosua a aşteptat după acel timp. Oh, cât –  nu contează cât de 

mulţi oameni ar putea zice: “Dumnezeu ne va da o ţară, promisiunea. Să 

mergem acum şi să luăm aceasta.” Ei puteau zice: “Iosua, tu ţi-ai pierdut 

însărcinarea. De ce nu faci nimic? Tu obişnuiai să ştii, AŞA VORBEŞTE 

DOMNUL într-un moment ,care era voia lui Dumnezeu.” Dar acest 

profet înţelept trimis de Dumnezeu a cunoscut promisiunea lui 

Dumnezeu, dar de asemenea a ştiut să aştepte după acea promisiune, o 

decizie clară dela Dumnezeu pentru timpul lui. 

  284.  Şi când timpul a venit, Dumnezeu a dat aceasta la Iosua, care  a 

stat cu El prin Cuvânt, căci El nu se putea încrede în alţii. El putea să se 

încreadă în el. Tot aşa se va repeta aceasta. 

  285. Ca Moise, puternicul profet uns,el a ştiut că Dumnezeu îl va 

folosi, căci El a dovedit pe Moise a fi slujitorul Lui prin naşterea lui 

specială. La timpul corect, deoarece eliberarea pentru sămânţa lui 

Abraham era la timp. (Pricepeţi voi aceasta?) Moise niciodată nu a stat în 

Egipt să se certe asupra punctelor lui scripturale cu ei. El nu s-a certat cu 

preoţii, dar el s-a dus în pustie şi a aşteptat după Domnul până ce ? – 

până ce oamenii erau gata să-l primească. El trebuia să vină să le 

mărturisească lor, dar ei nu au vrut să-l primească. Dumnezeu a chemat 

profetul lui din pustie. Dumnezeu a mărturisit că El l-a ales, dar 

aşteptarea nu era din cauza lui Moise, ci deoarece poporul nu era gata 

să-l primească pe Moise. Moise a crezut că poporul ar înţelege că el era 

trimis. (Nu eu am scris aceasta, El a făcut-o.) Tot aşa este aceasta acum. 

  286. Ca Ilie, după ce acel profet adeverit la care a venit Cuvântul 

pentru a termina predicarea Mesajului lui la grupurile moderne de 

americani a primei doamne, cu părul ei scurt şi grupurile de Izabele 

vopsite – Dumnezeu confirmându-şi profetul Lui. De fiecare dată când a 

profeţit, acesta era adevărul – Dumnezeu l-a chemat de pe câmp şi El a 

plăguit acea generaţie cu plăgi puternice din pricina respingerii Mesajului 

profetului Lui şi a Cuvântului lui Dumnezeu, pe care El l-a trimis la ei. 

  287. Dumnezeu l-a trimis în pustie în ascunzătoare. Nici chiar regele 

nu l-a putut chema afară. Şi cei care au încercat să-l înduplece împotriva 

voiei lui Dumnezeu au murit pentru că au făcut astfel. Oh, Dumnezeule! 

Dar când Dumnezeu a vorbit către profetul Lui credincios printr-o viziune, 

afară din pustie el a venit cu AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Ce a făcut el? 

Direct la Cuvânt. El s-a dus înapoi la Cuvânt, a adus doisprezece pietre şi 

le-a rulat împreună. 
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  288. Ca Ioan Botezătorul, premergătorul credincios a lui Cristos, 

profetul uns, nici şcoala tatălui lui, nici şcoala fariseilor, nici o 

denominaţiune nu-l putea chema din pustie unde Dumnezeu l-a trimis 

până ce el a auzit Glasul lui Dumnezeu: “MESIA ESTE MIELUL.” 

  289. Sunteţi voi ascultători cu minte spirituală? Cât de multe aş putea 

să zic aici? Eu voi omite ceva aici, acum. 

  290. Câtă diferenţă de astăzi. Mulţi evanghelişti, aşa numiţi, au pretins 

că ei au răspunsul dela Dumnezeu pentru oameni, dar aşa cum Core a 

făcut, negând şi dezbătând autoritatea unsă şi adeverită a profetului lui 

Dumnezeu, Moise. A pretins că el are răspunsul. Aceasta era schema de-

a face bani de asemenea, cu un viţel de aur, tot atât de multe se fac şi 

astăzi, mari clădiri, mari şcoli, clocind în incubatoarele lor aceeaşi 

sămânţă. Şi atunci ,oamenii , ca şi acum, cad pentru aceasta, după ce ei 

au auzit Cuvântul adevărat a lui Dumnezeu, printr-un profet uns care era 

adeverit. 

  291. Ei au căzut pentru minciuna lui Core. Dumnezeu a dovedit 

profetul, şi Dumnezeu a ştiut –el a ştiut că Dumnezeu i-a vorbit lui … 

Israel a ştiut că Dumnezeu le-a vorbit lor clar că El a adeverit profeţii Lui 

prin Cuvântul Lui. Core nu era un profet Scriptural, dar acesta arăta 

grozav de bine pentru oameni, la fel este aceasta făcută acum. Astăzi 

,acesta-i sânge pe mâinile lor, mingi de foc pe podium, ulei pe degetele 

lor. Şi acelaşi lucru, produce femei predicatoare, păr scurt, tunse, 

vopsele  … ce aveţi? Voi nu credeţi că oamenii ar putea să cadă pentru 

aceasta, dar ei au făcut-o pentru Core şi ei o fac astăzi pentru acelaşi 

lucru, şi se îndepărtează de la adevăratul Cuvânt ,pentru denominaţiunile 

lor. Pantalonii scurţi, arată ce fel de sămânţă este în ei. 

  292. Dar mulţumim lui Dumnezeu că nu tot Israelul a căzut pentru 

Core. Câţiva au stat cu Moise, profetul uns cu Cuvântul Lui 

Dumnezeu. La fel este aceasta astăzi cu mulţi din Aleşii lui 

Dumnezeu, cu Cuvântul Lui şi cu Duhul Lui. 

  293. Amintiţi-vă, neghinele, buruienile, sunt să fie adunate şi legate în 

snopi. Este aceea corect? Aceasta trebuie să vină la împlinire. Bisericile 

organizate nelegiuite sunt strânse şi legate. Ele sunt legate împreună în 

confederaţia bisericilor, gata pentru focul judecăţii lui Dumnezeu. (Eu nu 

am scris aceasta. Eu simt că El a făcut-o.) Penticostalii sunt plini de aşa 

numiţii … la fel ca ei … Grâul Cuvânt va fi adunat într-o zi după ce ei 

încep să trăiască pentru Stăpân. 
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  294. Dumnezeu a promis-o, (aveţi grijă!) Dumnezeu a promis Maleahi 

4 pentru aceste ultime zile, şi aceasta trebuie să fie împlinit pentru că 

acesta este un Cuvânt germenizat a lui Dumnezeu, vorbit prin Maleahi, 

profetul. Isus s-a referit la aceasta. Aceasta este să vină doar înainte de 

Venirea lui Cristos, a doua oară. 

  295. (Ascultaţi atenţi acum). Toate Scripturile care nu s-au împlinit, 

trebuie să fie, înaintea acelui timp. Biblia trebuie să fie terminată . 

Vremea Neamurilor trebuie să se sfârşească cu epoca bisericii când acest 

mesager uns se ridică. Desigur, el va planta sămânţa întregii Biblii, care 

vine de la şarpe la mesagerul din ploaia timpurie. Apoi el va fi respins de 

oamenii denominaţionali ca şi înaintaşii lui, Ioan şi Ilie, aşa cum a fost 

vorbit de Domnul nostru , aşa cum Ilie a fost prima dată la timpul lui 

Ahab. Aceasta se va întâmpla aici în această ţară, aşa cum această ţară 

este un model a lui Israel. 

  296. Citiţi sau ascultaţi: “Religia Izabelei.” Aşa cum în aceasta ţară, 

strămoşii noştri s-au închinat în felul cum ei au vrut, cum au venit în 

această ţară şi au împins pe băştinaşi şi au preluat-o. Tot aşa a făcut 

Israel, au preluat, când ei au venit din Egipt. Noi am avut oameni 

evlavioşi ca Washington, Lincoln. Ei au avut oameni grozavi, evlavioşi, ca 

David şi aşa mai departe. Atunci ei au avut un Ahab pe tron cu o Izabelă 

în spatele lui, ca să-l dirijeze, tot aşa avem noi. Aşa este aceasta în acest 

timp cu această ţară, încât acea persoană va apărea. Căci aceasta-i în 

Scriptură şi aceasta-i AŞA VORBESTE DOMNUL. 

  297. Apoi în ploaia târzie acolo va veni o arătare a Muntelui Carmel. 

Biblia s-a împlinit în ploaia târzie. Ioan Botezătorul, mesagerul înaintea 

Feţei Lui din Maleahi cap.3 a plantat ploaia timpurie şi a fost respinsă de 

fariseii şi saducheii din ziua lui Isus. El a venit ,şi a avut o arătare a 

Muntelui Schimbării la faţă. Acest premergător al zilelor din urmă va 

semăna pentru ploaia timpurie. Isus va fi arătarea între denominaţiuni şi 

crezuri – care va fi Cuvântul Lui. Când El vine, arătarea , El vine la 

Răpirea Miresei Lui! Prima era Muntele Carmel. A doua era Muntele 

Transfigurării, a treia va fi Muntele Sion. Glorie! 

  298. Comportarea lui Ilie, a lui Moise, purtarea lui Ioan, părăsind 

câmpurile lor de slujire – şi mulţi din oameni nu i-au înţeles. Aceasta era 

deoarece ei au fost respinşi şi Mesajul lor la fel. Sămânţa a fost plantată, 

judecata era care urma. Şi ei erau un semn dela Dumnezeu pentru 

oameni ,cum că judecata era la aproape. Plantarea s-a terminat. 

  299. Eu cred că într-o zi Mireasa adevărată a lui Cristos va fi forţată să 
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oprească predicarea Cuvântului lui Dumnezeu. Biblia profeţeşte despre 

aceasta în Apocalipsa 13:16, (dacă vreţi să notaţi). Denominaţiunile vor 

forţa aceasta să se oprească sau ia semnul ei. Atunci când Mielul va lua 

Mireasa Lui şi va judeca curva pentru aceasta. 

  300. Amintiţi-vă de Moise, născut pentru lucrare, trebuia să aştepte pe 

Dumnezeu pentru darul special pentru slujbă. El a trebuit să meargă 

înapoi şi să aştepte. Şi la timpul de Ungere a lui Dumnezeu, un anumit 

faraon trebuia să fie pe tron. Şi poporul a trebuit să fie în aşteptare după 

Pâinea Vieţii, înainte ca Dumnezeu să-l poată trimite pe el înapoi la ei. 

Acum, cu mii de lucrători de seminar, în această ultimă zi, s-a creat o 

generaţie de căutători de semne care nu mai cunosc nimic despre 

adevărata mişcare a lui Dumnezeu, prin Cuvântul Lui în aceste ultime 

zile. 

  301. Aşa cum am zis: “Daţi-le sânge şi ulei şi demonstraţii pe 

platformă, şi ei vor sprijini aceasta chiar dacă aceasta este sau nu în 

Cuvântul lui Dumnezeu, chiar dacă aceasta este Scriptural sau nu.” Isus 

ne-a avertizat de astfel de lucruri la timpul sfârşitului. Aşa cum am zis în 

Matei 24, cele două duhuri sunt foarte apropiate, asemănătoare, doar să 

amăgească pe adevăraţii Aleşi, dacă ar fi posibil. Cum poţi să le 

deosebeşti? Daţi-le examenul Cuvântului. Cum veţi putea şti aceasta? 

Vorbiţi Cuvântul, vedeţi ce zic despre aceasta. Dacă ei nu cred Cuvântul, 

ei nu au germenul Sămânţă în ei. Ei sunt dela diavolul şi vă amăgesc pe 

voi. Aşa cum prima mireasă era amăgită, apoi cea de-a doua mireasă era 

amăgită, ei sunt amăgitori ai celei de-a treia Mirese prin 

amestecarea Cuvântului, ei doar încearcă să o facă. 

  302. Dumnezeu niciodată nu a pus semnele înaintea Cuvântului. Amin. 

Aceea-i o replică usturătoare. Dumnezeu niciodată nu a situat semnele 

înaintea Cuvântului Lui. Ele au fost adăugate pentru a dovedi Cuvântul, 

dar Cuvântul este mai întâi. 

  303. Acesta dovedeşte aceasta, Ilie a zis către femeie: “Coace-mi o 

turtă mai întâi.” Atunci puteţi priviţi miracolul întâmplându-se. Veniţi la 

Cuvânt întâi şi apoi priviţi minunea. Cuvântul Sămânţă Însăşi este ce 

Duhul Sfânt electrizează. Cum poate un mesager trimis de Dumnezeu 

doar să creadă câteva Scripturi şi nu tot Cuvântul? Cum să nege o parte 

din Acesta ? 

  304. Adevăratul profet a lui Dumnezeu va proclama Cuvântul în 

ultimele zile. Denominaţiunile îl vor urî. El va fi aşa cum a fost , la prima 

venire a lui Cristos. “Voi generaţie de şerpi…” Dar predestinaţii vor auzi şi 
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vor fi gata pentru numărătoarea inversă. Sămânţa Roială, a credinţei lui 

Abraham, (ca şi el), ţinând la Cuvânt, căci el era predestinat …  

Mesagerul din Maleahi 4 va apare la timpul stabilit de Dumnezeu. Noi toţi 

privim după el. Noi credem că el va veni. Aceasta este conform cu 

Cuvântul Lui. Aceasta va fi la timpul sfârşitului, care este timpul de acum 

,pentru a vedea aceasta îmtâmplându-se. 

  305. El va fi consacrat la Cuvânt, aşa cum ei întotdeauna au fost, fiind 

indicat de Cuvântul lui Dumnezeu, şi adeverit. Dumnezeu va adeveri ceea 

ce el predică de a fi adevărul, aşa cum El a făcut cu Ilie, căci acesta este 

Ilie venind, pregătit pentru Răpirea de pe Muntele Sionului. Isus a zis că 

în ultimele zile aceasta va fi ca şi în timpul lui Lot. Predicarea lui va fi în 

Duhul şi în linia dreaptă a Cuvântului lui Dumnezeu. Deoarece atât de 

multe au fost numite adevărul lui Dumnezeu, mulţi nu-l vor înţelege pe 

acest mesager adevărat. (Eu am scris aici “p-r-o-f-e-ţ-i-a” profeţia.) 

Deoarece  atât de multe au fost numite adevăruri ale lui Dumnezeu de 

către şarlatani, mulţi slujitori adevăraţi îl vor înţelege greşit pe acest 

mesager. 

  306. Aşa cum profeţia din timpul sfârşitului se va repeta, eu cred, aşa 

cum primul premergător a venit din pustie şi a strigat: “Iată Mielul lui 

Dumnezeu,” al doilea premergător va face probabil la fel prin a îndrepta 

poporul la Cuvânt – Mireasa născută. Mireasa lui Cristos va fi îndreptată 

către ceruri ,la apariţia lui Isus, strigând: “Iată Mielul lui Dumnezeu”. 

Aceasta va veni de pe buzele lui. Dumnezeule ajută-ne să fim gata 

pentru acest eveniment apropiat. Acum, eu mai bine las aceasta chiar 

aici. 

  307. Voi credeţi? De ce trebuie aceasta să fie? Aveţi voi o înţelegere 

mai bună acum? Acesta-i Cuvântul, prieteni. Aceasta a fost de aproape 

şase ore – chiar aproape de aceasta, cinci şi jumate sau şase ore. Există 

mai multe care se pot spune, dar cu siguranţă Duhul Sfânt în acest timp 

a cufundat aceasta ,aşa de adânc în voi, ca voi să ştiţi despre ce am 

vorbit. Noi suntem la timpul sfârşitului. Seminţele au fost semănate 

acum. Ploaia târzie stabilită să vină înainte. 

  308. Amintiţi-vă, acolo va fi o strângere denominaţională anumită cât 

de curând. Aceasta va fi teribilă. Şi ei se vor aduna înşişi în această 

confederaţie a bisericii şi atunci, acest fel de biserică va fi pusă afară din 

folosire (atât de departe cât ei ştiu). Aceasta-i chiar la timpul acela 

în care Isus va apărea, şi El va arăta care este Mireasă şi care nu 

este... 
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Şi amintiţi-vă, prieteni creştini, eu sunt un om. Eu pot face greşeli, dar 

Dumnezeu, fiind Dumnezeu, nu poate face o greşeală. Toate Cuvintele 

care au fost scrise trebuie să fie împlinite. Isus a zis aşa. Astfel că noi 

avem lucruri aici în Scriptură care trebuie să fie împlinite şi acela este 

unul din lucruri, acest boicot va veni. Dar înainte ca acest boicot să 

vină, semnul fiarei, acolo trebuie să fie o Sămânţă semănată de 

Dumnezeu ,pe care o va lua o Biserică afară din aceasta. Voi 

înţelegeţi acum? O Sămânţă trebuie să fie plantată. O sămânţă 

denominaţională să facă o formă sau un chip la fiară – biserica Romei – 

şi acolo trebuie să fie o Mireasă adevărată. Amin. 
 
 

RESTABILIREA POMULUI MIRESEI - Jeffersonville  IN  62-0422 
 
169 De ce ?El era corect cu Cuvântul, corect cu Cuvântul. Dacă o 

prorocie nu stă cu acel Cuvânt...Este exact...Acesta-i motivul că eu am 
spus astăzi, nu contează cât de bine arată, cât de mulţi predicatori spun 
aceasta, aceea, sau cealaltă, ‘Comunismul va prelua lumea şi o va arunca 

jos’, niciodată să nu încercaţi să luptaţi cu comunismul, luptaţi cu 
Romanismul. Pentru că este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Domnul a spus 

că Romanismul va domni, nu comunismul. Este doar o păpuşă. Dar 
vedeţi voi, El trebuia să facă aceasta. 
 

CALEA UNUI PROFET ADEVĂRAT - Jeffersonville  IN  62-0513M 
 
127 Aşa este astăzi. Chiar Dumnezeul pe care America pretinde că-l 

slujeşte va aduce judecată peste această naţiune şi o va distruge. Eu 
sper că merge aşa de adânc că niciodată nu veţi uita. Chiar Acela care 
voi pretindeţi că-l iubiţi cu dogmele voastre făcute de om, şi viaţa 

imorală, şi decăderea care este în voi, departe de Cuvântul lui 
Dumnezeu, vă va distruge într-o zi. Asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
Nimic altceva rămas pentru noi. 

133 Femeile ştiind că Biblia le condamnă să facă anumite lucruri, îşi taie 
părul, şi acţionează ca lumea, şi poartă haine imorale şi lucruri ca acelea, 
constant o fac oricum, şi vorbesc în limbi, sar în sus şi-n jos, şi strigă, şi 

au societăţi de doamne bătrâne, şi cercuri de cusut, şi trimit misionari pe 
câmp. A devenit o duhoare în faţa lui Dumnezeu. Şi AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, El va distruge într-o zi totul. El o va face. 
249  Ele nu ştiu ce înseamnă decenţa. Vin aici afară cu ceva haine 
strâmte, şi lucruri ca acelea, şi bărbaţii poftind după ele, gândindu-se că 

sunt decente. Poate tu nu ai făcut nimic rău, soră, dar lasă-mă să-ţi spun 
ceva, tu eşti un instrument al diavolului. Şi la bara de judecată, AŞA 
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VORBEŞTE DOMNUL, vei răspunde pentru comitere de adulter, şi 
sufletul vostru va fi dus. Voi ştiţi mai bine, o ştiţi acum, oricum. Asta-i 
corect. 

 
PĂRTĂŞIE - Green Lake  WI  62-0519 

 
E-62 Noi ne rugăm ca orice biserică şi orice organizaţie, fiecare 
denominaţiune, ca ei să rupă lanţurile şi funiile, şi să alerge la Stâncă. 

Acordă, Doamne. Ora este aproape acum, când noi ne uităm după El să 
vină, când noi vedem fecioarele aţipite începând să ceară untdelemn. 
Apoi când ele au mers să cumpere ,Mirele a venit. Asta-i AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL. Şi, Doamne, o vedem aşa de aproape acum. Ne 
rugăm, Doamne, ca Tu să ne trezeşti repede, să avem lămpile noastre, 
pregătite şi arzând. Bisericile încep să realizeze, că le lipseşte ceva. Şi noi 

ne rugăm, Tată, ca cei care-l caută acum, să fie gata. Asta-i ce Tu ai 
spus,’În timp ce se duceau să cumpere untdelemn, Mirele a venit.’ Ajută-
ne , Doamne. 

 
UNUL MAI MARE CA SOLOMON ESTE AICI - CA  62-0628 
 

E-5 A spus, ‘Seara când am  venit acasă, am citit în ziar un articol, 
despre tine fiind în Santa Rosa.’ A spus el,’Şi am spus soţiei, ‘Dragă, nu 
îţi sună cunoscut aceasta ţie ,cumva ?’’Şi acei oameni sunt prezenţi chiar 

acum, aici, după câte ştiu. A spus,’Ei bine, ziarul a scris despre acest 
slujitor.’ ’Dar sună cunoscut.’ 

Şi după masă, ei au mers în mansardă, şi au luat cutia veche, sau ceva în 
care ei ţineau, profeţiile lor, pe o hârtie galbenă veche.  Şi unul din ei a 
vorbit în limbi, şi un altul a prorocit spunând, ‘AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, se va împlini, chiar înainte de timpul de sfârşit, că slujitorul 
Meu William Branham va veni pe coasta de vest, rugându-se pentru 
bolnavi.’ Şi a spus-o pe litere W-i-l-l-i-a-m  B-r-a-n-h-a-m. Şi acolo era, o 

hârtie îngălbenită de douăzeci şi cinci de ani. Eu eram atunci de 7 sau 8 
ani. Era în 1915, cândva pe atunci, când s-a întâmplat. 
  

CEL MAI UMIL OM DIN SANTA MARIA -  CA  62-0630E 
 
E-96 Nu vreţi să vă ridicaţi ?Veniţi, voi care aveţi nevoie de Cristos. Priviţi 

,ce a făcut El în această săptămână. Ţine-ţi minte ,El este aici ,acum. 
Asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Voi ştiţi ce m-am gândit în această 
dimineaţă la masă. Duhul Sfânt, Îngerul Domnului, este aici acum şi mă 

avertizează,’Fă chemarea. Cineva acolo afară ar trebui să vină.’ Vino. 
Ţine-ţi minte, eu nu voi fi responsabil în ziua judecăţii. 
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IEHOVA-JIRE PT. 1 - Grass Valley  CA  62-0705 
 
213 Dacă am fost greşiţi, să spunem că suntem greşiţi. Este Har din 

belşug pentru noi în această seară.’Cel care îşi v-a mărturisi păcatele, 
este har pentru el. Cel care le ascunde nu v-a prospera.’ Care este 

păcatul vostru ? Necredinţa voastră. Şi dacă voi le veţi ascunde, 
spunând,’Eu sunt tot aşa de bun ca restul din ei.’Eşti greşit. Şi voi 
niciodată nu veţi merge mai departe decât sunteţi acum. Veţi sta în acel 

fel, nu veţi merge mai departe niciodată, până treceţi acea barieră, şi o 
faceţi corect. Ţine-ţi minte, voi nu puteţi să o faceţi, voi trebuie să 
mergeţi prin Cuvânt.  

Şi atât cât trăiţi, vă veţi aminti aceasta. Câte de multe zile veţi trăi vă veţi 
aminti seara aceasta. Ţine-ţi minte, eu vă spun AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Eu am stat în pădure, după amiază, rugându-mă, El a vorbit 

cu mine despre aceasta de aici, spunând,’Spune-o şi cheamă, şi Eu voi 
face ceva pentru tine.’ Şi aici este. 
 

IEHOVA-JIRE PT. 3 - Grass Valley  CA  62-0707 
 
213 Ascultaţi. Mă credeţi de a fi profetul Lui ? Eu nu am mărturisit 

aceasta înainte. Dar cred că prin a spune aceasta, oamenii vor înţelege şi 
vor afla ce încerc să aduc la voi. Sunt oameni aici care mărturisesc 
creştinismul, care ar trebui să vină aici. Veniţi, nu vreţi voi? Lăsaţi-mă să 

vă întreb, unde mergeţi voi ? Niciodată voi nu veţi primi un alt semn. 
Acesta este, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Ar face un profet a lui 

Dumnezeu o afirmaţie ca aceea, dacă nu ar fi adevărată? Voi v-aţi primit 
semnul vostru cel mai mare, şi ultimul vostru semn, înaintea apariţiei lui 
Cristos. Veniţi. Motivul că spunem aceste lucruri, eu nu am spus-o în alte 

adunări. Eu o simt chiar aici, este o oportunitate aici ca ceva să se 
întâmple. De aceea o spun în felul cum sunt. Cred că veţi înţelege. Voi 
nu mergeţi în jur făcând un fel de cult şi spunând,’Fratele Branham este 

un dumnezeu,’ sau ceva ca aceasta. Voi veţi înţelege despre ce vorbesc. 
Veniţi acum. Lăsaţi-vă convinşi în Numele lui Cristos, veniţi. 
 

 
 
SUNETUL NESIGUR - Spokane  WA  62-0714 

 
E-53 Într-un fel, simţi ca şi cum îi cerţi pe ei, dar îţi pare rău pentru ei, 
pentru că ei ascultă la altceva care este contrar. Dar întotdeauna veniţi 

înapoi şi vedeţi dacă este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Dacă este Biblia, 
atunci este sigur. Fiecare lucru este sigur. Nici măcar o mică parte nu va 

cădea. Tot aşa cum soţia lui Lot şi-a întors capul la strigătul copiilor şi 
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nepoţilor ei, arzând în flăcările iadului. Mânia lui Dumnezeu şi judecata 
turnată peste Sodoma, şi sărmana inimă întristată de mamă, doar 
întorcându-şi capul şi privind înapoi. Dar Îngerul a spus… Acum, Îngerul, 

Mesagerul Orei, a spus la oamenii lor, ‘Nici măcar să nu priviţi înapoi,’ dar 
ea nu s-a supus la acel Mesager şi şi-a întors capul. Ea încă stă astăzi.  

  
O MĂRTURISIRE PE MARE - Salem  OR  62-0720 
 

E-19 Şi l-am auzit pe El vorbindu-mi, spunând,’Doar ţine-o presând.Nu te 
teme. Mergi înainte.’ Dincolo de orice umbră de îndoială. Asta-i AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL. Este ceva hotărât să se întâmple, sau merge pe 

aici. Voi veţi vedea o mare trezire spontană, sau veţi vedea o judecată, 
sau este cineva după care El caută. Acolo este ceva. Eu nu ştiu. Dar Lui îi 
place ce facem noi chiar acum. Trageţi fiecare care puteţi, şi încercaţi ce 

puteţi mai bine. Asta-i tot ce ştim. Şi dacă mă credeţi slujitorul Lui, ţineţi 
minte în Numele Domnului. 
 

STATURA UNUI OM PERFECT - Jeffersonville  IN  62-1014M 
 
119 Acesta–i motivul că eu cred Cuvântul. Vedeţi ?Nu-mi pot pune 

credinţa pe nimic altceva. Dacă mi-aş pune-o în biserică, în care biserică 
s-o pun, catolică, lutherană, metodistă, baptistă, penticostală ? Ce aş 
pune eu ? Nu ştiu. Ele toate sunt linii amestecate şi orice altceva. Dar 

când îmi pun credinţa mea în Cuvântul Lui, este ancorată. Nimeni nu o 
interpretează, aici este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Eu cred aceasta. 

Acolo este temelia. 
 
DE CE SUNT ÎMPOTRIVA RELIGIEI ORGANIZATE - IN  62-1111E 

 
163 Când Isus a venit, a fost acelaşi lucru. Mesagerul cu Mesajul, trebuia 
să fie un Mesaj prezis de Dumnezeu. Şi apoi Dumnezeu, vorbind prin 

acest Mesager, dovedeşte că este Adevărul. Auziţi aceasta ? O înţelegeţi 
voi ? O înţelegeţi. Prima dată trebuie să fie AŞA VORBEŞTE DOMNUL, 
prezis. Şi apoi mesagerul cu Mesajul trebuie să fie exact ce Dumnezeu a 

spus că se va întâmpla la acel timp.  
  
 

 
ESTE ACESTA SEMNUL SFÂRŞITULUI ?-   IN  62-1230E 
 

313 Acum, când el sună înainte…Acum, asta-i AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Noi avem aceasta clară. Când el va suna Mesajul Lui, 

declarând război, cum Pavel a făcut la ortodocşi, cum restul din ei au 
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făcut, ca Luther, Wesley, împotriva organizaţiilor, când el declară război, 
spunându-le că minţeau, şi nu este adevărul, şi ei înşelau oamenii, când 
el sună aceea, nu va cădea, pentru că el va fi adeverit de Cuvântul lui 

Dumnezeu. Voi veţi şti exact ce este. Şi când el o face, el sună să cheme 
din Babilon,’ Ieşiţi afară din ea, poporul Meu, ca să nu fiţi părtaşi la 

păcatele ei.’ Dumnezeu l-a trimis. Nu pierdeţi aceasta. 
 
DUHUL ADEVĂRULUI - Phoenix  AZ  63-0118 

 
E-18 Acum, eu sunt un om bătrân ,şi pot spune, ca lumea să stea 
liniştită, şi să le cer,’ Puneţi-vă degetul vostru, pe un lucru… pe care El l-

a spus vreodată ca AŞA VORBEŞTE DOMNUL, în Numele Domnului, 
dar a fost absolut adevărul, şi s-a împlinit,’ de mii de ori, mii de lucruri. 
 

UN ABSOLUT - Phoenix  AZ  63-0127 
 
E-89  Acum, eu nu vreau să fiu critic cu voi. Eu vă iubesc, şi este real. 

Dar Acesta-i Absolutul meu, fraţilor, acest Cuvânt, AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Voi ştiţi că este adevărul. 
 

INTERVALUL - Jeffersonville  IN  63-0317E 
 
40  Voi vedeţi, eu nu fac aceasta. Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Eu 

v-o voi citi din Biblie. La sunetul Mesajului celui de al şaptelea înger, 
taina lui Dumnezeu va fi terminată, cum a fost declarat slujitorilor Săi 

proroci. Aceştia sunt prorocii care au scris Cuvântul. La sunetul celei de-a 
şaptea epocă a bisericii, ultima epocă a bisericii, toate capetele pierdute 
care prin aceste epoci au fost uitate, vor fi legate împreună. Şi când 

Peceţile sunt rupte şi taina este descoperită, jos vine Îngerul, Mesagerul, 
Cristos, punându-şi picioarele Lui pe pământ şi pe mare cu curcubeul 
peste Capul Lui. Ţine-ţi minte, acest al şaptelea înger este pe pământ la 

timpul acestei Veniri. 
 
  

A DOUA PECETE - Jeffersonville  IN  63-0319 
 
329 Acolo este a doua Pecete. Îl iubiţi voi pe El? Asta-i AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Slavă  fie lui Dumnezeu. 
 
A PATRA PECETE  - Jeffersonville  IN  63-0321 

 
42 Acesta-i felul cu epocile bisericii şi Peceţile şi tot restul din ele. Şi când 

cineva se gândeşte ca el are aceste şapte Tunete, dar dacă nu se 
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compară cu restul Cuvântului, este ceva greşit acolo. Vedeţi ? Trebuie să 
vină AŞA VORBEŞTE DOMNUL, pentru că aceasta este Cartea, este 
descoperirea lui Isus Cristos în întregime. 

352   Izabela este un model a bisericii moderne de astăzi, pentru că 
catolicii şi protestanţii sunt uniţi astăzi. Corect. Nu este evitare la 

aceasta. Ele sunt denominaţiuni, aşa ca mamă şi soră. Asta-i tot. Ei se 
ceartă şi discută una cu alta, dar este acelaşi lucru, amândouă curve. 
Acum, nu spun eu asta. Eu citez din AŞA VORBEŞTE DOMNUL. În 

regulă. 
362  Ilie, era profetul în zilele lui Ahab şi a Izabelei, în natural. Şi el a 
promis să facă acelaşi lucru în acord cu AŞA VORBEŞTE DOMNUL, în 

Cuvânt despre Izabela, spirituală. Duhul Lui formând slujba. 
  
 PECETEA A CINCEA - Jeffersonville  IN  63-0322 

 
177 Ca reformatorii, când Făptura a venit înainte în forma unui om să 
combată aceea…Acum, nu uitaţi aceasta, nu uitaţi aceasta. Vedeţi ? 

Ţine-ţi minte toate zilele vieţii voastre. Aceste Făpturi sunt corecte, este 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL.  
 

 
PECETEA A ŞASEA - Jeffersonville  IN  63-0323 
 

403 Trebuie să fie AŞA VORBEŞTE DOMNUL, pentru că nu numai s-o 
spun de la mine, cunoscându-mă pe mine, dar Cuvântul Domnului este 

AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Şi aici este Cuvântul, luând ce El mi-a dat şi 
legându-le împreună, şi arătându-vă vouă, ca voi să ştiţi că este AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL. 

404 Aici Cuvântul spune aşa, şi apoi descoperirea pe care El mi-a dat-o, 
care este contrar cu ce fiecare dintre noi am ştiut. Contrar cu ce eu am 
ştiut, pentru că niciodată nu am mers în aceasta. Dar acum, noi aflăm că 

vin împreună, şi ce este? Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Vedeţi este 
exact. 
 

ÎNTREBĂRI ŞI RĂSPUNSURI DIN PECEŢI -   IN  63-0324M 
 
11 Doar luaţi sfatul meu, dacă voi mă credeţi, acum. Dacă Dumnezeu mi-

a dat favoare în ochii voştri, şi voi ştiţi că acele descoperiri şi lucruri… Eu 
am fost aici cu voi de mult timp, şi întotdeauna a fost corect. Şi acum, ca 
dublă dovadă că este corect, se prinde exact cu cuvântul. Aşa ştiţi voi că 

este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Asta-i exact. Este dovedit vouă. 
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PECETEA A ŞAPTEA - Jeffersonville  IN  63-0324E 
 
74 Dar voi vedeţi, anticristul vine ,şi noi l-am pictat şi l-am arătat. Ce 

descoperire. Şi să te gândeşti toţi aceşti ani cum l-am văzut mişcându-se  
şi este direct AŞA VORBEŞTE DOMNUL . 

413  Acum, viziunea, plus Cuvântul, plus istoria, plus epoca bisericii, 
toate se unesc împreună. Aşa că pot spune cu adevărat, după cea mai 
bună înţelegere a mea, şi în acord cu cuvântul lui Dumnezeu, şi vedenia 

şi descoperirea, interpretarea este AŞA VORBEŞTE DOMNUL.  
 
DUMNEZEU ASCUNZÂNDU-SE ÎN SIMPLITATE -  NM  63-0412E 

 
108 Şi aceasta s-ar cuveni să facem astăzi ,prieteni. Noi trebuie să luăm 
tot Cuvântul lui Dumnezeu. Pentru că vom avea nevoie de El. Noi trebuie 

să folosim fiecare Cuvânt care este acolo. Este AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, noi trebuie să folosim toată Evanghelia, totul din Ea. 
 

PRIVIŢI - Phoenix  AZ  63-0428 
 
134 Noi am văzut ceva, petrecându-se la acea încrucişare a acelui deşert 

de la nord de Tucson, doar ce v-am spus aici înainte să se întâmple. Eu 
am luat acei scaieţi, şi chiar atunci a venit şi a scuturat întregul munte. 
Stânci rostogolindu-se şi lucruri ca acelea. Şi Duhul Sfânt s-a întors 

spunând, "Întoarce-te la casa ta imediat, pentru că cele Şapte Peceţi vor 
fi deschise." Luaţi banda şi aflaţi. Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, spus 

mai dinainte de a se întâmpla. Aflaţi dacă este adevărat sau nu. Când eu 
sunt dus, aceasta încă trăieşte.  
  

PAVEL UN PRIZONIER A LUI CRISTOS - Jeffersonville 63-0717 
 
16-4 Acum, voi spuneţi," Frate Branham, tu condamni ce ai spus 

duminică ,că ai aşteptat tot acest timp.  
Dar amintiţi-vă, era Duhul Sfânt care mi-a vorbit, acolo pe drum, 
spunând," Eu te trimit înapoi între bolnavi şi suferinzi." Vedeţi ? Este 

ascultarea de Duhul Sfânt. Sigur. Eu nu am mers până El nu mi-a spus să 
o fac. Eu am aşteptat pentru AŞA VORBEŞTE DOMNUL, până am avut 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL.   

  
LUI ÎI PASĂ, DAR ŢIE ? - Jeffersonville  IN  63-0721 
 

7 Acum, vedeţi, eu întotdeauna v-am cerut să fiţi atenţi la ce ascultaţi 
voi. Vedeţi ? Acolo este aşa de mult din aceea, şi este doar umanul. Dar 

întotdeauna, dacă acolo este ceva ce merge înainte, eu voi spune, "Este 



                                                                                              AŞA VORBEŞTE DOMNUL 

 53 

AŞA VORBEŞTE DOMNUL," chiar la vedenii sau orice. Vedeniile pe 
platformă, în audienţă, voi le produceţi, nu Dumnezeu, voi sunteţi. Vedeţi 
? 

Dumnezeu nu produce  acea vedenie, voi o faceţi prin credinţa voastră 
într-un Dar Divin.   

16 Sunt inspiraţi de lucrul greşit, vedeţi voi, înţelegeţi, voi oamenilor. Şi 
acesta-i motivul că spun aceasta, nu că ar fi o prorocie în legătură cu 
aceasta. Eu nu am nimic despre aceasta de la Domnul. Dar fiţi siguri, 

dacă spun ceva de la Domnul ,ca aceea, este întotdeauna... Dar când El 
vorbeşte, Eu spun,"Nu sunt eu, este AŞA VORBEŞTE DOMNUL." Şi eu 
nu o pot spune până când nu o spune El. 

  
 
CRISTOS ESTE TAINA LUI DUMNEZEU DESCOPERITĂ - 

Jeffersonville  IN  63-0728 
 
209  Apoi, venind înapoi în zilele din urmă şi luând toate aceste taine, şi 

explicându-le cu claritate. De ce ? Este în zilele din urmă când această 
mare taină pe care Dumnezeu a avut-o în inima Sa, va fi descoperită. 
210 Aţi prins-o voi? Dacă nu, veniţi la această bandă din nou. Eu nu ştiu 

cât de mult voi mai fi cu voi. Ţine-ţi minte, acesta este Adevărul este 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Este Adevărul. Este Scriptura. 
  

 
PERSEVERENTUL - Chicago  IL  63-0802 

 
26 Dacă voi m-aţi auzit vreodată, că eu am spus ceva într-o predică 
inspirat, voi luaţi acele benzi cu Cele Şapte Peceţi. Eu nu sunt un 

vânzător de benzi. Eu sunt...Dl. Sothmann, vinde benzile, el şi dl. 
Maguire, dar eu nu vând benzile. Ei le iau. Şi dacă voi aţi auzit ceva care 
este real, pe care eu l-am spus ca AŞA VORBEŞTE DOMNUL, luaţi 

acelea.   
  
TIMPUL UNIRII ŞI SEMNUL - Jeffersonville  IN  63-0818 

 
91 Dumnezeu îşi uneşte Mireasa. Ea vine împreună din est şi din vest, de 
la nord şi sud. Este un timp al unirii, şi acesta este chiar acum. Pentru ce 

se uneşte Ea ? Răpire ! Amin. Dumenezeu o pregăteşte. Da, domnule, 
unindu-se, cu ce se uneşte Ea ? Cu Cuvântul. Pentru că, "Cerul şi 
pământul vor trece, dar Cuvântul Meu nu va trece niciodată." Ea se 

uneşte pe Ea însăşi cu AŞA VORBEŞTE DOMNUL, indiferent de ce 
spun denominaţiunile sau oricine altcineva. Ea se uneşte pe Sine. Ea se 

pregăteşte. De ce ? Ea este Mireasa. Asta-i corect. Şi Ea se uneşte cu 
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Mirele ei.Vedeţi ? Şi Mirele este Cuvântul. "La început era Cuvântul, şi 
Cuvântul era cu Dumnezeu, şi Cuvântul era Dumnezeu. Şi Cuvântul a 
fost făcut trup, şi a locuit între noi." 

 
DISPERARE - Jeffersonville  IN  63-0901E 

 
100 Voi nu puteţi fi disperaţi, până când Dumnezeu vă vorbeşte. O, 
biserică, ridică-te şi scutură-te .Pişcă-ţi conştiinţa, trezeşte-te în această 

oră. Noi trebuie să fim disperaţi sau pierim. Vine ceva de la Domnul. Eu 
ştiu că este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Vine ceva înainte, şi mai bine 
am fi în disperare. Este între viaţă şi moarte. Va trece pe lângă şi noi nu 

o vom vedea.  
  
SUFLETELE DIN ÎNCHISOARE - Jeffersonville  IN  63-1110M 

 
198 Observaţi, Duhul Sfânt a promis aceasta. Se potriveşte cu timpul în 
care noi trăim. Trebuie cineva să se ridice. Trebuie să vină, pentru că 

este AŞA VORBEŞTE DOMNUL: este Maleahi capitolul 4. 
  
 

 
ÎNCĂ O DATĂ - New York  NY  63-1117 
 

124 1933, Duhul Sfânt a venit într-o dimineaţă şi mi-a spus şapte lucruri 
care vor fi, înainte ca această naţiune să fie distrusă. Unul dintre ele este 

acesta. Este pe o hârtie veche, acolo la biserică. Mulţi au văzut-o. Cum 
noi vom merge în război cu Hitler şi ei...Cum Germania va fortifica şi 
construi linia Maginot, sau linia Siegfried. Cred că a fost, cu unsprezece 

ani înainte , când a fost spus. Şi cum maşinile vor fi formate într-o formă 
de ou. Şi cum vor permite femeilor să voteze, şi prin aceasta, vor alege 
preşedintele greşit. Şi aici va fi o femeie ridicându-se care va guverna 

Statele Unite, nu real o femeie, dar o biserică. Apoi am văzut, nimic 
altceva decât cenuşă. Se va întâmpla. 
Cinci dintre acestea au fost perfect împlinite. Cum Mussolini se va ridica 

şi va merge în Etiopia, şi va cădea, şi va fi dat oamenilor, în ruşine, cu o 
femeie. Mulţi, mulţi ani înainte, şi s-a întâmplat perfect la linie. Niciodată 
nu a greşit, şi nu va cădea, pentru că este AŞA VORBEŞTE DOMNUL.Şi 

nu este contrară la Biblie.   
  
UN ABSOLUT - Shreveport  LA  63-1201M 

 
148 A fost un paradox, zilele trecute în 15 mai, eu cred...15 mai anul 

trecut. Când, cu trei sau patru luni înainte,în "Domnilor, acesta este 
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timpul ? " am spus că vom merge afară, şi şapte Îngeri vom întâlni, apoi 
vom veni înapoi ,şi Cartea Celor Şapte Peceţi va fi deschisă. Şi stând 
chiar acolo cu fratele Fred Sothman, el a spus "amin" acum, stând acolo 

cu el, i-am spus,"Va fi un sunet care va zgudui ţara." Am spus,"Eu voi fi 
acolo, este AŞA VORBEŞTE DOMNUL." Este pe benzi, de la Phoenix, 

peste tot în jur. Este , AŞA VORBEŞTE DOMNUL.  
 
SHALOM - Phoenix  AZ  64-0119 

 
36 Ştiu că nu este popular, să vorbeşti împotriva organizaţiei, dar acesta 
este semnul fiarei. Acesta-i lucrul care ne duce pe noi drept în aceea. 

Face un chip fiarei. Eu nu o spun aceasta doar că aş fi supărat. Eu o 
spun pentru că este Adevărul, fraţilor. Ziua va veni când Phoenix-ul se va 
trezi, şi poate eu sunt dus atunci, dar voi veţi şti că este AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL. Este adevărul. Şi cum marele Duh Sfânt a 
dovedit aceste mesaje şi a prezis lucrurile, şi niciodată nu a greşit. De ce 
bâjbâim în întuneric ? De ce oamenii nu se trezesc înainte de a fi prea 

târziu ? Într-una din aceste zile, va fi prea târziu, cînd voi deja aţi luat 
semnul, şi apoi nu mai este... Atunci nu mai este nimic ce puteţi face 
despre aceasta atunci. Veţi fi prinşi în acel sistem, şi sunteţi însemnaţi cu 

acel sistem. 
  
PATRIARHUL ABRAHAM - Bakersfield  CA  64-0207 

 
8 Dacă Dumnezeu a spus aşa, asta este. Şi sămânţa lui Abraham  este 

stabilită pe AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Aceasta o stabileşte. 
19 Toată sămânţa lui Abraham îl crede pe Dumnezeu astfel. Ei îl cred pe 
Dumnezeu. Şi noi ştim că aceasta îi face plăcere lui Dumnezeu aşa de 

mult, că aceasta-i ce a spus El ,"Sămânţa ta va stăpâni porţile 
vrăjmaşilor tăi." Ţine-ţi minte, este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Sămînţa 
lui Abraham, crede aceasta. Dacă voi sunteţi, sămânţa originală a lui 

Abraham, credinţa pe care Abraham a avut-o în Dumnezeu este în voi. Şi 
voi credeţi că ceea ce Dumnezeu a spus, Dumnezeu îşi va ţine 
promisiunile .  

  
INFLUIENŢE - Tulare  CA  64-0215 
 

165 Şi eu vă spun, AŞA VORBEŞTE DOMNUL: "Dumnezeul pe care 
America pretinde că-l slujeşte o va distruge pe ea." Voi luaţi-o cum vreţi. 
Ce avem noi nevoie este,"Jos la altar, Isaia." 

193 Acum, este un grup dintre voi de aici, care s-ar cuveni să fiţi la acest 
altar, căutând după Duhul Sfânt. Asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

Înţelegeţi ce vreau să spun ? Încă o dată voi mai face această chemare. 
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Aceasta-i dovada că eu vă spun adevărul. Dumnezeu vorbeşte oamenilor 
de aici, şi voi sunteţi puţin în îndoială. Veţi fi destul de sinceri să vă 
ridicaţi mâna şi să spuneţi,"Da, frate Branham, eu întotdeauna am fost 

puţin fricos? Eu vreau mai mult din Dumnezeu. Eu ştiu că este ceva lipsă 
aici înlăuntru, ca să pot afirma botezul Duhului Sfânt." Ridicaţi-vă 

mâinile. O veţi face voi ? Doar fiţi sinceri cu voi .Duhul Sfânt niciodată nu 
este greşit. De ce nu veniţi şi rezolvaţi această îndoială ? Veniţi.   
 

VOCEA SEMNULUI - Beaumont  TX  64-0313 
 
E-34 Călăuzindu-i pe ei în jurul oricărui lucru, ei vor merge şi se vor uni 

cu ceva, şi încă îşi vor menţine delaraţiile creştine. De ce, ei nu au fost 
salvaţi de la început. Însăşi natura o dovedeşte. Puteţi voi lua struguri 
din spini ? Puteţi lua pepeni dintr-o plantă de dovleac ?Însăşi natura 

arată că ei nu vor nimic cu Cuvântul. Ei se amuză de El, şi-l hulesc când 
este scris, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, aceste lucruri trebuie să se 
întâmple. Şi ei râd de El şi se distrează. Nu-i de mirare că Isus a spus” 

Împărăteasa din sud se va ridica cu această generaţie în zilele din urmă 
şi o va condamna. Pentru că ea a venit de la capătul pământului să vadă 
un om cu un dar de înţelepciune.” Şi El a spus, ’Unul mai mare ca 

Solomon este aici.’ Desigur. 
 
INFLUIENŢĂ - Beaumont  TX  64-0315 

 
E-87 Eu vă provoc să credeţi. AŞA VORBEŞTE DOMNUL DUMNEZEU. 

Texas, dacă tu mori în păcat ,tu mori fără sângele tău pe mine. Ţine 
minte, sângele tău nu este pe mine. Acesta este adevărul. Acesta-i Isus 
Cristos identificat în liniile de rugăciune, oriunde este. Credeţi în Domnul 

Isus Cristos. El o poate face. Sunteţi voi convinşi ? Sunteţi voi convinşi cu 
adevărat că trebuie să fie Isus Cristos conform cu Cuvântul promisiunii 
din această zi ? Ridicaţi-vă mâinile, fiecare care este convins cu adevărat 

că acesta este Domnul Isus Cristos. Amin, Dumnezeu să vă 
binecuvinteze. 
 

GLASUL SEMNULUI - Denham Springs  LA  64-0321E 
 
E-64 Dar ţine-ţi minte, Biblia spune, profetul Domnului în Biblie, care este 

AŞA VORBEŞTE DOMNUL, acelaşi soare care luminează în est va 
străluci din nou în vest la timpul de seară. Va fi lumină în timpul serii. 
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AMNEZIE SPIRITUALĂ- Birmingham  AL  64-0411 
 
206 Acum, priviţi, eu vreau să vă întreb ceva. Ce ar fi dacă El vine la 

noapte ? Spuneţi,’ El va veni ?’ Eu nu ştiu dacă El este sau nu. Acesta 
este ultimul semn. Ţine-ţi minte, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. M-aţi auzit 

voi vreodată spunând aceasta fără să fie adevărat ? Voi vă vedeţi ultimul 
vostru semn. Asta-i Scriptura.  
 

SĂRBĂTOAREA TRÂMBIŢELOR - Jeffersonville  IN  64-0719M 
 
216 Apoi, între aceea, acolo trebuia să fie Mesajul celui de al şaptelea 

înger care a predicat şi condamnat penticostalii. Şi Isus a fost pus afară, 
nu a avut cooperare cu nimeni, fiind pus afară, respins, Biblia spune aşa. 
Pentru că, Cristos este manifestat între voi, Isus între noi toţi manifestat 

în puritatea Cuvântului Lui, făcându-se cunoscut. Aceasta nu este 
prefacere, prieteni, aceasta este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, Scriptura. 
252 Aici suntem noi. Noi suntem la sfârşit. Aceasta nu este doar ceva 

lucru uşuratic al unui om, asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
 
RECUNOSCÂND ZIUA VOASTRĂ ŞI MESAJUL EI -  IN  64-0726M 

 
124 Aşa este cu Tatăl, Fiul şi Duhul Sfânt, nu trei dumnezei, ci Acelaşi 
Dumnezeu în trei dispensaţii, trei slujbe de lucrare, ca Tată, Fiu şi Duh 

Sfânt. Dar, ca  şi astăzi, sunt orbi cum au fost atunci, orbi tradiţionali, ei 
nu o văd. De ce nu o pot ei vedea ? Ei nu o vor vedea niciodată. Ţine-ţi 

minte, este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Voi spuneţi, “De ce o spui tu 
atunci ?!” Doar la fel cum a făcut Ioan, şi la fel cum restul din ei au 
făcut. Este o împotrivire aici şi acolo, care o determină.. O, oi ale lui 

Dumnezeu, ascultaţi Glasul lui Dumnezeu. “Oile Mele aud Glasul Meu.” 
141 Eu cred cu toată inima mea, că ea a trecut de răscumpărare. Nu 
contează ce gândiţi voi despre aceasta, este părerea voastră, aceasta 

este a mea. Vedeţi ?Nu trebuie voi să aveţi părerea mea. Dar eu cred că 
ea a trecut de răscumpărare, şi aceasta de cinci sau şase ani. Îmi 
amintesc, amintiţi-vă Chicago. Priviţi ce s-a întâmplat de atunci, şi priviţi 

ce o ţine întâmplându-se. Vedeţi ? Ţineţi minte, numele meu este 
înaintea ei, este prins acolo, este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
  

ÎNTREBĂRI ŞI RĂSPUNSURI - Jeffersonville  IN  64-0823M 
 
259 Ţineţi minte, voi tinerilor, ţineţi minte că fratele Branham a spus. Fie 

ca cuvintele mele să fie gravate cu un stilou de fier pe un munte de oţel. 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL, acelaşi lucru se va întâmpla în religie. Voi 

veţi aparţine la o denominaţiune de vreun fel, sau voi nu puteţi cumpăra 
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sau vinde. Deci fi cu adevărat atent, frate. Lăsaţi-o să meargă doar la 
sindicat numai. Urmăriţi, este un avertisment.  
 

CINE ZICEŢI VOI CĂ ESTE ACESTA - Phoenix  AZ  64-1227 
 

157 Stând acolo am văzut un vârtej de vânt venind din Cer. A explodat 
muntele în două, stand acolo unde noi eram, tăind vârful pomilor şi 
lucruri ca acelea. Şi o răbufnire de Cuvânt a venit şi a zguduit de trei ori, 

spunând,”Urmăreşte, va merge la coasta de vest.” A mers chiar acolo şi 
a scuturat Alaska. Şi a venit jos la coasta de vest acum .Doar exact. 
158 Cu o zi înainte, am luat o piatră şi am aruncat-o în aer, spunând, ‘ 

AŞA VORBEŞTE DOMNUL, timpul este aici, judecata va începe pe 
pământ. Cutremure şi orice se va întâmpla. Şi toată coasta de vest va fi 
zguduită.’ Priviţi cât de perfect, zi de zi, totul doar exact cum El a spus. 

Cum putem noi să ne întoarcem înapoi, fraţilor ? Haideţi să ne ţinem 
credinţa noastră înspre El.  
 

DURERILE NAŞTERII  -  Phoenix AZ 65-0124 
 
Mi-ar plăcea să citesc această notă. Aceast este originalul notiţei, şi 

aceasta este de la omul care era interpret. Eu poate nu pot să-i pronunţ 
numele exact: Le Deaux, Victor Le Deaux. El este un francez. Aici este 
mesajul :  

  ‘Pentru că tu ai ales cărarea îngustă, drumul mai greu, 
  tu ai umblat în alegerea ta proprie, tu ai luat decizia corectă  

şi precisă, şi aceasta este Calea Mea. Pentru această decizie importantă 
o uriaşă porţiune din Ceruri te aşteaptă pe tine. Ce glorioasă decizie ai 
făcut Tu ! 

Aceasta este în ea însăşi aceea care va da şi va face să se împlinească 
Cutremurătoarea victorie în Dragoatea Divină.’ Amin ! 
 

ASTĂZI ACEASTĂ SCRIPTURĂ ESTE ÎMPLINITĂ -  IN  65-0219 
 
166  Anul trecut, stand în acelaşi loc, dl. Wood şi eu, mergând sus pe 

munte, şi plângându-se despre soţia lui bolnavă, Duhul Sfânt a 
spus,”Ridică o piatră de acolo, arunc-o în aer şi când vine înapoi spune 
AŞA VORBEŞTE DOMNUL, judecata va lovi pământul. Spune-i şi lui că 

va vedea mâna lui Dumnezeu în următoarele ore.” 
 
CĂSĂTORIE ŞI DIVORŢ - Jeffersonville  IN  65-0221M 

 
323 Eu o spun acum, aşa ca slujitorii să înţeleagă, aceasta este doar la 

aceia care urmează Mesajul. 
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324 Oh, sunteţi voi bucuroşi ? Eu v-am spus adevărul, AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, tot timpul. Acum, să ne ridicăm şi să ne ridicăm mâinile aşa 
cum cântăm din nou. Îl iubesc, eu îl iubesc, pentru Harul Lui, Îl iubesc 

pentru Îndurarea Lui, Îl iubesc pentru Cuvântul Lui. Şi cuvântul Domnului 
a venit la profet. 

 
PECETEA PAŞTELUI - Phoenix  AZ  65-0410 
 

232  Eu am văzut şapte îngeri venind. Nu a pus-o revista ‘Life’, doar ca o 
ceaţă care a plutit aici la 27 de mile înălţime şi 30 de mile de-alungul ? 
Nu au fost Fred Sothmann şi ceilalţi, Gene Norman şi ei stând aici, fiind 

chiar acolo când cei şapte Îngeri au apărut acolo pe munte ? A zguduit 
munţii pentru câteva mile în jur. Acolo stăteau cei şapte Îngeri şi au 
aruncat o sabie într-o mână şi au spus, ‘ Du-te acasă şi deschide aceste 

Şapte Peceţi care sunt date.’Şi aici sunt ele, adevărata taină despre 
căsătorie şi divorţ, şi sămânţa şarpelui, şi toate aceste lucruri despre care 
s-a tot discutat. Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

267 Acolo este o oiţă afară undeva, şi El nu va fi mulţumit până aceea nu 
vine în staul. Prin ajutorul lui Dumnezeu, şi o viziune, şi AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, eu mă întorc peste mări. Ultima oiţă ar putea fi chiar una 

neagră acolo jos, după câte ştiu, unde ei nici măcar nu se gândesc că au 
un suflet, dar Dumnezeu cunoaşte diferit. Eu voi căuta până în ultima zi 
a vieţii mele s-o găsesc pe aceea, oriunde este.  

  
DOVEDIND CUVÂNTUL LUI - Los Angeles  CA  65-0426 

 
224 Ţineţi minte, Abraham şi grupul lui, niciodată nu au mai primit încă 
un semn de la Dumnezeu, până fiul promis a venit. Câţi ştiţi că aceasta-i 

adevărat ?Semnul discernământului… Şi sămânţa regală a lui Abraham, 
lăsaţi-mă să vă spun. “AŞA VORBEŞTE DOMNUL, voi v-aţi primit 
ultimul vostru semn.” Aceasta este conform Scripturii şi descoperirii lui 

Dumnezeu, care este în inima mea, care spune că este adevărul. Şi eu 
mă încred că voi o veţi crede de a fi Adevărul.  
 

ALEGEREA UNEI MIRESE - Los Angeles  CA  65-0429E 
 
138 A spus, “Sunt bogată, stau ca o împărăteasă, nu am nevoie de 

nimic”, şi nu ştii că eşti săracă, mizerabilă, oarbă, ticăloasă şi goală, şi nu 
o ştii.” Dacă asta nu este AŞA VORBEŞTE DOMNUL din Apocalipsa 
3…Aceasta-i ceea ce ea este şi nu o ştie. Gândiţi-vă la aceea. 

 150 El mi-a spus că aceste lucruri vor veni, şi s-a întâmplat doar 
exact.Acum, fiecare din aceste Peceţi s-au deschis şi au spus tainele care 

au fost ascunse prin aceste epoci a reformatorilor, doar perfect.Cum am 
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stat eu pe munte, trei sau patru fiind aici prezenţi acum, mai 
mulţi...Mergând sus pe munte, Duhul Sfânt a spus,”Ridică acea piatră” 
(Noi eram la vânătoare). El a spus,” Arunc-o sus în aer, şi spune, AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL.” Eu am făcut-o. Mai jos de acolo a venit un 
vârtej de vânt. Am spus, ‘În 24 de ore, voi veţi vedea mâna lui 

Dumnezeu.’  
159 Eu am spus aceasta pentru că sunt obligat să spun adevărul înaintea 
lui Dumnezeu. Şi El a spus,’Aici vine biserica Americii în prefigurare,’dacă 

eu am văzut o grămadă de diavoli, aceea era aceea. Femeile erau 
dezgolite cu panglici gri ca o piele de elefant pe ele, şi ele le ţineau în 
faţă, fără partea de sus deloc, şi ele făceau aceste dansuri ca aceşti copii 

de afară, acea clătinare şi muzica aceea înainte. Şi când am văzut-o pe 
Miss SUA venind, aproape am leşinat.  
160 Acum, aceasta este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Dacă mă credeţi de 

a fi slujitorul Lui, credeţi-mă acum. Eu nu aş spune aceasta pentru nimic 
în lume. Nu sunt destui bani în lume să mă facă să spun aceasta, dacă 
nu ar fi adevărul. 

Şi membrule de biserică, dacă biserica ta nu se poate măsura cu 
calificarea lui Dumnezeu, a Cuvântului Său, ieşi afară din aceea şi intră în 
Cristos. Aceasta este o avertizare solemnă. Noi nu ştim timpul acela. Şi 

voi nu ştiţi timpul când acest oraş, se va scufunda într-o zi, pe fundul 
acestui ocean. 
  “O, Capernaum,” a zis Isus,” tu care te-ai înălţat până la cer, vei fi 

coborât în iad...căci dacă lucrările puternice s-ar fi făcut în Sodoma şi 
Gomora, ele ar fi rămas până astăzi.” Şi Sodoma şi Gomora zac pe fundul 

Mării Moarte, şi Capernaumul este pe fundul mării. 
 Tu, oraş care te pretinzi oraşul îngerilor, care te-ai înălţat până la cer, şi 
ai trimis toată murdăria, lucrurile murdare ale modei şi lucruri, încât chiar 

ţările străine vin aici să ia din murdăria ta şi să o ducă departe, cu 
bisericile voastre cu turle, în felul cum o faci, ţineţi minte, într-o zi vei sta 
pe fundul mării ! Fagurele tău mare de sub tine, chiar acum...Mânia lui 

Dumnezeu este revărsată chiar sub tine !Cât va mai ţine El acel banc de 
nisip, atârnând peste aceea ? Când în acel ocean ,la o milă adâncime va 
aluneca acolo, revărsându-se până la Marea Salton. Va fi mai rău decât 

în ultima zi la Pompei. Pocăieşte-te ,Los Angeles ! Pocăiţi-vă ceilalţi dintre 
voi şi întoarceţi-vă la Dumnezeu ! Ora mâniei Lui este peste pământ, 
fugiţi cât mai este timp să fugiţi şi veniţi în Cristos ! Să ne rugăm. 

180 Dumnezeule, în duhul meu sunt zguduit, inima mea picură lacrimi de 
avertizare, acordă, o, Doamne, ca bărbaţii şi femeile să nu se gândească 
la ce am spus ca la o glumă, şi oamenii bisericii să nu se gândească ca la 

o prejudecată împotriva lor. Fie ca ei să vadă, Doamne că este în 
Dragoste. Tu porţi mărturie, Dumnezeule Atotputernic, că am mers în 

sus şi jos pe această coastă, an după an, proclamând Cuvântul Tău. 
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Aminteşte-ţi ,o, Doamne, dacă se va întâmpla în seara aceasta, eu am 
spus adevărul. Tu ştii că vedenia despre Mireasă este adevărată. Eu am 
luat Numele Tău pentru ea, Doamne, şi am spus, AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, eu mă simt conştient, Doamne, de ce fac eu. 
185 Fratele meu ,soră, eu nu ştiu ce să spun mai mult, dacă am găsit 

favor în ochii voştri, prin puterea lui Dumnezeu, dacă mă credeţi de a fi 
profetul Lui...Este prima dată în public când am spus aceasta, dar eu 
simt o avertizare de ceva. Eu nu sunt înclinat la aceasta. Voi ştiţi că nu. 

Eu nu mă port astfel. Eu am ezitat să vă spun mesajul şi aceste lucruri. 
Am evitat şi orice altceva, de la a o face, dar, a fost spus, şi va sta la 
ziua judecăţii ca o mărturie că am spus adevărul. Este AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL DUMNEZEU. 
 
RUŞINAŢI DE EL - Jeffersonville  IN  65-0711 

 
175 Aceasta-i ce este când voi ştiţi că vorbiţi cu El...Voi veţi gândi că este 
un lucru slab când cineva...Eu ştiu că sunt câţiva oameni în lume care iau 

ce spun eu ca fiind  adevărul. Să stau aici şi să spun, "AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, eu voi merge în Arizona, şi voi întâlni şapte Îngeri," ei bine, 
acolo ar fi un grup de oameni stând să vadă cum se întâmplă.  

  
ÎNCERCÂND SĂ FACI UN SERVICIU LUI DUMNEZEU - 
Jeffersonville  IN  65-0718M 

 
102 Acum, când ei văd lucrurile prezise şi spuse AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, împlinindu-se, ei vor spune,"Daţi-ne şi nouă ceva ulei din a 
vostru." Vedeţi ? 
147 Biblia spune în Maleahi 4 ce se va întâmpla astăzi, Apocalipsa 10, 

cum cele Şapte Peceţi vor fi deschise şi vor descoperi toate aceste taine 
care au fost ascunse prin aceşti reformatori. El a spus cum se va face. 
Este în Biblie, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Şi Dumnezeu a identificat 

complet, perfect şi a dovedit-o de a fi adevărul prin semne, minuni în 
cer, şi orice altceva de 33 de ani. 
  

HRANĂ SPIRITUALĂ LA VREME POTRTIVITĂ -  IN  65-0718E 
 
66 Noi aflăm că, atunci când un om vine, trimis de Dumnezeu, rânduit de 

Dumnezeu cu AŞA VORBEŞTE DOMNUL, Mesajul şi mesagerul sunt 
una şi acelaşi. Pentru că el este trimis să reprezinte AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, Cuvânt cu Cuvânt, aşa că el şi Mesajul lui este acelaşi. 

68 Apoi, când un om vine cu AŞA VORBEŞTE DOMNUL, el şi Mesajul 
este una. Când Ilie a a venit cu AŞA VORBEŞTE DOMNUL, el şi 

mesajul lui au devenit una. Doar ca Isus, când El a venit, EL era 
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Cuvântul, sfântul Ioan 1. Aşa că Cuvântul lui Dumnezeu şi mesagerul 
epocii erau lucruri identice, tot timpul. Asta-i corect. 
97 Priviţi. Fratele Banks şi restul din voi bărbaţii care sunt aici în această 

seară, care aţi stat pe acel munte în acea dimineaţă. 
Eu vreau să vorbesc despre acel munte, duminică dimineaţa, cu voia 

Domnului. Am primit o mare revelaţie, ceva de la care cu greu mă abţin 
să o spun în această seară. Dar eu trebuie, vedeţi? Doar constant se 
întâmplă un lucru după altul, tot timpul. Nu încetează niciodată, pentru 

că era AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
  
UNŞII DIN TIMPUL SFÂRŞITULUI - Jeffersonville  IN  65-0725M 

 
28 Acum, poate cineva mi-ar spune," Crezit tu că acea ungere de pe acei 
oameni este ungerea Duhului Sfânt ? Da, domnule, originalul Duh Sfânt 

peste o persoană, şi încă sunt falşi. 
29 Acum, ascultaţi îndeaproape, şi vedeţi ce a spus El:"Şi ei vor arăta 
semne şi minuni, aşa de mult că ar înşela pe cei aleşi, dacă ar fi cu 

putinţă. Şi ei sunt unşi cu originalul Duh Sfânt. Ştiu că sună ciudat, dar 
noi ne vom lua timp s-o explicăm cu Cuvântul care este absolut AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL, adevărul. 

101 O, voi învăţători falşi, AŞA SPUNE DUMNEZEU, într-o zi voi veţi 
secera ce aţi semănat, voi călăuze oarbe a orbilor. Eu nu sunt supărat, 
eu vă spun Adevărul. Şi nu aş fi spus aceasta, dacă acolo sus în cameră 

Duhul Sfânt nu mi-ar fi spus,"Spune-o în felul acesta." V-am spus eu 
ceva greşit, în afară ca Dumnezeu să o dovedească de a fi corect ? 

Treziţi-vă fraţii mei, înainte de a fi prea târziu. 
125 Cum putea Mica opri aceasta ? Cum putea Moise ţipând să o 
oprească, şi Iosua şi ei fugind printre oameni, şi Levi luându-şi sabia şi 

ucigându-i chiar ? Ei au mers înainte doar la fel. Este prezis că ei o vor 
face, şi ei o vor face, pentru că este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, ei o 
vor face. Vă gândiţi voi că denominaţiunile vor sparge denominaţiunea 

lor şi se vor întoarce înapoi la Cuvânt. Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, 
ei nu o vor face. Vor merge ei în anticrist ? Exact, este AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, ei o vor face. Aşa că ce spuneţi voi de asta ? Eu trebuie să fiu 

o mărturie şi voi la fel. Toţi credincioşii. 
145 Satan vine în jur şi spune,"Sigur, nu vei muri, doar vei fi mai 
înţelept. Vei avea o organizaţie mai bună, o mai bună...( Voi ştiţi, voi 

ştiţi.) Totul va fi mai bine pentru tine, vei avea mai multă lumină. Vedeţi 
? Doar o perversiune...Ţine-ţi minte, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, 
conform cu 2 Timotei 3:18, cum în zilele din urmă aceşti Iane şi Iambre 

vor fi pe pământ. Acum, aş vrea să observaţi că acolo vor fi doi din ei,( 
Vedeţi ?) : personificatorii.   
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155 Noi stăm astăzi cu AŞA VORBEŞTE DOMNUL, cum că botezul în 
apă în zilele din urmă va fi în Numele lui Isus Cristos, şi cum un alt 
bărbat va sta şi va face minuni fiind un trinitarian. Arătaţi-mi cuvântul 

"trinitate" în Biblie. Arătaţi-mi unde sunt trei dumnezei. Arătaţi-mi unde 
este acolo un lucru ca acela. Nu este în Cuvântul lui Dumnezeu. Acolo nu 

este un lucru ca acela ca cineva vreodată să fi fost botezat în Tată, Fiu, 
Duh Sfânt, folosind aceste titluri. Toate aceste lucruri ca, " O, este în 
regulă surorilor, este în regulă, doar mergeţi şi aveţi părul vostru scurt. 

Asta-i în regulă, nu trebuie să faceţi aceasta, aceea, sau altceva. O, asta-
i un non-sens, este ceva vechi ,ceţos." Dar, Biblia spune, şi El a promis 
că în zilele din urmă, El va trimite duhul lui Ilie, şi va chema oamenii, 

copiii lui Dumnezeu, înapoi la credinţa originală, aşa cum a fost la 
începutul Cuvântului. Acest Cuvânt l-a confirmat pe Fiul Omului în zilele 
din urmă, la fel cum a fost în Sodoma, ieri, azi şi pentru totdeauna. El a 

promis să o facă. Este promisiunea lui Dumnezeu, este AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. 
156 Observaţi. Ei au făcut aceleaşi lucruri, pe care le-a făcut Moise, până 

când Dumnezeu s-a săturat. Amintiţi-vă, este AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, se va întâmpla în aceste zile.    
195"Pentru că este cu neputinţă pentru aceia care au fost făcuţi părtaşi 

Duhului Sfânt ( a căzut şi peste buruieni...Înţelegeţi ? A început cu Isus, 
şi "Doamne, eu voi merge," dar cînd atingi Cuvântul, se întorc)- făcuţi 
părtaşi Duhului Sfânt, şi chiar au gustat ( sau au văzut Cuvântul Însuşi 

manifestat) şi se întorc de la El, este absolut imposibil, pentru ei să îl mai 
vadă vreodată sau să vină la El. Asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Cerul 

şi pământul vor trece dar El nu. O vedeţi voi ? Absolut imposibil, Biblia a 
spus aşa. Şi Duhul poartă mărturie de aceasta.   
286 Eu nu vreau să fiu diferit. Metodişti, baptişti, catolici, presbiterieni, 

orice sunteţi voi, eu nu spun aceste lucruri să fiu diferit, să fiu arogant cu 
voi. Dacă-i aşa, eu aş fi un făţarnic, şi s-ar cuveni să fiu jos la acest altar, 
rugându-mă lui Dumnezeu. Dar, ce vă spun, este din cauza dragostei, 

când eu văd încotro mergeţi. Acum, eu nu o spun de la mine, doar 
presupunând. Eu vă spun AŞA VORBEŞTE DOMNUL, acesta este 
Adevărul. Eu vă iubesc din pricina acestor lucruri, Dumnezeu să vă 

binecuvinteze.  
  
 

 
CE ESTE ATRACŢIA DE PE MUNTE ? - Jeffersonville  65-0725E 
 

96 Acum, noi vedem ultimele zile ! Să întoarcem doar, cîteva pagini, în 
Zaharia, şi să vedem ce a zis El despre aceasta. Să întoarcem acolo, 

pentru ultimele zile. Aceasta a fost epoca de mijloc, dar să întoarcem la 
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ultimele zile. Tocmai la Zaharia, capitolul 14, începând cu versetul 4. 
Ascultaţi, noi vom citi o porţiune din Scriptură, cam nouă versete, de la 4 
la 9. Ascultaţi îndeaproape! Se profeţeşte despre Venirea Lui, în zilele din 

urmă, deci ascultaţi cu atenţie. Aceasta este AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, este Scriptura. Zaharia 14. Reţineţi, Zaharia ce spune acolo ? 

Şi ei nu au recunoscut-o. Acum, ce este astăzi ? Zaharia 14, vorbind 
despre venirea Lui: 
111 Ce fac ei? Ce are de-a face o lămîie cu un pom de portocal ? Este 

nevoie de viaţa originală a pomului de portocal care vine sus să fie 
pervertită într-o lămâie. Aceasta-i ce denominaţiunile au făcut Cuvîntului 
lui Dumnezeu, făcând Cuvântul lui Dumnezeu ,fără efect prin tradiţiile 

lor. Asta-i AŞA VORBEŞTE DUHUL DOMNULUI ! Ei au rodit lămâi, 
grapefruit-uri, nu portocale. 
 

139 Eu l-am întâlnit pe fratele Fred puţin după aceea. El a spus,"Ce era 
aceea?"  
Eu am spus," Aceea a fost." 

"Ce vei face tu?" 
140 "Întoarce-te acasă, pentru că AŞA VORBŞTE DOMNUL, cele şapte 
taine care au fost ascunse în Biblie, toţi aceşti ani, şi toate aceste 

denominaţiuni şi totul, Dumnezeu va deschide aceste şapte taine pentru 
noi în Cele Şapte Peceţi." 
141 Acolo era Acel cerc venind sus de pe pământ, ca o ceaţă deasă 

formându-se. Când a făcut-o, a mers drept de pe munte, începând să se 
rotească spre vest în felul cum a venit. Ştiinţa a aflat-o după un timp, la 

30 de mile în înălţime, şi 25 de-a lungul doar exact în cercul unei 
piramide. 
  

DUMNEZEUL ACESTEI EPOCI RELE - Jeffersonville 65-0801M 
 
20 Acum, eu vreau să spun, că este ceva , doar gata să se întâmple. Eu 

o ştiu. Câţi dintre voi de aici, vă aduceţi aminte când Junior Jackson a 
venit la mine cu puţin înainte de a merge în Arizona, cu un vis pe care el 
l-a avut .Un lucru ciudat...Câţi vă amintiţi aceasta ? Şi Domnul ne-a dat 

interpretarea, şi s-a împlinit la literă.  
Acum, el a avut un alt vis, ceva. 
21 Şi lucrul ciudat, un om a fost aici într-o altă zi din Oregon. M-a 

recunoscut uşor, şi el a visat acelaşi vis, aproape, pe care Junior Jackson 
l-a visat, şi a venit şi mi l-a spus. Eu nu ştiu interpretarea. Eu aştept 
după Domnul. Dar eu ştiu că va fi ceva de la Dumnezeu, doar ţineţi 

minte aceasta. AŞA VORBEŞTE DOMNUL, este ceva venind de la 
Dumnezeu. Eu nu ştiu ce este, cu adevărat izbitor, foarte izbitor. Pe faţă, 

conform cu visurile, pe care acei bărbaţi... 
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147 Femeia care este un copil a lui Dumnezeu, să lase părul ei să 
crească, să arate că ea este consacrată la fiecare Cuvânt a lui 
Dumnezeu. Dacă ea şi-l taie, mie nu-mi pasă cât de mult dansează, 

cântă, este în cor, vorbeşte în alte limbi, fuge în sus şi-n jos, are tot felul 
de societăţi de ajutorare, ea este moartă. Asta-i AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, Cuvîntul lui Dumnezeu, 1 Corinteni 14. Înţelegeţi ?Ea şi-a 
negat legământul de Nazireat şi s-a vândut la dumnezeul acestei epoci 
moderne. Ea a făcut-o. Acum, ruşine să vă fie, doamnă, sau femeie... 

  
EVENIMENTE FĂCUTE CLARE PRIN PROFEŢIE -  IN  65-0801E 
 

157 Ascultaţi, v-am spus eu ceva vreodată în Numele Domnului care nu 
s-a întâmplat ? Este corect ? Totul a fost corect. Eu nu v-am cerut 
niciodată un banuţ în viaţa mea, nu-i aşa ? Niciodată. Nu am luat nici o 

ofertă în viaţa mea. Eu nu sunt aici pentru bani. Eu nu sunt aici să vă 
înşel. Eu sunt aici să manifest Cuvîntul lui Dumnezeu al acestei ore. Eu v-
am spus Adevărul, şi Dumnezeu a mărturisit că este Adevărul. Acum, eu 

vă spun vouă, AŞA VORBEŞTE SCRIPTURA, dacă credincioşii îşi vor 
pune mâinile peste bolnavi, Isus a spus, "Ei se vor însănătoşi." Credeţi 
voi aceasta ? Acum, în prezenţa lui Dumnezeu ,nu credeţi voi că El o va 

face chiar acum ? 
  
ŞI NU O ŞTII - Jeffersonville  IN  65-0815 

 
151 Într-o zi ,la bara de judecată...Eu am încercat să vă dau 

medicamentul şi să-l ţin cu mâinile mele, şi voi l-aţi scuipat înapoi printre 
degete. Dar Dumnezeu îi va judeca cîndva. Asta-i AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL. Nu au fost o grămadă de aiureală sau ceva oameni ciudaţi 

bătrâni, prelucraţi. Nu, este AŞA VORBEŞTE DOMNUL.  
 
CRISTOS ESTE DESCOPERIT ÎN PROPRIUL SĂU CUVÂNT - 

Jeffersonville  IN  65-0822M  
 
123 Voi ştiţi, că numai în Vechiul Testament, de mai mult de două mii de 

ori acei proroci au spus AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Acum, dacă un om 
spune AŞA VORBEŞTE DOMNUL, nu este omul care vorbeşte. Dacă el 
ar fi, el nu ar fi un profet, el ar fi un făţarnic. Înţelegeţi ? Pentru că 

niciodată nu se va împlini. O şansă la un milion ca ei să ghicească. Dar 
dacă este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, Domnul Dumnezeu a spus-o… 
Dacă eu spun,” Aşa spune fratele Vayle,” sau unul din aceşti fraţi, oricare 

dintre voi, eu spun ce aţi spus voi. Dacă eu sunt de încredere, eu voi 
spune doar ce aţi spus voi. Dar acei oameni fiind proroci au spus,” Nu 
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sunt eu, eu nu am nimic de a face cu aceea, dar este AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL.’ Deci Biblia este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, prin profeţi.  
 

PUTEREA LUI DUMNEZEU DE TRANSFORMARE - AZ  65-0911 
 

56 Eu spun aceasta, dar nu vreau să stau prea mult pe aceasta. Dar unii 
din voi aţi putea fi puţin confuzi, în special unii din oamenii din sud, s-ar 
părea să fie puţină confuzie la mesajul pe care-l am astăzi de la 

Dumnezeu, despre sămânţa şarpelui. Şi eu voi merge acasă, cu voia 
Domnului, în una din aceste zile, la Jeffersonville. Eu vreau un mesaj de 
şase ore ,să clarific aceasta, ca să-l pun într-o fel ca voi să ştiţi despre ce 

vorbim noi. Şi este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Este tot la fel de 
adevărat, cum a fost atunci când am văzut pe sora noastră Florence 
înainte de a pleca, cu ani în urmă. Este adevărul. Poate este neînţeles…  

 
UNIREA INVIZIBILĂ A MIRESEI LUI CRISTOS - LA  65-1125 
 

301 Nu plecaţi, doar veniţi aici şi staţi în jur, unii dintre voi oamenii care 
credeţi cu adevărat aceasta de a fi Adevărul, că noi intrăm într-o altă 
epocă. Noi intrăm în epoca Răpirii. Voi ştiţi că biserica nu poate pleca în 

condiţia aceasta, şi nu poate fi mai bine, va fi mai rău. Câţi ştiţi aceasta, 
spuneţi Amin. Va fi mai rău, şi nu poate merge astfel. Înţelegeţi, trebuie 
să fie ceva, şi se mişcă chiar acum, prieteni. Schimbarea se petrece 

pentru Mireasă. Asta-i adevărul. Asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
Mişcaţi-vă acum, creştini consacraţi, care vreţi să-i aflaţi, pe aceştia care 

au venit sincer şi rugaţi-vă cu ei ca fraţii şi surorile voastre, veniţi în jurul 
altarului. Staţi aici în jur pentru un moment de rugăciune. 
 

ÎNCERCÂND SĂ FACI LUI DUMNEZEU UN SERVICIU… - 
Shreveport  LA  65-1127B 
 

46 Eu îmi amintesc cum am mers în Arizona. Am încercat ce-am putut 
mai bine…speriat de moarte. Am mers la adunarea din Phoenix. Şi vă 
amintiţi ,am predicat ,”Domnilor, acesta este timpul?” Vă amintiţi de 

aceea ? Eu am spus că am văzut aceasta, “Înainte de a se întâmpla, 
ţineţi minte, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, ceva se va întâmpla.” Voi 
probabil aveţi benzile în librăria voastră de benzi. Şi acolo am spus 

,”Ţineţi minte că viziunile niciodată nu greşesc. Ceva se va întâmpla. “  
207 Ascultaţi la ultimele cuvinte ale lui Mica către acel om: “Dacă vă veţi 
mai întoarce, atunci Dumnezeu niciodată nu mi-a vorbit.” Amin. 

208 Vedeţi, Dumnezeu are Calea Lui de a face lucrurile. Aceşti oameni au 
crezut că făceau un serviciu lui Dumnezeu. Fiţi atenţi. Nu emoţii, nu 

entuziasm, nu imaginaţii, dar trebuie să fie AŞA VORBEŞTE DOMNUL, 
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trebuie să fie corect. În regulă, nu contează…Noi găsim aceste lucruri 
astfel. 
265 Aşa trebuie Cuvântul lui Dumnezeu să călătorească ,prin canalul Lui 

original. Nu o micuţă adiere de vânt o va lovi, nu ceva denominaţie sau 
ceva o va lovi. Nu ceva persecuţie micuţă o va exploda, este îndreptată 

spre ţintă. Va lovi acolo. Şi când loveşte acel punct, Dumnezeu o va 
dovedi. Exact ce a spus El că va face. Aici este în Scriptură, acest AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL,,se va împlini. Aici este. Înţelegeţi? Acolo sunteţi. 

 
RĂPIREA - Yuma  AZ  65-1204 
 

191 Îmi amintesc de ultimul meu mesaj în California, unde am crezut că 
nu mă voi mai întoarce vreodată, când am prezis că Los Angeles-ul se va 
scufunda sub ocean. Şi AŞA VORBEŞTE DOMNUL, o va face. Ea este 

dusă, este spălată, este terminată. Ce timp ? Eu nu ştiu când, dar se va 
scufunda. Imediat după aceea cutremurele au început să zguduie.  
192 Vă amintiţi, mulţi dintre voi care staţi chiar aici, de acea stâncă în 

acea zi când Îngerul a venit jos acolo şi acea Lumină şi Foc căzând din 
cer în jurul stâncii, când noi stăteam acolo, pietre săreau din munte, şi 
cădeau în jur. Şi când a răbufnit de trei ori cu tarie, eu am spus: 

“Judecata va lovi coasta de vest.” Două zile după aceasta Alaska aproape 
s-a scufundat.  
193 Ţineţi  minte, acelaşi Dumnezeu care a spus aceea, a spus că Los 

Angeles-ul este judecat. Şi este terminat. Eu nu ştiu când, nu vă pot 
spune. 

 
EVENIMENTE MODERNE CLARIFICATE PRIN PROFEŢIE - San 
Bernardino  CA  65-1206 

 
307 Ei nu au putut să-l urmeze pe Moise prin acel Cuvânt să ia acei copii 
afară în pustie, pentru că ei erau asociaţi în Egipt. Ei nu o puteau face, 

gândindu-se că şi ei au făcut aceleaşi lucrări ca şi el. Dar nebunia lor a 
fost făcută de cunoscut. Biblia spune, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, se ve 
repeta din nou în ultimele zile. 

 
CĂLĂUZIRE - Covina  CA  65-1207 
 

180 Isus a spus,”Oricine se uită la o femeie să o poftească, a comis 
adulter cu ea ,în inima lui.” Apoi ,el va trebui să răspundă pentru 
aceasta. Şi ce a făcut ea ? Ea s-a prezentat pe ea însăşi. Cine este 

vinovat ? Gândiţi-vă la aceasta. 
181 Voi spuneţi,”Ei nu fac altfel de haine.” Ei au materiale şi maşini de 

cusut, vedeţi, fără scuze. Asta-i exact. 
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182 Acum, nu vreau să vă rănesc. Şi aceasta nu este o glumă, este AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL, din Scriptură. Este exact adevărul, prietene. Sunt 
un om bătrân, nu prea mai am mult aici, dar trebuie să vă spun 

Adevărul. Dacă acesta este ultimul meu mesaj, este Adevărul. Vedeţi ? 
Nu o face soră, nu o face ,frate. 

326 Priviţi aici. Ştiţi voi ce Domnul a spus despre Los Angeles şi aceste 
locuri de aici? “Sunt duse.” Vă amintiţi ce v-am spus ,cam de acum doi 
ani, cum acel cutremur va veni în Canada,şi aici sus în Alaska? Eu v-am 

spus că “Hollywood şi Los Angeles va aluneca în ocean. California , eşti 
judecată, nu numai California, dar tu lume, eşti judecată. Biserică, dacă 
tu nu o îndrepţi cu Dumnezeu, eşti judecată. AŞA VORBEŞTE DUHUL 

SFÂNT. 
  
EPOCA BISERICII LAODICEA – Capitolul 9 

 
Pag.328-3 Eu tăgăduiesc ,pe dovada infailibilă a Cuvântului ,că ar fi mai 
mult decât un singur profet-mesager major, care va descoperi tainele 

conţinute în Cuvânt, şi care are slujba să întoarcă inimile copiilor către 
părinţi. AŞA VORBEŞTE DOMNUL, stă prin Cuvântul Lui infailibil, şi va 
sta şi va fi adeverit. Este un singur profet-mesager la această epocă. 

 
342 Acolo este aceasta. El trimite un profet adeverit. El trimite un profet 
după aproape două mii de ani. El trimite pe cineva care este aşa de 

departe de organizaţie, educaţie, şi lumea religioasă ca Ioan Botezătorul 
şi Ilie din vechime, şi el va auzi doar de la Dumnezeu şi va avea, ‘AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL’, şi va vorbi pentru Dumnezeu. El va fi gura lui 
Dumnezeu, şi El, cum este declarat în Maleahi 4:6, va întoarce inima 
copiilor înapoi la părinţi. El va aduce înapoi Aleşii din ziua din urmă, şi ei 

vor auzi un profet adeverit, dându-le Adevărul, exact aşa cum era acesta 
cu Pavel. El va restaura Adevărul aşa cum ei l-au avut. Şi acei Aleşi cu el, 
în ziua aceea vor fi aceia care cu adevărat manifestă pe Domnul şi vor fi 

Trupul Lui, şi Glasul Lui, şi vor înfăptui lucrările Lui. Aleluia ! Înţelegeţi 
voi aceasta ?   
 

REZUMATUL EPOCILOR – Capitolul 10  
 
Pag 379-1 Cum este cu adevărata sămânţă ? Se va întâmpla doar exact 

cum am spus. Poporul lui Dumnezeu este pregătit prin Cuvântul 
Adevărului venit prin mesagerul acestei epoci. În aceasta va fi plinătatea 
Cincizecimii, pentru că Duhul va duce oamenii drept înapoi unde au fost 

ei la început. Este ,AŞA VORBEŞTE DOMNUL.” 
 
AMIN ! 


